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مذاکرات باید نتیجه 
ملموس داشته باشد

سازمان پدافند غیرعامل آماده 

همکاری با وزارت کشور است

2

 وزیر نیرو : مراکز تولید فساد، 

شناسایی و حذف می شود
3

وزیر بهداشت: همه تلاش دولت 

واکسیناسیون حداکثری است
4

فرماندار بهارستان : اولین مرکز بستری 
بیماران کرونایی استان تهران در بهارستان 

افتتاح می شود 

پیام »گوترش« به رئیسی

سازمان ملل آماده همکاری با دولت 
ایران است

2

ظرفیت ساخت چهار میلیون مسکن در 

چهار سال را داریم

3

دبیر: بودجه کشتی ناچیز است؛ به 

مشکلات مالی فدراسیون توجه نمی شود

6

استان ها 5

دفتر توسعه تجارت و صادرات بیجار  افتتاح شد

ــور  ــا حض ــار ب ــادرات بیج ــارت و ص ــعه تج ــر توس دفت
فرمانــدار و امــام جمعــه شهرســتان بیجــار افتتــاح شــد.

علی اکبــر ورمقانــی فرمانــدار بیجــار  در حاشــیه افتتاحیــه 
ــرد:  ــار ک ــر توســعه تجــارت و صــادرات بیجــار، اظه دفت

خــأ بازرگانــی و صــادرات در شهرســتان بیجــار   ....
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ــی  ــور در پیام ــل کش ــد غیرعام ــازمان پدافن ــس س  ریی
ــازمان  ــل س ــی کام ــور از آمادگ ــر کش ــه وزی ــک ب تبری

متبــوع خــود در زمینــه همکاری هــای مشــترک ....

به جلسه مشترک  اشاره  با  زاده     خطیب 
وزارت خارجه و وزارت بهداشت در روز پنچ 
شنبه هفته گذشته در مورد تسریع واردات 
واکسن کرونا گفت : در این جلسه تصمیمات 
از  برای تسریع واردات واکسن کرونا  خوبی 

نقاط مختلف جهان گرفته شد .
بر  مبنی  سوالی  به  پاسخ  در  زاده  خطیب 
اینکه با توجه به برخی از اظهارات مقامات 
عراقی در جریان نشست بغداد آیا قرار است 
در  آمریکا  و  ایران  بین  کشوری  یا  و  بغداد 
میانجی گری  برجام  موضوع  با  ارتباط 
میانجی  به  نیاز  برجام  موضوع  گفت:  کند، 
یا جای دیگر  و  آمریکا در وین  با  ما  ندارد. 
گفت وگوی مستقیم و غیرمستقیمی نداریم 
و گفت وگوها در وین بین ایران و ۱+۴ انجام 

شده است.
از سوی  اکنون  که  آنچه  اینکه  بیان  با  وی 
بر  پافشاری  گرفته  صورت  آمریکا  دولت 
ترامپ  دولت  سیاست های شکست خورده 
از  تغییری  هیچ  متأسفانه  ما  گفت:  است، 
مشاهده  رفتار  در  واشنگتن  دولت  سوی 
رفتارها و  تکرار همان  با  ها  و آن  نکرده ایم 
دنبال  به  آمریکا  قبل  دولت  های  سیاست 
رسیدن به نتایج بهتری هستند. آن ها باید 
در رفتار خود و اعمال فشار حداکثری علیه 

اقتصادی  تروریسم  واقع  در  که  ایران  ملت 
صورت  آن  در  و  کنند  نظر  تجدید  است 
است که خواهند دید که مسیر گفت وگوها 
در وین به خوبی طی می شود. آنچه که در 
به خاطر لجبازی  باقی مانده  مذاکرات وین 
و  آمریکایی  طرف  غیرمنطقی  رفتارهای  و 
غربی است و اگر تغییر رفتاری صورت بگیرد 

برجام قابل احیا خواهد بود.
فضایی  در  برجام  کرد:  تأکید  زاده  خطیب 
مسیر  و  شود  می  پیگیری  منطقه  از  جدا 
ارشد  دیپلمات  کند.این  می  طی  را  خود 
سوال  این  به  پاسخ  در  همچنین  کشورمان 
که آیا در حاشیه نشست بغداد گفت وگویی 
بین ایران و عربستان انجام شده است، گفت: 
در مورد عربستان، بیشتر از گفت وگوهایی 
که پیش از این در بغداد صورت گرفته گفت 
وگویی بین ایران و عربستان انجام نشده و 
در نشست بغداد شاهد گفت وگوی جدیدی 
سوال  به  پاسخ  در  همچنین  نبودیم.وی 
گفت  و  عربستان  موضوع  مورد  در  دیگری 
تاکنون  کرد:  تصریح  کشور  دو  بین  وگوها 
سه دور گفت وگو بین دو کشور برگزار شده 
است و در صورت لزوم دورهای بعدی برگزار 
می شود و ما از نقش سازنده عراق هم در 

این زمینه تقدیر و تشکر می کنیم.

این  به  پاسخ  در  همچنین  زاده  خطیب 
ایران  مذاکرات  در  بستی  بن  آیا  که  سوال 
این مذاکرات  و عربستان صورت گرفته که 
ادامه پیدا نکرده یا اینکه ادامه این مذاکرات 
نیز منتظر ادامه تغییرات در ایران و استقرار 
عربستان  کرد:  تصریح  است،  جدید  دولت 
و  ما  است.  منطقه  این  در  ما  همسایه 
صلح  برای  زیادی  اشتراکی  نقاط  عربستان 
و ثبات در این منطقه داریم. ایران هیچ گاه 
دست دوستی خود را از ریاض دریغ نکرده 
ایجاد  اراده  این  و هرگاه در عربستان  است 
ای  منطقه  براساس سازوکار  که  است  شده 
داشته  حرکتی  مسیر  این  در  و  کند  عمل 

باشد با استقبال ایران روبرو شده است.
وی تأکید کرد: هیچ بن بستی میان این دو 
و  نباشد  حل  قابل  که  نیست  بزرگ  کشور 
تنها به اراده سیاسی و به اقدام در پایتخت 
های دو کشور نیاز دارد و این امر می تواند 
کمک کننده باشد.خطیب زاده در پاسخ به 
این سوال که آیا بحث مبادله زندانیان بین 
ایران و آمریکا از دستور خارج شده است یا 
اینکه با ادامه مذاکرات وین این موضوع نیز 
همچنان پیگیری خواهد شد؟ تصریح کرد: 
بهانه  به  که  ایرانی  زندانیان  آزادی  موضوع 
و  کشور  این  در  آمریکا  توسط  واهی  های 

شده  گرفته  گروگان  به  دیگر  کشورهای  یا 
اند چیزی نیست که از دستور کار ما خارج 
شود و اگر آمریکا این موضوع را تسهیل کند 
و به تعهدات خود در این زمینه عمل کند 
این مسئله برای گفت وگوهای وین نیز بهتر 
این زمینه  آنچه که در  ادامه داد:  است.وی 
های  کارشکنی  دلیل  به  بود  شده  توافق 
آشکار آمریکا در شب آخر انجام نشد و اگر 
امروز آمریکایی ها به توافق انجام شده عمل 

کنند، فردا این زندانیان آزاد می شوند.
وی در پاسخ به این سوال که آیا در حاشیه 
و  ایران  بین  وگوهایی  گفت  بغداد  نشست 
انجام شده  از جمله مصر  از کشورها  برخی 
است یا خیر، گفت: عموما در جریان برگزاری 
اجلاس های بین المللی و منطقه ای رایزنی 
های مختلفی بین کشورهای شرکت کننده 
می  انجام  مختلفی  های  سیاق  و  سبک  به 
شود. برخی از این مذاکرات دوجانبه، برخی 
چندجانبه و برخی نیز در حاشیه آن اجلاس 
انجام می شود و همان طور که خودتان نیز 
بغداد  نشست  جریان  در  کردید  مشاهده 
و  امیرعبداللهیان  آقای  بین  وگوهایی  گفت 

رئیس جمهور مصر صورت گرفت.
به  پاسخ  در  نشست  این  در  زاده   خطیب 
ایران در اجلاس منطقه  این سوال که چرا 
ای حمایت از عراق در سطح رئیس جمهور 
به  امیرعبداللهیان  آقای  و  نکرد  شرکت 
اجلاس حضور  آن  در  ایران  نماینده  عنوان 
بین  اجلاس  هر  مورد  در  گفت:  داشت، 
کنندگان  شرکت  ترکیب  و  سطح  المللی، 
توسط کشورها براساس جزئیات برگزاری و 
براساس آمادگی موجود در کشورها تصمیم 
گرفته می شود. اینکه رئیس جمهور یا وزیر 
براساس  کند  شرکت  اجلاسی  در  خارجه 
سطح شرکت کنندگان و برنامه های رئیس 
جمهور محترم و مسائل این چنینی تصمیم 
این  در  عمل  در  تفاوتی  و  شود  می  گرفته 
حوزه وجود ندارد به ویژه در مورد عراق چرا 
که ایران یک سیاست اصولی در مورد عراق 
از  ما  است.  کرده  اعلام  را  آن  بارها  و  دارد 
و  ثبات  و  صلح  به  که  حرکتی  و  ابتکار  هر 
آرامش عراق و تقویت نقش منطقه ای این 
در  و  کنیم  می  استقبال  کند  کمک  کشور 

کنار عراق هستیم.

 بن بست غیر قابل حل با عربستان نداریم

etefagherooz@

آیدی اینستاگرام اتفاق روز

نشریه سراسری اتفاق روز
و پایگاه خبری اتفاق روز آنلاین 

از کلیه استانها نماینده فعال می پذیرد
09126966214
02156438444

آیدی تلگرام اتفاق روز

آدرس سایت  :

http://www.etefagheroozonline.ir

تماس با ما :

09193302751

روز     تفاقات    ا و     ر      اخبا آخرین  
پایگاه     خبری  در      ا     ر

کنید دنبال    آنلاین    روز      تفاق   ا

etefagherooz@
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خط و نشان قاطع پلیس برای اخلالگران بازار اقلام دارویی و بهداشتی

 سردار مهدی حاجیان :

وزیر امور خارجه :



سیاسی
خبر

سازمان پدافند غیرعامل آماده 
همکاری با وزارت کشور است

 رییس سازمان پدافند غیرعامل کشور در پیامی تبریک به وزیر کشور 
از آمادگی کامل سازمان متبوع خود در زمینه همکاری های مشترک 

با وزارت کشور خبر داد.
به  نقل از روابط عمومی و امور بین الملل سازمان پدافند غیرعامل 
به  وحیدی  احمد  به   جلالی،  غلامرضا  سردار  پیام  متن  در  کشور، 
سمت وزیر کشور آمده است: خبر رای اعتماد مجلس شورای اسلامی 
و مردمی  انقلابی  وزارت کشور دولت  داری  برای عهده  به جنابعالی 
اینجانب شد. چرا که خدمت در جایگاه  سیزدهم موجب خرسندی 
حیاتی  ارکان  بین  هماهنگی  ایجاد  وظیفه  که  وزیر کشور  راهبردی 
حکمرانی همچون سیاست، اجتماع، اقتصاد، فرهنگ، نظم بخشی و 
ایجاد امنیت را بر عهده دارد، نیازمند شخصی با تجربه، متعهد، مجهز 
درخشان  سوابق  که  است  بالایی  مدیریتی  توان  و  راهبردی  نگاه  به 
حضرتعالی در جایگاه های مختلف کشوری و لشکری، بر این امر گواهی 

می دهد.
به  کشور  وزارت  مختلف  بخش های  است:  آمده  بخش  این  ادامه  در 
ویژه کمیته پدافند غیرعامل این وزارتخانه و سازمان شهرداری ها و 
دهیاری های کشور، همواره در خط مقدم اجرا و نظارت بر الزامات و 
ضوابط پدافند غیرعامل بوده و نقشی کلیدی در اجرای راهبردهای 
شهری  مدیریت  و  استانداری ها  در  کشور  غیرعامل  پدافند  سازمان 

کشور ایفا نموده اند.
سردارجلالی در این پیام تاکید کرده است: بدون شک طراحی طرح 
جامع پدافند غیرعامل برای استان های کشور با محوریت استانداری ها 
و طراحی سند جامع پدافند شهری برای شهرهای بالای ۲۰۰ هزار 
نفر جمعیت و تامین تجهیزات CBRNE در این شهرها که نقش 
به سزایی در ارتقای تاب آوری شهرها و سکونتگاه های کشور خواهد 
داشت بدون همکاری و مساعدت مجموعه وزارت کشور میسر نمی شد.

وی در این پیام یادآور شده است: حال که حضرتعالی عهده دار وظیفه 
خطیر وزارت شده اید، انتظار و تقاضای سازمان پدافند غیرعامل کشور، 
تکمیل طرح های جامع پدافند غیرعامل در استان ها و همچنین اولویت 
بخشی بر تکمیل سند پدافند شهری در همه شهرهای بالای ۲۰۰ هزار 
جمعیت و مدنظر قرار دادن این طرح های در برنامه ریزی های استانی و 
شهری است، سازمان پدافند غیرعامل کشور نیز آمادگی کامل خود را 

برای همکاری در زمینه های مشترک همکاری اعلام می دارد. 
در پایان این پیام آمده است: ضمن گرامیداشت هفته دولت و یاد و 
خاطره شهیدان رجایی و باهنر و تبریک مجدد به حضرتعالی به سبب 
اعتماد قاطع نمایندگان محترم مجلس شورای اسلامی،  کسب رأی 
موفقیت و سربلندی روزافزون شما را در دستیابی به اهداف متعالی 
عصر  ولی  حضرت  عنایت  سایه  در  اسلامی  جمهوری  مقدس  نظام 
انقلاب حضرت آیت الله خامنه ای عزیز تدابیر رهبر معظم  و   )عج( 

)مدظله العالی( از خداوند منان مسئلت دارم.

گفت:  عراق  اجلاس  درباره  خارجه  امور  وزیر 
دولت سیزدهم مذاکره ای را مذاکره می داند که 
دستاوردهای ملموس در راستای تأمین منافع و 

حقوق ملت ایران داشته باشد.
در  خارجه  امور  وزیر  امیرعبداللهیان  حسین 
داشت:  اظهار  خبری  ویژه  گفتگوی  برنامه 
مقامات  و  منطقه  اهل  با  که  نشستی  هر  از  ما 
کشورهای منطقه بخواهد برگزار شود استقبال 
می کنیم و مورد توجه ماست اما اینکه بیگانگان 
بخواهند در منطقه نقش ایفا کنند به نفع ما و 

به نفع کشورهای منطقه نیست.
و  همکاری  اجلاس  در  بود  قرار  گفت:  وی 
رئیس  عراق  توسعه  و  بازسازی  برای  مشارکت 
جمهور کشورمان حاضر شود اما به دلیل دعوت 
نکردن از سوریه و حضور رئیس جمهور فرانسه 

در این اجلاس؛ من شرکت کردم.
وزیر امور خارجه با بیان اینکه در اجلاس عراق، 
رئیس جمهور فرانسه دو بار به سمت من آمد 
گفت: مکرون اذعان کرد ایران کشور مهمی در 

منطقه است.
عراق  اجلاس  فرصت  از  داشت  علاقه  فرانسه 

برای نزدیک شدن به ایران استفاده کند
علاقه  فرانسه  افزود:  امیرعبداللهیان  حسین 
نزدیک  برای  عراق  اجلاس  فرصت  از  داشت 
اساس  این  بر  و  کند  استفاده  ایران  به  شدن 
از من دعوت کرد به  این کشور  رئیس جمهور 
پاریس سفر کنم و مسائل دو جانبه در این سفر 

بررسی شود.
از  پس  عراق  حکومت  گفت:  امورخارجه  وزیر 
چالش های جدی با داعش و سیاست های آزمون 
و خطای آمریکایی ها در این کشور و ویرانی های 
بسیاری که به عراق تحمیل کردند در پی عبور 

از این مراحل است.
اجلاس گفتگوی  این  در  افزود:  امیرعبداللهیان 
امارات  ولیعهد  راشد  بن  محمد  شیخ  با  خوبی 
توسعه  درباره  ما  نظرات  از  وی  و  داشتم 

همکاری ها استقبال کرد.
جمهور  رئیس  تحلیف  مراسم  در  افزود:  وی 
حضور  امارات  از  نماینده  سه  نیز  کشورمان 
دو  روابط  گسترش  گسترش  بر  که  داشتند 

جانبه تأکید می کردند.
گسترش  زمینه  در  گفت:  امیرعبداللهیان 
تمیم  شیخ  با  نیز  دوحه  و  ایران  همکاری های 

امیر قطر گفتگویی انجام دادم.
وزیر امورخارجه افزود: رئیس جمهور عراق نیز 
در نشست مشترکی که با وی و رئیس جمهور 
کشورهای  را  مصر  و  عراق  ایران،  داشتم؛  مصر 
خوبی  ظرفیت های  که  خواند  بزرگ  و  تمدنی 

برای همکاری دارند.
قوی  حمایت  ادامه  بر  تأکید  با  امیرعبداللهیان 
ایران از عراق گفت: حضور بیگانگان و اشغالگران 

را در منطقه مفید نمی دانیم.
جنایت  به  اجلاس  این  در  اینکه  بیان  با  وی 
اشاره  سلیمانی  سردار  شهادت  در  آمریکایی ها 
کاخ  مسئولیت  بر  اجلاس  این  در  افزود:  کردم 
عاملان  و  آمران  عدالت سپردن  به  برای  سفید 

شهادت شهید سلیمانی تأکید کردم.
عدم حضور بشار اسد بدلیل درخواست ماکرون 

بود
و  ایران  بین  اینکه  بیان  با  امیرعبداللهیان 
انجام  عربستان در ماه های گذشته گفتگوهایی 
شد، گفت: در اجلاس عراق نمایندگان سعودی 
با من احوال پرسی کردند و ضمن تبریک اعلام 
ایران  در  جدید  دولت  استقرار  منتظر  کردند 
برای از سر گیری مذاکرات با کشورمان هستند 
تداوم  برای  رسمی  مذاکره  نشست؛  این  در  اما 

مذاکرات قبلی با سعودی انجام نشد.
وی افزود: قرار بود در کنفرانس عراق کشورهای 
همسایه ازجمله سوریه نیز حضور داشته باشند 
با  فرانسه  جمهور  رئیس  که  دیداری  در  اما 
نخست  از  مکرون  داشت،  عراق  وزیر  نخست 
پاریس  در  اجلاس  این  می خواهد  عراق  وزیر 
برگزار شود اما نخست وزیر عراق اصرار می کند 
رئیس جمهور  و  برگزار شود  بغداد  در  اجلاس 

فرانسه مهمان خاص آن باشد.
وزیر امورخارجه گفت: به دلیل مخالفت فرانسه 
از  عراقی ها  سوریه،  جمهور  رئیس  حضور  با 

رئیس جمهور سوریه دعوت نکردند.
امیرعبداللهیان با بیان اینکه از حضور بشار اسد 
در این اجلاس حمایت و آن را به طرف عراقی 
نداشتن  حضور  دلیل  به  افزود:  کردیم  توصیه 
اجلاس  جای  به  اجلاس  این  سوری  مقامات 
همسایگان به اجلاس همکاری و مشارکت برای 

بازسازی و توسعه عراق تغییر نام پیدا کرد.
وی گفت: برای ما قابل قبول نبود کشور مهمی 
ارتباطات  و  است  مقاومت  مقدم  خط  در  که 
نزدیکی با عراق دارد برای حضور در این اجلاس 

نادیده گرفته شود.
سوریه  به  من  سفر  افزود:  امیرعبداللهیان 
پیام  این  انتقال  اجلاس؛  این  از  پس  بلافاصله 

به متحدان ما در سوریه بود.
ماه  یک  سفر  در  که  توافقاتی  البته  گفت:  وی 
بود  شده  انجام  سوریه  به  قالیباف  آقای  پیش 
خوبی  گفتگوهای  و  شد  پیگیری  سفر  این  در 
با رئیس جمهور سوریه و وزیر امورخارجه این 
اقتصادی،  همکاری های  توسعه  درباره  کشور 

تجاری و فعالیت بخش خصوصی داشتم.
دیپلماسی  جایگاه  مورد  در  امورخارجه  وزیر 
اقتصادی در وزارت خارجه با بیان اینکه تمرکز 
نقشه  می تواند  اقتصادی  دیپلماسی  رویکرد  بر 
راه مقابل ما قرار دهد افزود: در این زمینه برنامه 
عملیاتی و زمان بندی شده با اولویت سیاست 
همسایگی تهیه کرده ایم که توجه به کشورهای 
مانند  اقتصادی  نوظهور  قدرت های  و  آسیایی 

چین و هند ازجمله آن است.
برنامه  این  اساس  بر  گفت:  امیرعبداللهیان 
و  تسهیل  عنوان  به  امورخارجه  وزارت  ریزی، 
هماهنگ کننده؛ کادر کارشناسی خود را با این 

هدف همسو می کند.
بر  تمرکز  بر  افزون  در سفارتخانه ها  افزود:  وی 
نیروهایی  پس  این  از  سیاسی؛  مأموریت های 
و کنسول  اقتصادی در سفارتخانه ها  رویکرد  با 
گری های جمهوری اسلامی ایران در کشورهای 

جهان مستقر می شود.

ظرفیت های  به  را  خود  گفت:  امیرعبداللهیان 
اگر  و  کرد  نخواهیم  محدود  امورخارجه  وزارت 
الملل  بین  تجارت  حوزه  در  متخصص  به  نیاز 
داشته باشیم از دیگر دستگاه ها کمک می گیریم.

نیروهای  امورخارجه  وزارت  افزود:  وی 
اما  دارد  زیادی  تجربه  با  و  متعهد  متخصص، 
این بستگی به تیم مدیریتی این وزارتخانه دارد 
که از این نیروها با توجه به نیاز کشور در چه 

مسیری استفاده کند.
توسعه  برای  گفت:  امورخارجه  وزیر 
کشت  غذایی،  امنیت  تجاری،  همکاری های 
فراسرزمینی و کشاورزی و در حوزه های دیگری 
با رویکرد فرهنگی اقداماتی را انجام می دهیم و 
استفاده  وزارت خارجه  داخل  نیروهای  از  فقط 

نمی کنیم.
بدنه  که  است  این  مهم  افزود:  امیرعبداللهیان 
کارشناسی و مدیریتی سفارتخانه ها متناسب با 
مأموریت آنها و در جهت کمک به وضع معیشت 

مردم و توسعه تجارت بین المللی باشد.
جهان فقط سه کشور اروپایی نیست

به  آسیایی  و  همسایگی  سیاست  گفت:  وی 
از جهان نیست و  معنای تمرکز در یک بخش 

دیگر بخش ها را فراموش نخواهیم کرد.
از  روز  چند  این  در  افزود:  امیرعبداللهیان 
حوزه ها  و  قاره ها  همه  در  خواسته ام  همکارانم 
چند کشور را به عنوان اولویت مشخص کنند و 
با دیگر کشورها ارتباط متناسب با وزن و جایگاه 

آن کشور ادامه خواهد یافت.
به  فقط  ما  نگاه  زمینه  این  در  گفت:  وی 
تروئیکای اروپایی مانند آلمان، فرانسه و انگلیس 

نیست و فقط این سه کشور را اروپا نمی دانیم.
در  اینکه  به  توجه  با  افزود:  امورخارجه  وزیر 
از  بسیاری  از  جمهور  رئیس  تحلیف  مراسم 
کشورهای اروپایی نماینده رسمی معرفی شده 
بود اما انگلیس و فرانسه سفیر خود در تهران و 
امورخارجه  وزارت  دبیرکل  ایتالیا  مانند  برخی 
شأن را معرفی کردند اما در این مراسم رئیس 
نشان  این  و  یافت  حضور  صربستان  مجلس 

می دهد اروپا یکدست نیست.
خارجه  سیاست  عنوان  گفت:  امیرعبداللهیان 
هوشمندی  و  پویایی  توازن،  سیزدهم،  دولت 
گزارشی  ماه  شش  هر  در  امیدواریم  و  است 
مردم  به  کمک  برای  ما  فعالیت های  درباره 

داشته باشیم.
سیاست  چرا  که  سوال  این  به  پاسخ  در  وی 
خارجی زیر ذره بین است گفت: مناسبات بین 
و  است  برخوردار  بالایی  حساسیت  از  المللی 

مردم ما بسیار سیاسی هستند.

سیاست  در  ما  مردم  افزود:  امیرعبداللهیان 
دنبال  را  مسائل  و  دارند  بالایی  هوش  خارجی 
دستگاه  در  ما  کار  این حساسیت  که  می کنند 

دیپلماسی را افزایش داده است.
وی گفت: آقای علی اکبر صالحی رئیس سابق 
زادگاهم  به  می گفت  اتمی  انرژی  سازمان 
عبور می کردم، خانم  از محله خودمان  و  رفتم 
پاک  دیگر سبزی  خانم های  با  که  ساله ای   ۷۰
می کرد از من درباره مذاکرات هسته ای سؤالی 
ارشد  کارشناس  یک  سوال  تراز  در  که  پرسید 
افزود:  عبداللهیان  امیر  بود.حسین  هسته ای 
وزارت خارجه مأموریت های متنوعی دارد ولی 
با  را  اقتصادی  دیپلماسی  بخواهیم  که  زمانی 
ظرفیت ۴۰ درصد از برنامه وزارت خارجه دنبال 
کنیم به مدیران توانمند که در مجموعه وزارت 
خارجه هستند نیاز داریم و در سفارتخانه ها هم 
یک  اینکه  و  شد  خواهد  مستقر  ظرفیت  این 
رایزن اقتصادی از وزارت صمت یا وزارت جهاد 
کشاورزی مستقر شود یک توافقات خیلی ساده 
درون دستگاهی است که بین وزارت خانه ها به 

راحتی انجام می شود.
امیر عبداللهیان درباره قرار داد ۲۵ ساله ایران 
چین گفت: یکی از برنامه های اصلی ما پیگیری 
به  معروف  جامع  همکاری های  نامه  موافقت 
ربع قرن یا ۲۵ ساله ایران و چین است؛ زمانی 
موضوع  این  پیگیری  برای  لاریجانی  اقای  که 
مأموریت خاص پیدا کرد در جریان جزئیات کار 
و در پکن از نزدیک شاهد اتفاقات بودم که در 

نهایت منجر به امضای این توافق مهم شد.
وی به گفته افزود: ما نه تنها این قرارداد را برای 
این  بلکه  پیگیری می کنیم  به طور جدی  اجرا 
الگو را در برنامه ریزی داریم که به کشورهای 
به  می توانند  و  دارند  ظرفیت هایی  که  دیگری 
با  اینکه  از جمله  دهیم  تعمیم  کنند  ما کمک 
روسیه و هند این کار را خواهیم کرد و مبنایی 
در  بتوانیم  مبنا  این  چارچوب  در  که  داریم 
توسعه  و  رشد  و  کشور  پایدار  توسعه  راستای 

اقتصادی قدم های اساسی برداریم.
وزارت  جایگاه  داد:  ادامه  خارجه  امور  وزیر 
خارجه تسهیل کننده و هماهنگ کننده است 
و ما وظیفه داریم بسترها را شناسایی و آماده 
کنیم تا دستگاه های ذیربط اعم از دولتی، نیمه 
بستر  این  در  بتوانند  و بخش خصوصی  دولتی 
حرکت کنند و حتماً از شروع بکار دولت جدید 
یکی از تأکیدات ما این است که سفارتخانه های 
ما باید در خدمت بخش های اقتصادی، تجاری، 
واقعی  معنای  به  فناوری  و  علمی  و  فرهنگی 

باشد.

مذاکرات باید نتیجه ملموس داشته باشد
خبر

پیام »گوترش« به رئیسی

سازمان ملل آماده همکاری با 
دولت ایران است

دبیرکل سازمان ملل ضمن تبریک به رئیس جمهور کشورمان از اعلام 
آمادگی برای همکاری با دولت جدید ایران جهت صلح و امنیت، توسعه 

پایدار و حقوق بشر در سراسر جهان سخن گفت.
به نقل از پایگاه اطلاع رسانی ریاست جمهوری، دبیرکل سازمان ملل 
متحد در پیامی خطاب به رئیس جمهوری اسلامی ایران، با تبریک 
داشت:  اظهار  رئیسی،  ابراهیم  سید  حجت الاسلام  جمهوری  ریاست 
سازمان ملل متحد و اینجانب شخصاً علاقمند به کار با دولت جدید 
تحت رهبری شما به سوی تحقق صلح و امنیت، توسعه پایدار و حقوق 

بشر در سراسر جهان هستیم.
این  به  ایران  اسلامی  رئیس جمهوری  به  گوترش  آنتونیو  پیام  متن 

شرح است:
عالیجناب آیت الله سید ابراهیم رئیسی

رئیس جمهوری اسلامی ایران
اینجانب مایل هستم تصدی شما بر سمت ریاست جمهوری اسلامی 

ایران را تبریک بگویم.
شما،  کشور  برای  خطیر  دورانی  با  مصادف  شما  جمهوری  ریاست 
منطقه و جهان بوده، همان گونه که ما با چالش های رایج بسیاری از 
جمله همه گیری کووید ۱۹، تغییرات آب و هوایی و همچنین منازعات 

طولانی و ویرانگر از جمله در خاورمیانه مواجه هستیم.
رفاه  بهبود  برای  سرمایه ای  ایران  طبیعی  و  انسانی  چشمگیر  منابع 
متحد  ملل  مردم جهان هستند. سازمان  شهروندان، همچنین سایر 
و اینجانب شخصاً علاقمند به کار با دولت جدید تحت رهبری شما 
به سوی تحقق صلح و امنیت، توسعه پایدار و حقوق بشر در سراسر 

جهان هستیم.
اینجانب برای تداوم پیشبرد ارزش ها و آرمان های مندرج در منشور 

ملل متحد بر روی »همکاری« شما حساب باز می کنم.
عالیجناب، لطفاً بهترین آرزوها و احترامات فائقه اینجانب را بپذیرید.

با گرم ترین درودها
آنتونیو گوترش

عملکرد نیروی زمینی ارتش اثبات 
ولایت مداری اش است

عملکرد  با  ارتش  زمینی  نیروی  گفت:  ارتش  زمینی  نیروی  فرمانده 
موثر خود در حافظه مردم ایران نهادینه شد، عملکرد نیروی زمینی 

ولایت مداری آن را اثبات می کند.
 امیر کیومرث حیدری، فرمانده نیروی زمینی ارتش جمهوری اسلامی 
ایران در مراسم تجلیل از دست اندرکاران احداث داروخانه کرونایی 
در محل داروخانه ۲۹ فروردین اظهار داشت: در نیروی زمینی ارتش 
۳ اصل مهم را برای فرماندهی به عنوان اصول مهم ترسیم کرده ایم؛ 
ولایت مداری، عدالت محوری و شایسته سالاری که تمامی برنامه های 
نیرو بر اساس این ۳ اصل مهم صورت می گیرد.وی با اشاره به اینکه 
این ۳ اصل در نیروی زمینی ارتش جاری و ساری شده است، گفت: 
هیچ اصولی بهتر از این ۳ اصل را نمی توان در این زمان برای نیروی 
فرماندهی ۳۰ طرح  اصول  کنار  البته در  ترسیم کرد.  ارتش  زمینی 
لبیک را به عنوان فروع فرماندهی نیز تدوین کردیم و در دستور کار 
این  در  کرد:  تصریح  ارتش  زمینی  نیروی  داده ایم.فرمانده  قرار  خود 
مدت تلاش کردیم که نگاه جامع الشرایطی را به نیروی زمینی ارتش 
داشته باشیم، آنچه را که در نیرو می گذرد را ساماندهی و شرایطی 
ایجاد کنیم که نیروی زمینی ارتش در ذهن جامعه به ایده آل ترین 
نیروی  عملکرد  کرد:  تاکید  حیدری  شود.امیر  تبدیل  نظامی  نیروی 
زمینی ارتش در طول این سال ها به گونه ای بود که مردم از رسانه 
ملی تمامی فعالیت های نیروی زمینی ارتش را مشاهده کرده اند و این 
میسر نبود مگر اینکه نیروی زمینی ارتش در تمامی بحران ها و حوادث 

با ولایت مداری در کنار مردم حاضر باشد.
موجب  خود  موثر  عملکرد  با  ارتش  زمینی  نیروی  امروز  گفت:  وی 
تمام  و  شود  نهادینه  اسلامی  ایران  مردم  ذهن  و  حافظه  در  تا  شد 
این عملکردهایی که نیروی زمینی ارتش در این دوران داشته اثبات 

ولایت مداری بوده است.
فرمانده نیروی زمینی ارتش با بیان اینکه مطالبات مقام معظم رهبری 
)مدظله العالی( از نیروی زمینی ارتش به عنوان یک تکلیف محسوب 
می شود، تصریح کرد: ما علاوه بر وظیفه ذاتی خود که حفظ ارتقای 
آمادگی رزمی و دفاع از مرزهای کشور است با حضور در مشکلات، 
باید  این طرق  از  آمد  پیش  مردم  برای  که  بحران هایی  و  سختی ها 

ولایت مداری را به منصه ظهور برسانیم.
امیر حیدری ادامه داد: در حوزه کرونا که به عنوان دشمن موزی جامعه 
قلمداد شده است نیز از همان ابتدای شیوع این ویروس منحوس به 
صورت آفندی وارد عمل شده ایم و تا امروز نیز در مقابله با این بیماری 

ایستادگی کرده ایم.

آمریکا از انتفاع همه طرفین برجام 
ممانعت کرد

عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس گفت: رفتار آمریکا 
باعث شده در طول برجام هیچکدام از طرف های مقابل به منافعشان دست 
پیدا نکنند بر این اساس ایالات متحده باید نسبت به اصلاح رفتارش اقدام 

کند.
شهریار حیدری  با اشاره به اظهارات رابرت مالی درباره وجود ابهام در احیای 
برجام گفت: ایران کشوری مستقل با هویت مستقل است و نقش جمهوری 
اسلامی در تحولات بین المللی کمتر از آمریکا نیست اگرچه ایالات متحده 
کشوری صاحب نفوذ است.عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی 
و  مستقل  کشور  یک  عنوان  به  همواره  کرد:  بیان  اسلامی  شورای  مجلس 
قدرتمند اعلام کردیم که خواستار روابط دیپلماتیک و حسنه با شرط حفظ 
حرمت ملت ها و دولت ها، همچنین شان سیاسی جمهوری اسلامی ایران 
هستیم.حیدری بیان کرد: دولت آقای رئیسی اعتقاد دارد که برجام با رعایت 
شان ایران و رفع تحریم ها می تواند ادامه پیدا کند، اگر قرار باشد که مذاکرات 
هیچ دستاوردی برای کشورمان نداشته باشد با ادامه یافتن آن مخالفیم و مقام 
معظم رهبری فرمودند که فلسفه برجام لغو تحریم ها و شفاف سازی برنامه 
های هسته ای است.عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس 
ادامه داد: دیدگاه های آمریکا نسبت به اوایل روی کار آمدن جو بایدن متفاوت 
است به گونه ای که هر چند وقت یکبار موضوعات جدیدی را مطرح می 
کنند و این بخاطر ادامه مذاکرات و گرفتن وقت از ایران است.وی تصریح کرد: 
برجام برای شفاف سازی برنامه صلح آمیز هسته ای ایران است و در مقابل 
غربی ها باید تحریم های تحمیلی را لغو کنند این که در طول برجام بحث 
موشکی، دفاعی، منطقه ای و حقوق بشر را مطرح می کنند به معنای تمایل 
نداشتن طرف های مقابل برای به ثمر نشستن مذاکرات است.حیدری یاد آور 
شد: رفتار آمریکا باعث شده در طول برجام هیچکدام طرف های مقابل به 
منافعشان دست پیدا نکنند بر این اساس ایالات متحده باید نسبت به اصلاح 
رفتارش اقدام کند.عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس ابراز 
کرد: اگر قرار باشد که موضوعات جدید در طول برجام مطرح شود مخالفیم 
چون نتیجه ای در بر نخواهد داشت. اظهارات مقامات آمریکایی اثری بر عزم 
جمهوری اسلامی و اراده حاکمیت و ملت ندارد چون ایران کشور مستقل بوده 
و چهل سال است که با رفتار و منش آمریکا آشنا هستیم.حیدری تصریح 
کرد: اگر آمریکا واقعا به دنبال حل برجام است باید فقط درباره لغو تحریم 
ها و همچنین شفاف سازی در حوزه دانش هسته ای در چارچوب آژانس 
بین المللی صحبت کند. هیچ وقت به آمریکا خوش بین نبوده و نیستیم به 
این دلیل که اولین کشوری پس از پیروزی انقلاب اسلامی قصد آسیب زدن 
به کشورمان داشت همین آمریکا بود. عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست 
خارجی مجلس ادامه داد: با توجه به پیشینه ذهنی و تاریخی منفی آمریکا 
در طول انقلاب این کشور نشان داده دوست خوبی برای ایران نبوده و نیست. 
بارها مسئولین جمهوری اسلامی ایران و در رأس آن مقام معظم رهبری به 

صراحت اعلام کردند ما به آمریکا بدبین هستیم.
وی با بیان اینکه آمریکا حامی جریان های ضد ایرانی در مجامع بین المللی 
بوده است، ابراز کرد: از نظر عقلی و منطقی ثابت شده که اعتماد به آمریکا 
عرصه   در  که  بوده  موضعی  این  و  است  راهبردی  خطای  و  بزرگ  اشتباه 

بین الملل قابل دفاع است.
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با  مجلس  رئیسه  هیئت  سخنگوی 
انتقاد از انفعال دولت روحانی در تامین 
مسکن گفت: رئیس مجلس به زودی 
طرح جهش تولید مسکن را به عنوان 
لازم الاجرا  و  کرد  خواهد  ابلاغ  قانون 

خواهد شد.
سخنگوی  موسوی  نظام الدین  سید   
هیئت رئیسه مجلس در نشست خبری 
تولید  جهش  طرح  تائید  به  اشاره  با 
مسکن از سوی شورای نگهبان اظهار 
داشت: مطابق اصل ۳۱ قانون اساسی، 
از  برخورداری  حق  ایران  مردم  همه 
مسکن مناسب را دارند و دولت مکلف 
مردم  این حق  تحقق  برای  که  است 
مخصوصاً اقشار ضعیف تر جامعه چون 
کارگران و روستاییان، اقدامات لازم را 

انجام دهد.
نماینده مردم تهران با بیان اینکه در 
و  تدبیر  دولت  گذشته  سال  هشت 
امید اقدامات لازم را در حوزه مسکن 
انجام نداد، گفت: قوانین متعددی در 
دارای  که  دارد  وجود  مسکن  حوزه 
نقاط ضعف جدی است. طرح مسکن 
مهر حرکت بسیار خوبی برای تأمین 
طبقات  برای  ویژه  به  مهر  مسکن 
ضعیف جامعه بود که از سوی دولت 
روحانی متوقف شد و عملًا دولت های 
برای  عاجل  اقدام  دوازدهم  و  یازدهم 
این  و  ندادند  انجام  مسکن  تأمین 
حوزه  در  ما  که  شد  باعث  مسئله 

مسکن دچار نقصان شویم.
سخنگوی هیئت رئیسه مجلس شورای 
اسلامی تصریح کرد: ناکارآمدی دولت 
باعث شد که  سابق در حوزه مسکن 
با یک جهش  و زمین  قیمت مسکن 
امروز  و  شود  مواجه  تصور  غیرقابل 
مسکن دار شدن برای بسیاری از مردم 

تبدیل به رؤیا شده است.

نماینده مردم تهران در مجلس یازدهم 
مجلس  اهداف  از  یکی  شد:  یادآور 
را  قانونی  که  بود  آن  ابتدا  از  یازدهم 
برای رفع این نقیصه و کمک به مردم و 
اقشار ضعیف جامعه به تصویب برساند. 
تدوین  از سال گذشته  اساس  این  بر 
طرح جهش تولید مسکن در مجلس 
کمیسیون های  در  و  شد  زده  کلید 
و  برگزار  متعددی  جلسات  مربوطه 
علنی  در صحن  طرح  این  نهایت  در 

مجلس تصویب شد.
موسوی ادامه داد: طرح جهش تولید 
مسکن چندین بار در رفت و آمد بین 
شورای  و  اسلامی  شورای  مجلس 
نگهبان بود که نهایتاً مجلس اصلاحات 
مورد نظر شورای نگهبان را اعمال کرد 
و این طرح تبدیل به قانون شد و به 
شورای  مجلس  رئیس  توسط  زودی 
ابلاغ خواهد  قانون  عنوان  به  اسلامی 

شد و لازم الاجراست.
وی درباره کلیات قانون جهش تولید 
مسکن گفت: با توجه به کاستی های 
عمده ای که در حوزه ساخت مسکن 
مکلف  را  دولت  مجلس  دارد،  وجود 
سالانه  آینده  سال های  در  که  کرده 
و  بسازد  مسکن  میلیون  یک  حداقل 
دولت مکلف به اجرای این قانون است.

سخنگوی هیئت رئیسه مجلس شورای 
ساختارهایی  داشت:  اظهار  اسلامی 
برای تحقق این قانون تعیین شده که 
یکی از این ساختارها، تشکیل شورای 
به  زودی  به  که  است  مسکن  عالی 
وزیر  دبیری  و  رئیس جمهور  ریاست 
تشکیل خواهد شد.  و شهرسازی  راه 
۱۱ عضو کابینه، رئیس بنیاد مسکن 
انقلاب اسلامی و یک نماینده مجلس 
شورا  این  عضو  ناظر،  عنوان  به  هم 

خواهد بود.

وی گفت: علاوه بر این صندوق ملی 
منابع  و  شده  گرفته  نظر  در  مسکن 
متمرکز  صندوق  این  در  متعددی 
امنای  هیئت  رئیس  شد.  خواهد 
و  راه  وزیر  مسکن،  ملی  صندوق 
شهرسازی خواهد بود و تمهیدات لازم 
برای تأمین منابع مالی این قانون هم 

در نظر گرفته شده است.
قانون  اساس  بر  کرد:  تأکید  موسوی 
بانک های  همه  مسکن،  تولید  جهش 
سالانه  که  هستند  موظف  کشور 
حداقل ۲۰ درصد از تسهیلات خود را 
به ساخت مسکن اختصاص دهند که 
البته سود این تسهیلات بعداً مشخص 

خواهد شد.
مجلس  رئیسه  هیئت  سخنگوی 
شورای اسلامی افزود: بخش عمده ای 
مشخص  زمین  را  مسکن  قیمت  از 
زیادی  دولتی  زمین های  و  می کند 
دولت  مختلف  ارگان های  اختیار  در 
قرار دارد که طبق قانون جهش تولید 
اختیار  در  زمین ها  این  باید  مسکن، 
وزارت راه و شهرسازی جهت ساخت 
مسکن قرار گیرد البته زمین هایی که 
برای بخش کشاورزی در نظر گرفته 
قرار  حیطه  این  در  نمی تواند  شده، 

گیرد.
وی اظهار داشت: بر این اساس همه 
هستند  موظف  دولتی  دستگاه های 
خود  اختیار  در  مازاد  زمین های  که 
توسعه و ساخت مسکن در  را جهت 
قرار  شهرسازی  و  راه  وزارت  اختیار 

دهند.
مجلس  رئیسه  هیئت  سخنگوی 
که  تمهیداتی  درباره  اسلامی  شورای 
در قانون جهش تولید مسکن پیرامون 
تأمین مصالح ساختمانی در نظر گرفته 
پیش خرید  امکان  گفت:  است،  شده 
و  سیمان  ویژه  به  ساختمانی  مصالح 
و  شد  خواهد  فراهم  بورس  در  فولاد 
افراد می توانند آن را پیش خرید کنند. 
همچنین از محل صندوق ملی مسکن 
مجوزهای لازم مانند پایان کار و سایر 
درصد   ۳۰ با  ساختمانی  مجوزهای 

تخفیف به مردم داده خواهد شد.
مجلس  دیگر  تأکید  گفت:  موسوی 
دولت  که  است  آن  اسلامی  شورای 
در اجرای قانون جهش تولید مسکن 
فرهنگی،  پیوست های  به  حتماً 
ساخت  در  زیست محیطی  و  مذهبی 
ما  تا  کند  توجه  جدید  شهرک های 

مشکلی در این موارد نداشته باشیم.

قانون جهش تولید مسکن  لازم الاجراست
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اقتصاد
اخبار

مدیر مهندسی نفت و گاز شرکت نفت و گاز پارس خبر داد:

برنامه ریزی برای شناسایی ذخایر جدید 
گاز در پارس جنوبی

مدیر مهندسی نفت و گاز شرکت نفت و گاز پارس از تلاش برای 
جنوبی  پارس  گازی  میدان  توسعه نیافته  بخش های  شناسایی 
برای حفظ و نگهداشت تولید از این میدان مشترک خبر داد و 
گفت: جبران کاهش تولید گاز، از طریق حفاری چاه های جدید 

در دستور کار قرار دارد.
به نقل  از شرکت نفت و گاز پارس، »علی اکبر ماجد« با اشاره 
به رسالت مدیریت مهندسی نفت و گاز این شرکت برای حفظ 
و نگهداشت تولید از میدان گازی پارس جنوبی و حفظ ایمنی 
و یکپارچگی چاه های تولیدی از این میدان، گفت: فرآیندهای 
مقدماتی حفاری یک حلقه چاه تحدیدی - توصیفی در بخش 
عملیات  می رود  انتظار  و  است  شده  انجام  میدان  این  شمالی 

اجرایی آن تا پایان شهریورماه آغاز شود.
وی مطالعه و ارائه راهکارهای لازم برای افزایش ظرفیت تولیدی 
چاه ها، شناسایی چاه های دارای مشکل تولید، تعریف و اجرای 
در  تولید  توان  بهبود  هدف  با  نیاز  مورد  عملیاتی  برنامه های 
چاه های میدان گازی پارس جنوبی را از جمله مهم ترین وظایف 
مدیریت مهندسی نفت و گاز شرکت نفت و گاز پارس برشمرد و 
اظهار کرد: در همین زمینه، عملیات مشبک کاری لایه K۱ در 
۱۳ حلقه چاه، اسیدکاری گسترده در ۱۸ حلقه چاه تولیدی و 
تعمیر چاه شماره ۲ سکوی SPD۵ در سال های گذشته انجام 
 SPD۸ و SPD۵ شد که در نتیجه دوره پایدار تولید سکوهای

بیش از ۲ سال افزایش یافت.
مدیر مهندسی نفت و گاز شرکت نفت و گاز پارس همچنین از 
تکمیل عملیات ایمن سازی، تعمیر و تولید دوباره چاه شماره ۸ 
سکوی SPD۱۸B خبر داد و گفت: پس از دریافت مجوزهای 
فروردین ماه  در  ایران،  نفت  ملی  شرکت  هیئت مدیره  از  لازم 
 SPD۱۸B امسال با استقرار دکل حفاری در موقعیت سکوی
واقع در خلیج فارس، عملیات تعمیر چاه شماره ۸ این سکو آغاز 

شد و در مدت زمان ۵۰ روز با موفقیت پایان یافت.
افزایش فشار آن، حتی  اینکه وجود نشتی گاز و  بیان  با  ماجد 
 ،SPD۱۸B در بیرونی ترین فضای حلقوی چاه شماره ۸ سکوی
تعمیر چاه را از منظر فنی با چالش های پرشماری روبه رو کرده 
بود، یادآور شد: بیم آن می رفت که نشت گاز از لوله های جداری 
را  چاه  از  تولید  دوباره  برقراری  و  تعمیر  خطرهای  چاه،  این 
دائمی  و ترک  راهی جز رهاسازی  باشد که  برده  بالا  به حدی 
تعمیرات جامع روی  انجام  با  اما  نگذارد،  باقی  اشاره  چاه مورد 
چاه یادشده، ضمن قرار گرفتن سطح ایمنی و یکپارچگی چاه 
 ۲ روزانه   ،SPD۱۸B از سکوی  تولید  توان  عادی،  شرایط  در 

میلیون مترمکعب افزایش یافت.
عضو هیئت مدیره شرکت نفت و گاز پارس، شناسایی و توصیف 
دیگر  از  را  جنوبی  پارس  گازی  میدان  توسعه نیافته  بخش های 
این  از  تولید  نگهداشت  و  حفظ  برای  شده  تبیین  سناریوهای 
میدان مشترک برشمرد و اظهار کرد: با توجه به کاهش طبیعی 
فشار مخزن گازی میدان پارس جنوبی در پی تولید از آن در 
۲۰ سال گذشته و در نتیجه کاهش اجتناب ناپذیر نرخ تولید گاز 
از این مخزن در سال های آینده، توسعه بخش های توسعه نیافته 
و  تحدیدی  چاه های  حفاری  طریق  از  را  جنوبی  پارس  میدان 
دستور  در  گاز،  تولید  کاهش  جبران  به منظور  جدید،  توصیفی 

کار  قرار گرفته است.
وی افزود: در همین ارتباط و با هدف بهره مندی حداکثری از 
ظرفیت های مازاد پالایشی و زیرساخت های تأمین شده در دریا 
زمین شناسی  ساختمان  در  چاه  حلقه  یک  حفاری  خشکی،  و 
نظارت  با  جنوبی(  پارس  گازی  میدان  شرقی  بخش  )در  یلدا 
کارفرمایی مدیریت اکتشاف شرکت ملی نفت ایران، در پارسال 
انجام شد که نتایج آن از طریق مدیریت اکتشاف اعلام می شود.

خبر  این  اعلام  با  شهرسازی  و  راه  وزیر 
به  واسطه  بدون  ساختمانی،  مصالح  که 
احداث  گفت:  می شود  واگذار  سازندگان 
به  توجه  با  مسکن  میلیون  یک  سالانه 
رستم  است.  انجام  قابل  کشور  ظرفیتهای 
قاسمی بر پرداخت ۲۰ درصد از تسهیلات 
او  کرد.  تاکید  مسکن  بخش  به  بانکی 
همچنین گفت که به دنبال توسعه حمل و 

نقل ریلی ایمن و ارزان هستیم.
ـ  شهرسازی  و  راه  وزیر  ـ  قاسمی  رستم   
شب گذشته در یک برنامه تلویزیونی گفت: 
هزینه مسکن در سبد خانوار به طور متوسط 
شهرهای  در  و  درصد   ۳۷ بالای  کشور  در 
درصد   ۵۰ از  بیش  تهران  همچون  بزرگی 
دغدغه های  از  یکی  مسکن  گفت:  است، 
مهم حاکمیت، رییس جمهور و مشکل مردم 
دوره  در  هم  رییس جمهور  بنابراین  است. 
را  مسکن  موضوع  آن  از  پس  و  انتخابات 

پیگیری می کند.
برنامه ریزی  سیزدهم،  دولت  کابینه  عضو 
را  شهرسازی  و  راه  وزارت  سیاستگذاری  و 
بالا،  با درآمد  برای مسکن شامل سه قشر 
کرد  عنوان  ضعیف  اقشار  و  میان درآمدی 
طبقات  به  متعلق  هدایتی  مسکن  افزود:  و 
بالای جامعه است که نیازی به کمک های 
با  تا خود  دولتی ندارند و هدایت می شوند 
سرمایه های خود بسازند که برای این طبقه 
می شود.  احداث  مسکونی  واحد  هزار   ۳۰۰
حمایت  به  نیاز  جامعه  متوسط  اقشار 
آنها  برای  شهرسازی  و  راه  وزارت  و  دارند 
است.  کرده  پیش بینی  حمایتی  بسته های 
بخش قابل توچهی از اقشار جامعه نیز که 
جزو اقشار کم درآمد هستند نیاز به حمایت 
تامین  تا مشکل  دارند  دولتی  و کمک های 
ضعیف  اقشار  برای  شود.  حل  آنها  مسکن 

جامعه نیز سازوکارها تعیین شده است.
قاسمی ادامه داد: امروزه سهم مستاجران در 
تهران حدود ۴۰ درصد  در  بالاست.  کشور 
تامین  بنابراین  هستند.  مستاجر  مردم 
مسکن برای خانوارها یکی از موضوعات مهم 

دولت است.
وی با اشاره به اینکه پنج مولفه در موضوع 
تامین  خدمات،  زمین،  شامل  که  مسکن 
منابع مالی، مواد و مصالح ساختمانی، و توان 
فنی و مهندسی حائز اهمیت و مورد تاکید 
است، توضیح داد: بیش از ۵۰ درصد هزینه 
ساخت ساختمان را زمین تشکیل می دهد.  
دولت  درآمد  کم  و  متوسط  اقشار  برای 
خدماتی را  که شامل انشعابات و سایر موارد 
موضوع  خصوص  در  می کند.  تامین  است 
احداث  برای  دولت  نیز  مالی  منابع  و  سوم 

و  متوسط  اقشار  برای  میلیون مسکن  یک 
میان درآمدی تامین منابع مالی و تسهیلات 
می  سیاست گذاری  را  موارد  سایر  و  بانکی 

کند.
به گفته قاسمی، مواد و مصالح ساختمانی 
در  مسکن  ساخت  چهارم  مولفه  عنوان  به 
کشور فراهم است. در ساخت مسکن مهر، 
زیرساخت ها برای مسکن مهر بیش از یک 
ایران در مصالح  بود.  میلیون سالانه فراهم 
عنوان  به  فولاد  و  سیمان  همچون  مادر 
چهارمین تولید کننده سیمان  دنیا مشکلی 
ندارد. بیش از ۸۰ میلیون تن ظرفیت سالانه 
تولید سیمان در کشور است و برای احداث 
یک میلیون واحد مسکونی در سال به ۳۲ 
این  در  که  داریم  نیاز  سیمان  تن  میلیون 
در  همچنین  ندارد.  وجود  مشکلی  زمینه 
خصوص تامین و تولید فولاد نیز حدود ۱۲ 
میلیون تن در سال به فولاد نیاز داریم که 
ظرفیت تولید فولاد بیش از دو برابر است. 
مشکلی  نیز  ساختمانی  مصالح  سایر  در 
دولت  کابینه  ندارد.عضو  وجود  خاص 
یک  تولید  بر  علاوه  کرد:  تصریح  سیزدهم 
میلیون واحد مسکونی در سال و تامین مواد 
و مصالح ساختمانی امکان صادرات مصالح 

ساختمانی نیز فراهم است.
توان  خصوص  در  شهرسازی  و  راه  وزیر 
امروز  داد:  توضیح  کشور  مهندسی  و  فنی 
و  انبوه ساز  توانمند  های  شرکت  کشور  در 
مهندسان فراوانی وجود دارند که می توانند 
با سیاستگذاری و برنامه ریزی دولت احداث 

یک میلیون واحد مسکونی در سال را محقق 
کنند.

قاسمی تاکید کرد:توانمندی و ظرفیت های 
مسکونی  واحد  میلیون  تولید ۴  برای  لازم 
این خصوص  طی ۴ سال وجود دارد و در 
دیگری  بخش  در  ندارد.وی  وجود  مشکلی 
از سخنان خود از راه اندازی موجودی بانک 
زمین خبر داد و اعلام کرد:  بانک زمین بر 
توسط  مسکن  تولید  جهش  قانون  اساس 
راه اندازی  حال  در  و  شده  تصویب  مجلس 
است. بر اساس قانون جهش تولید مسکن 
تمامی  در  دولت  به  متعلق  اراضی  تمامی 
سایر  طبیعی،  منابع  جمله  از  ها  بخش 
موظف  همگی  سازمان ها  و  وزارتخانه ها 
هستند زمین های درون شهرها، زمین های 
اراضی موجود در شهرک ها  جوار شهرها و 
وزارت  به   آنها  تولید مسکن سند  برای  را 
ادامه  شود.قاسمی  منتقل  شهرسازی  و  راه 
تاکید  مسکن  تولید  جهش  قانون  در  داد: 
وزارتخانه ها  ماه  دو  در  است، چنانچه  شده 
ثبت  ندهند  انجام  را  کار  این  سازمان ها  و 
نام وزارت راه و  اسناد مستقیما سند را به 
شهرسازی صادر کند.وی گفت: بیش از یک 
میلیون هکتار زمین دولتی در شهرها، جوار 
دولت  به  متعلق  جدید  شهرهای  و  شهرها 
واحد مسکونی  میلیون  برای یک  است که 
شناسایی شده است. زمین های درون شهرها 
نیاز به خدمات و هزینه های سنگین ندارد. 
بخشی از اراضی پیرامون شهرها، شهرهای 
زودی  به  که  هستند  شهرک ها  و  جدید 

اراضی تملک خواهند شد.قاسمی با اشاره به 
اینکه اراضی درون شهرها که نیازمند تغییر 
کاربری هستند، در شورای عالی شهرسازی و 
معماری به اراضی مسکونی تبدیل خواهند 
شد، گفت: در خصوص اراضی کنار شهرها 
الحاق  به شهرها  به دولت است  که متعلق 
و  روستایی  اراضی  خصوص  در  می کنیم. 
زمین  مشکل  نیز  روستایی  مسکن  احداث 

وجود ندارد.
اینکه  بر  تاکید  با  شهرسازی  و  راه  وزیر 
سیاست وزارت راه و شهرسازی در شهرهای 
میانی و کوچک توسعه عمودی نیست، اعلام 
ما  اراضی کشاورزی جزو سرمایه های  کرد: 
هستند و تغییر کاربری در آنها انجام نخواهد 
شد.  وی گفت: ۵۰ درصد سهم ساختمان 
را  آنها  و  ماست  اختیار  در  که  است  زمین 
طبق ضوابط برای ساخت مسکن در اختیار 
مردم قرار می دهیم و سود آنها برای اقشار 
در  است.  کم  بسیار  درآمد  کم  و  متوسط 
شد  گرفته  تصمیم  نیز  خدمات  خصوص 
امکان صاحب  افرادی که  از  که در بخشی 
از خدمات  برخی  ندارند  را  دار شدن  خانه 
دولتی را رایگان و بخشی از هزینه ساختمان 
مهندسی  نظام  خدمات  هزینه  همچون  را 
تخفیف های  با  موارد  سایر  و  انشعابات  و 
بدهیم.  قرار  قشر  این  اختیار  در  قابل توجه 
شده  برنامه ریزی  نیز  زیرساخت ها  برای 
زیرساخت ها  ساخت،  با  همزمان  تا  است 
نیز از محل زمین ها با تهاتر تامین مصوبه 

راه اندازی صندوق توسعه مسکن اخذ شد .

وزیر راه و شهرسازی:

ظرفیت ساخت چهار میلیون مسکن در 
چهار سال را داریم

گزارش

مراکز تولید فساد، شناسایی و حذف 
می شود

 وزیر نیرو گفت: در زمینه فساد در حالی که اگر با مصادیق مقابله کنیم، 
می بایست مراکز تولید فساد را شناسایی کرده و نسبت به حذف آنها اقدام 

کنیم.
با  نیرو  وزارت  ستادی  حوزه  کارکنان  جمع  در  محرابیان”  “علی اکبر 
گرامی داشت هفته دولت و قدردانی از زحمات وزرای گذشته با بیان اینکه 
آغاز  را  خود  کار  برق  و  آب  حوزه  در  سختی  شرایط  در  سیزدهم  دولت 
می کند، افزود: به رغم تلاش ها و خدمات بسیار فراوانی که در سال های پس 
از انقلاب در حوزه آب و برق به کشور ارائه شده و رشد و پیشرفت فوق 
العاده خوبی در این زمینه رخ داده است، اما در شرایط فعلی زمینه  برای 

انجام یک خدمت بزرگ تر فراهم شده است.
وی خاطرنشان کرد: دولت سیزدهم با شعار کار جهادی و خدمت به مردم 
برنامه ای  به مجلس  ارائه شده  پیشنهادی  برنامه  و  آغاز کرده  را  کار خود 

سنگین و خدمتی بزرگ است.
نیرو گفت: در همینجا  به کارکنان حوزه ستادی وزارت  محرابیان خطاب 
عهد و میثاق می بندیم که دوش به دوش همدیگر تلاش کنیم تا بتوانیم 

آب و برقی پایدار و مطمئن را به مردم ارائه کنیم.
با  دیدار  در  رهبری  معظم  مقام  اخیر  فرمایشات  به  اشاره  با  نیرو  وزیر  
دولت سیزدهم به مناسبت هفته دولت ادامه داد: مردم داری، مهم ترین رکن 
خدمت رسانی برای یک دولت است. مردم داری در نگاه دینی و انقلابی، اصل 
خدمت رسانی است. وی با بیان اینکه یکی دیگر از محورهای فرمایشات مقام 
معظم رهبری موضوع عدالت ورزی است، افزود: در فلسفه انقلاب اسلامی، 
ایجاد عدالت بین طبقات مختلف جامعه مدنظر بوده که در برخی بخش ها 
موفقیت هایی کسب شده و در بخشی از حوزه های اقتصادی متاسفانه فاصله 
موضوع  سوم،  محور  گفت:  داریم.محرابیان  شاخص ها  و  معیارها  با  زیادی 
تاکید داشتند.  این موضوع  بر  فساد ستیزی است که مقام معظم رهبری 
با روش های عقلایی، علمی و ساختارهای  فساد ستیزی به معنای مبارزه 
مناسب جهت جلوگیری از مراکز تولید فساد و تولید رانت است. یکی از 
برنامه هایی که به اتفاق همکاران در این دوره دنبال خواهیم کرد شناسایی 
گلوگاه ها و مراکزی است که به وسیله آنها تولید فساد می شود. در زمینه 
فساد در عین حالی که با مصادیق مقابله کنیم، می بایست مراکز تولید فساد 

را شناسایی کرده و نسبت به حذف آنها اقدام کنیم.

در مقایسه با سال قبل؛
ذخایر سوخت نیروگاه ها  ۲۵درصد کاهش یافت

سخنگوی صنعت برق با تأکید بر تسریع سوخت رسانی به نیروگاه ها گفت: از 
زمان شروع اوج مصرف برق تاکنون ۷۰۰ مگاوات واردات برق انجام شده که 

بخش عمده ی آن از کشور ترکمنستان و سپس آذربایجان بوده است.
به نقل از صدا و سیما، مصطفی رجبی مشهدی با اشاره به محدودیت های 
۲۴ روزه تأمین برق در زمستان سال گذشته افزود: هم اکنون ذخایر سوخت 
مایع نیروگاه های کشور در مقایسه با سال قبل ۲۵ درصد کاهش یافته برای 
باید  سوخت  تأمین  روند  امسال  زمستان  در  خاموشی ها  بروز  از  جلوگیری 

تسریع شود.
وی با اشاره به اینکه شبکه برق ایران ۱۸ سال فروپاشی کامل نداشته است، 
تا ۳  برق کشور در مدت ۲  بروز مشکل، شبکه سراسری  گفت: در صورت 
دقیقه به طور کامل از دسترس خارج شده و خاموشی گسترده در کشور ایجاد 
می شود، درحالیکه که برای بازیابی دوباره شبکه بیش از ۶ تا ۷ روز زمان نیاز 
است البته همه تلاش صنعت برق جلوگیری از این رخ داد خواهد بود، اما برای 

مواقع اضطراری گروه هایی ویژه نیز پیش بینی شده است.
سخنگوی صنعت برق با بیان اینکه روز گذشته بیش از ۴۰۰ مگاوات واردات 
برق انجام شده ادامه داد: از زمان شروع اوج مصرف برق تاکنون ۷۰۰ مگاوات 
واردات برق انجام شده که بخش عمده ی آن از کشور ترکمنستان و سپس 
آذربایجان بوده است.رجبی مشهدی با اشاره به اینکه میزان واردات می تواند 
تا ۷ برابر افزایش یابد گفت: واردات سالانه ما ۲.۲ میلیارد کیلووات ساعت 
بوده که بخش عمده آن از ترکمنستان است که به دلیل محدودیت های ایجاد 
شده در سال جاری، تفاهم نامه ای نیز با کشور آذربایجان امضا کردیم تا سقف 
واردات برق بیشتر شود. وی با اشاره به اینکه صادرات برق در سال ۹.۷ میلیارد 
کیلو وات ساعت است که ۸۵ درصد از این رقم به کشور عراق بوده گفت: در 
تابستان امسال ۱۲۰ تا ۱۳۰ مگاوات برق به افغانستان و پاکستان برق صادر 
کردیم و البته صادرات برق به عراق قطع شده است.سخنگوی صنعت برق 
ادامه داد: ایران پس از انقلاب، جز ۲۰ کشور جهان به لحاظ تولید برق و رتبه 
۱۴ و یا ۱۵ کشور به لحاظ ظرفیت نصب شده و یک میلیون کیلومتر نیز 

وسعت شبکه سراسری در کشور است.
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نحوه قیمت گذاری محصولات کشاورزی 
باید تغییر کند

وزیر جهاد کشاورزی گفت: خرید زیر قیمت محصولات از کشاورزان 
باعث فقر در این قشر شده و باید نوع نگاه به حوزه قیمت گذاری و 

پرداخت یارانه را تغییر دهیم.
نژاد  در دیدار  وزارت جهاد کشاورزی، سید جواد ساداتی  از  نقل  به 
با حجت الاسلام والمسلمین سید حسن ربانی نماینده ولی فقیه در 
 ۲۳ تا   ۲۱ حدود  کشور  در  که  این  بیان  با  کشاورزی  جهاد  وزارت 
میلیون خانواده کشاورز و بهره بردار داریم، اظهار کرد: حدود یک سوم 
جمعیت ایران در حوزه کشاورزی مشغول به کار است که عدد بسیار 
بالایی است و این قشر همیشه پای کار نظام و انقلاب بوده اند، بنابراین 
اولین قشری که باید به آن پرداخته شود بهره برداران بخش کشاورزی 

هستند.
ساداتی نژاد ادامه داد: این قشر با غیرت تأمین کننده امنیت غذایی 
کشور است؛ ما در کشور همیشه برای کنترل حوزه مصرف، محصول 
کشاورز را زیر قیمت خریداری کرده ایم اما این قشر با این وجود ۴۰ 
سال است که به تولید ادامه داده اند و می توان گفت ۴.۵ میلیون خیّر 
در کشور داریم که برای ما غذا تولید کرده و زیر قیمت تمام شده به 

مصرف کننده می فروشند.
وزیر جهاد کشاورزی تصریح کرد: با وضعیت تورمی کشور، خرید زیر 
قیمت محصولات از کشاورزان باعث فقر در این قشر شده و باید نوع 
نگاه به حوزه قیمت گذاری و پرداخت یارانه را تغییر دهیم، کشاورز 
تفاوتی  پتروشیمی  و  فرش  فولاد،  کارخانجات  با  و  است  تولیدکننده 
ندارد و بخش کشاورزی به عنوان بنگاه تولیدی، قیمت تمام شده و 
درصد سود دارد؛ بنابراین دولت باید تأمین کننده یارانه به مردم باشد 

و این یارانه نباید از جیب کشاورز به مردم داده شود.
کاهش  باعث  شیر  مانند  محصولاتی  در  قیمت  افزایش  افزود:  وی 
و در همه  بین مردم می شود  در  بیشتر  بیماری  بروز  و  بازار  تقاضای 
جای دنیا سعی در بالا نرفتن قیمت شیر و ارائه رایگان آن در مدارس 
دارند تا به سلامت جامعه لطمه وارد نشود اما این عدم افزایش قیمت 
یارانه  دولت ها  توسط  این محصول  و  نیست  دامدار  و  وظیفه کشاورز 

دریافت می کند.
نظام کشاورزی  در  را  دیدگاه  این  بتوانیم  اگر  داد:  ادامه  نژاد  ساداتی 
این موضوع به  جاری کنیم، کشاورزی کشور پیشرفت خواهد کرد و 

نفع مصرف کننده و تولیدکننده است.
وزیر جهاد کشاورزی در رابطه با رایزن کشاورزی در کشورهای هدف 
حوزه کشاورزی گفت: ما با وزارت امور خارجه و وزارت صمت مذاکراتی 
در کشورهای  تا  دادیم  انجام  رایزن کشاورزی  مجوز  دریافت  برای  را 
داشته  کشاورزی  رایزن  داریم  کشاورزی  کار  که  برزیل  مانند  هدف 
باشیم. این رایزن ها در سفارت خانه مستقر خواهند شد و توسط وزارت 

جهاد کشاورزی معرفی می شوند.
حضور  اداری  سازوکارهای  شود،  انجام  اقدام  این  اگر  افزود:  وی 
ظرفیت های  از  بهتر  و  منظم تر  و  شد  خواهد  انجام  راحت تر  ما  افراد 
سفارت خانه ها در کشورهای هدف استفاده خواهیم کرد ضمن آن که 
این اقدام رفع مشکلات و موانع صادرات و واردات را تسریع خواهد کرد.

باید  گفت:  دنیا  در  حلال  محصولات  بازار  با  رابطه  در  نژاد  ساداتی 
ثبت  و  غذایی  مواد  صادرات  تبدیلی،  صنایع  زمینه  در  را  کارگروهی 
هزینه های  برای  و  راه اندازی  بین المللی  حوزه  در  ایران  حلال  نشان 
ثبت این برندها در بخش بین المللی و حمایت از صادرات محصولات 

کشاورزی اقدام کنیم.
سیاست های  اتخاذ  و  قیمت گذاری  شورای  ایجاد  با  کرد:  اظهار  وی 
حمایتی که مجلس آن را به وزارت جهاد کشاورزی واگذار کرد کمک 
بسیاری به بخش کشاورزی شده است و یارانه به هر بخشی از حوزه 

کشاورزی، در این شورا تعیین می شود.

فرایند  حذف  اخبار  انتشار  پی  در 
از  مسافری  همراه  تلفن  رجیستری 
سخنگوی   ، کشور  ورودی  مبادی 
کالا  قاچاق  با  مبارزه  مرکزی  ستاد 
و ارز به شفاف سازی سوابق موضوع 
رجیستری  فرایند  ملاحظات  و 

پرداخت.
به نقل از ستاد مبارزه با قاچاق کالا و 
ارز، حمیدرضا دهقانی نیا، سخنگوی 
کالا  قاچاق  با  مبارزه  مرکزی  ستاد 
بر  نظارت  دفتر  مدیرکل  و  ارز  و 
هوشمند  و  الکترونیکی  سامانه های 
مبارزه با قاچاق در این رابطه گفت: 
مسافری  ثبت   ،۹۹ دی ماه  از  قبل 
احراز  بدون  و  اینترنتی  به صورت 
ورودی  مبادی  در  مسافر  حضوری 
نتیجه  در  که  می شد  انجام  کشور 
دسترسی  با  متخلفان  موضوع،  این 
در  مسافران  هویتی  اطلاعات  به 
آژانس های  حمل ونقل،  شرکت های 
مسافرتی و یا دیگر بخش های مرتبط 
همزمان با مسافرت مسافر با صدور 
اطلاع  بدون  وی  نام  به  سیم کارت 
ایشان، گوشی قاچاق خود را ثبت و 

آن را تطهیر می کردند.
موضوع  این  داد:  ادامه  دهقانی نیا 
سبب ورود سیل انبوهی از شکایت ها 
با  مبارزه  ستاد  قضائی،  مراجع  به 
قاچاق کالا و ارز و سایر دستگاه های 
درگیر در طرح شده بود تا جایی که 
نیز  را  اعتراض دادستانی کل کشور 

در پی داشت.
سخنگوی ستاد گفت: در حال حاضر، 
اظهار  و  احراز هویت  از  مسافر پس 
یک  کشور،  ورودی  مبادی  در  کالا 

درگاه  طریق  از  تا  دارد  فرصت  ماه 
اینترنتی گمرک نسبت به پرداخت 

حقوق ورودی اقدام نماید.
دهقانی نیا در بخش دوم از اظهاراتش 
در رابطه با انتشار اخبار حذف فرایند 
همراه  تلفن  رجیستری  حضوری 
مسافری ضمن اشاره به بازدید دیروز 
وزیر امور اقتصادی و دارایی از واحد 
رجیستری مستقر در گمرک فرودگاه 
امام خمینی )ره(، چالش های ستاد 
مرکزی مبارزه با قاچاق کالا و ارز با 
گمرک در اجرای این فرایند را مورد 
توجه قرار داد و افزود: بخش بزرگی 
از ایستایی و ایجاد صف موجود در 
قطعی  علت  به  کشور  ورود  مبادی 
و  گمرک  داخلی  سامانه  کندی  یا 
همچنین کم توجهی به پیشنهادهای 
این ستاد در مورد اصلاح فرایند بوده 

است.

سامانه  کندی  یا  قطعی  گفت:  وی 
داخلی گمرک که در بازدید حضوری 
نماینده های این ستاد در سال قبل 
از فرودگاه امام )ره( نیز مشهود بود 
متأسفانه  بودن،  قابل حل  وجود  با 

تاکنون رفع نشده است.
ستاد  راه حل  با  رابطه  در  دهقانی نیا 
مبارزه با قاچاق کالا و ارز در خصوص 
مهم ترین  از  یکی  این مشکل گفت: 
پیشنهادهایی که از همان ابتدا ارائه 
سایت  در  گمرک  که  بود  این  شد 
اطلاعات  اخذ  امکان  خود  اینترنتی 
هویتی و همچنین مشخصات گوشی 
از حضور در  برای مسافران پیش  را 
و  نماید  فراهم  کشور  ورود  مبادی 
تنها ثبت نهایی کالا منوط به احراز 
وی  همراه  کالای  و  مسافر  حضوری 
در  باشد؛  کشور  ورود  مبادی  در 
مبادی  در  مسافر  وقتی  صورت  این 

کشور حضور یافت کارشناس گمرک 
می تواند از طریق جستجوی کد ملی 
وی، اطلاعات اظهاری را با کالا تطبیق 
داده و در صورت تائید، وی را مجاز 
نماید تا یک ماه پس از تاریخ ورود، 
از  پرداخت حقوق ورودی  به  نسبت 
اقدام  اینترنتی گمرک  طریق سایت 
نماید که متأسفانه این پیشنهاد نیز 
سخنگوی  پایان  در  نشد.  اجرایی 
ستاد ضمن اعلام آمادگی کامل برای 
شرکت در کارگروه مدنظر وزیر امور 
اقتصادی و دارایی، خاطرنشان کرد: 
ضمن  که  پیشنهادی  هر  از  ستاد، 
کاهش زمان انجام فرایند رجیستری 
تضییع  از  کشور،  ورودی  مبادی  در 
جلوگیری  واقعی  مسافران  حقوق 
رویه  از  سوءاستفاده  خطر  و  نماید 
مسافری برای تطهیر کالای قاچاق را 

مجدداً بازنگرداند، استقبال می کند.

واکنش ستاد مبارزه با قاچاق به حذف 
فرایند رجیستری در مبادی ورودی
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اجتماعی
خبر

فرمانده نیروی انتظامی:

 یگان های ویژه ناجا در ماموریت مقابله با 

ویروس کرونا خوش درخشیدند

 فرمانده نیروی انتظامی با اشاره به ایفای نقش یگان 
ویروس  شیوع  با  مقابله  فرآیند  در  ناجا  ویژه  های 
ویژه  های  یگان  کرد:  نشان  خاطر  کرونا  منحوس 
ناجا در ماموریت مقابله با ویروس کرونا نیز خوش 
درخشیدند و از ظرفیت های خود در این عرصه بهره 

مندی حداکثری داشت.
 سردار حسین اشتری   اظهار داشت: توفیقی حاصل 
شد تا بار دیگر در جمع همکارانمان در فرماندهی 
یگان های ویژه ناجا باشیم و خوشبختانه باید بگویم 
این یگان از آمادگی کاملی برای اجرای ماموریت ها 

توام با روحیه جهادی برخوردار است.
وی با اشاره به عملکرد حرفه ای نیروهای یگان ویژه 
ناجا و آمادگی کامل یگان  برای اجرای ماموریت ها 
افزود: تجهیزات به روز و موثری در اختیار نیروهای 
این یگان وجود دارد و باید بگویم تقویت تجهیزاتی 

این یگان ها همواره از اولویت ها است.
یگان  عملکرد  به  اشاره  با  انتظامی  نیروی  فرمانده 
های ویژه ناجا بر مبنای ماموریت های ذاتی و قانونی 
خاطر نشان کرد: یگان های ویژه ناجا علاوه بر انجام 
قالب  در  خدماتی  اند  توانسته  ذاتی  های  ماموریت 
اجرای طرح مردم یاری ،  همدلی مومنانه ،  تهیه 
بسته های معیشتی با تکیه بر کمک های نیروهای 
این یگان به منظور توزیع میان نیازمندان  و ... ارائه 

کنند.
سردار اشتری تاکید کرد: امروز یگان های ویژه ناجا 
با قدرت، اقتدار، هوشمندی، درایت و البته رویکرد 

مردمی در هر ماموریتی، به موقع حاضر هستند.
وی گفت: عملکرد نیروهای یگان های ویژه ناجا باعث 
ارتقاء آرامش، آسایش و امنیت مردم است و امید که 

روز به روز شاهد ارتقاء این یگان باشیم.

نیروهای  باید  گفت:  قضاییه  قوه  رئیس   
را  قضایی  شأن  دارای  و  مستعد  شایسته، 
شناسایی کنیم و ارتقاء دهیم و در مدیریت ها 

و مسئولیت ها از آنها بهتر بهره ببریم.
حجت الاسلام والمسلمین غلامحسین محسنی 
سراسری  همایش  در  سه شنبه  روز  اژه ای 
قضات  انتظامی  عالی  دادگاه  و  دادسرا  قضات 
در تالار اجتماعات دیوان عالی کشور، نیروی 
انسانی را سرمایه عظیم هر دستگاهی دانست 
و تأکید کرد هر اندازه فناوری در یک سازمان 
سرمایه  انسانی  نیروی  هم  باز  کند  پیشرفت 

اصلی آن مجموعه است.
دارد  که  عظمتی  همه  با  انسان  گفت:  وی 
فریب  و  شده  نفس  هوای  دچار  می تواند 
شیطان را بخورد و به اسفل السافلین سقوط 
کند و با تهذیب و تزکیه نفس و خودمراقبتی 

به اعلی علیین برسد.
رئیس قوه قضاییه گفت: نیروی انسانی سرمایه 
این میان قاضی  اصلی دستگاه قضاست و در 
رکن محوری دارد که همه ستاد و بخشی از 
صف در خدمت آن هستند تا او حکمی صادر 

کند که مورد رضای خدا و مردم باشد.
بما  قاضی  یک  هرگاه  افزود:  اژه ای  محسنی 
انزل الله حکم بدهد و حق و عدل اجرا شود، 
برای  زیادی  برکات  و  نعمت ها  عدالت  جریان 
جامعه خواهد داشت؛ همانطور که صدور یک 

حکم باطل آثار سوء و منفی در پی دارد.
گرانبها  گوهر  از  صیانت  قضاییه  قوه  رئیس 
مهم  وظیفه  را  انسانی  نیروی  ارزشمند  و 
این  از  بخشی  و  دانست  نظارتی  دستگاه های 
صیانت را در گرو فراهم کردن فضای مناسب 

و سالم برای خدمت عنوان کرد.
اول صیانت  اینکه گام  بیان  با  اژه ای  محسنی 
از نیروی انسانی ایجاد فضای سالم و غیرآلوده 
افزود: اگر فضا برای کار  برای خدمت اوست، 
آلودگی  هرگونه  از  دور  به  و  مناسب  قضات 
نباشد  فراهم  او  تعالی  و  زمینه رشد  و  نباشد 
و تجارب و اطلاعات قاضی به روزرسانی نشود 
و بخواهد از همان روش های گذشته استفاده 

کند، در این شرایط جواب نمی دهد.
نیروی  از  قوه قضاییه گام دوم صیانت  رئیس 

با  اگر  گفت:  و  کرد  عنوان  درمان  را  انسانی 
انسانی  نیروی  کار،  برای  سالم  فضای  وجود 
و  شیطان  فریب  و  شد  خطا  و  لغزش  دچار 
هوای نفس را خورد باید بلافاصله به مداوای او 
پرداخت.وی با اشاره به اهمیت تشخیص دقیق 
درمان،  درست  نسخه  تجویز  و  عارضه  علت 
ارائه  برای  انسانی  نیروی  اراده  حال  عین  در 
خدمت صادقانه را مهم دانست و گفت: هرچه 
به  ما  کارمند  و  قاضی  اما  باشد،  مناسب  فضا 
هشدارها و تذکرات توجه نکند و به تذکرات و 
علائم هشداردهنده و خطرناکی پیچ و سرعت 
مطمئنه توجه نکند سقوط می کند و درمان او 

بی اثر یا کم اثر خواهد بود.
را مرحله بعدی سالم  اژه ای جراحی  محسنی 
سازی در یک دستگاه دانست و گفت: اگر کار 
به جایی رسید که حضور یک فرد در سازمان 
برخورد  احساساتی  نباید  نباشد،  امکان پذیر 
به  خاطی  فرد  برابر  در  اغماض  که  چرا  شود 
جامعه و اعتماد و باور مردم و همکارانش لطمه 

می زند.
با تأکید بر نظارت مستمر  رئیس قوه قضاییه 
و  زمان گزینش  از  انسانی  نیروی  بر  سازمانی 
جذب تا پایان خدمت تأکید کرد: اینکه بگوییم 
ما تقوا داریم و به سمت گناه نمی رویم کافی 
شیطان  و  نفس  هوای  برابر  در  باید  و  نیست 
»قدرت دافعه« داشته باشیم تا وقتی گناه به 
گناه دعوت شدیم  به سمت  یا  آمد  ما  سمت 

دچار لغزش نشویم.
قوه  در  نظارتی  دستگاه های  به  ادامه  در  وی 
نیروهای  اول  گام  در  که  کرد  توصیه  قضاییه 
شایسته و پاکدست مجموعه را به طور دقیق 
شناسایی کرده و از آن ها به طور همه جانبه 

حمایت کنند.
رئیس قوه قضاییه تصریح کرد: قاطبه همکاران 
دستگاه قضا افراد شایسته و خدوم هستند که 
با انگیزه و تلاش و بر اساس خواست و اراده 
الهی عمل می کنند که باید حمایت و تکریم 

شوند.

در  که  کرد  تأکید  همچنین  اژه ای  محسنی 
سوی  از  نظارت  تقویت  با  باید  بعد  مرحله 
مدیران و تلاش برای تقویت نیروی انسانی در 
بیشتر سلامت  ارتقای هرچه  برای  ابعاد  همه 
مجموعه دستگاه قضایی گام برداشته شود.وی 
با بیان اینکه نظارت مدیران بر مجموعه بخش 
حل  را  مسائل  و  مشکلات  از  توجهی  قابل 
می کند، افزود: باید نیروهای شایسته، مستعد 
و دارای شأن قضایی را شناسایی کنیم و ارتقاء 
دهیم و در مدیریت ها و مسئولیت ها از آن ها 
لزوم  بر  قضاییه  قوه  ببریم.رئیس  بهره  بهتر 
یکپارچه سازی و هماهنگی فعالیت بخش های 
و  کرد  تأکید  نیز  قضا  دستگاه  درون  نظارتی 
این کار را در جهت بهبود نظارت مؤثر دانست.

از  مسئله  این  که  گفت  حال  عین  در  وی 
دست  در  قضاییه  قوه  اول  معاونت  سوی 
پیگیری است تا ساز و کاری برای هماهنگی 
قضاییه  قوه  نظارتی  بخش های  هم افزایی  و 

طراحی شود.

نیروهای شایسته، مستعد و
 دارای شأن قضایی شناسایی شوند

با  احمر  هلال  جمعیت  رییس   
واکسیناسیون  برای  اینکه  بیان 
از  کشور  خروج  و  جامعه  کامل 
دز  میلیون  به ۱۸۰  کرونا  بحران 
واکسن نیاز داریم، افزود: در حال 
گروه های  ویژه  واکسن  بررسی 
تلاش  و  هستیم  اطفال  و  خاص 
مناسب  واکسن های  می کنیم 
کشور  به  و  تهیه  گروه  این  برای 

وارد کنیم.
از جمعیت هلال احمر،  نقل   به  
شورای  جلسه  در  همتی  کریم 
اشاره  با  جمعیت  این  معاونین 
سال  اواخر  از  کشور  درگیری  به 
در  گفت:  کرونا  بحران  با   ۹۸
هلال احمر  جمعیت  مدت،  این 
در  خود،  ذاتی  رسالت  براساس 
این بحران  با  مرکز میدان مقابله 
و در کنار وزارت بهداشت و سایر 
مدیریت  در  دخیل  دستگاه های 
این بیماری بوده و برای سلامت 

مردم تلاش کرده است.
این  خدمات  به  اشاره  با  وی 
افزود:  کرونا  بحران  در  جمعیت 
تاکنون   ۹۹ اسفند  از  هلال احمر 
و  هوایی  )زمینی،  مرز   ۱۶ در 
ریلی( غربالگری مسافران ورودی 
از  و  دارد  برعهده  را  کشور  به 
نهاد  اصلی ترین  عنوان  به  طرفی 

وارد کننده واکسن به کشور فعال 
ارزشمند،  خدمات  این  که  است 
اجتماعی  سرمایه  ارتقای  موجب 
جمعیت و مقبولیت هلال احمر در 

نگاه مردم شده است.
واکسن  واردات  روند  در  تسریع 

کرونا
همتی با بیان اینکه تاکنون بیش 
کرونا  واکسن  دز  میلیون   ۲۰ از 
ایران  به  از چین  در ۱۷ محموله 
براساس  داد:  ادامه  شده،  وارد 
تلاش  شده،  انجام  توافق های 
می شود از هفته آینده، پارت های 
کشور  به  واکسن  میلیونی  پنج 
واکسن  واردات  روند  و  وارد شود 
شتاب بیشتری بگیرد. هلال احمر 
و  جمهوری  رئیس  حمایت  با 
تلاش  بهداشت  وزارت  هماهنگی 
 ۲۰ شهریورماه  در  کند  می 
مهر  ماه های  در  و  دز  میلیون 
دز  میلیون   ۳۰ هرماه  آبان،  و 

واکسن به کشور وارد  کند.
جمعیت  به  توجه  با  افزود:  وی 
اگر بخواهیم  ۸۰ میلیونی کشور، 
برای  واکسن  دز  سه  تا  دو 
واردات  به  کنیم،  تامین  مردم 
نیاز  واکسن  دز  میلیون   ۱۸۰
رئیس  ویژه  تاکید  بنابر  و  داریم 
تسریع  درخصوص  جمهوری 

هلال احمر  واکسن،  واردات  در 
می تواند براساس جایگاه خود در 
فدراسیون بین المللی صلیب سرخ 
و هلال احمر، روند آغاز شده برای 
واردات واکسن را تا واکسیناسیون 
از  کشور  خروج  و  جامعه  کامل 

بحران کرونا ادامه دهد.
منابع  از  واکسن  واردات  پیگیری 

اروپایی
هلال احمر  جمعیت  رئیس 
همچنین از پیگیری معاونت امور 
بشردوستانه  حقوق  و  بین الملل 
واکسن  تامین  برای  این جمعیت 
کننده  تولید  منابع  سایر  از 
و  داد  خبر  نیز  اروپا  همچون 
معظم  مقام  تاکید  بنابر  گفت: 
هیچ  جمهوری،  رئیس  و  رهبری 
واکسن  واردات  برای  ممنوعیتی 
و در  ندارد  معتبر وجود  منابع  از 
قراردادهای  شدن  نهایی  صورت 
خرید و دریافت واکسن، این اقدام 
وزارت  مجوز  و  دولت  حمایت  با 

بهداشت انجام خواهد شد.
مناسب  واکسن  واردات  شرایط 
برای بیماران خاص و کودکان در 

حال بررسی است
همتی افزود: هلال احمر همچنین 
در حال بررسی نحوه تهیه واکسن 
خاص،  بیماران  ویژه  مناسب 
و  شیرده  مادران  باردار،  مادران 
می کنیم  تلاش  و  است  اطفال 
این  برای  مناسب  واکسن های 
گروه تهیه و به کشور وارد کنیم.

برای  هلال احمر  آمادگی  به  وی 
واردات  کنار  در  واکسن  تزریقات 
آن و کمک به وزارت بهداشت در 
این زمینه نیز اشاره کرد و گفت: 
مراکز هلال احمر می تواند در این 
زمینه باری از دوش دولت، وزارت 

بهداشت و مردم بردارد.
هلال احمر  جمعیت  رئیس 

استانی  هر  در  کرد:  تاکید 
از  پزشکی  علوم  دانشگاه  که 
داشته،  درخواست  هلال احمر 
سریع الاستقرار  بیمارستان های 
در  و  شده  راه اندازی  هلال احمر 
استان  همچون  استان ها  برخی 
خراسان رضوی، خدمات تزریقات 
در مراکز راه اندازی شده از سوی 
رایگان  شکل  به  هلال احمر 
ساعات  افزایش  می شود.  انجام 
هلال احمر  داروخانه های  کاری 
کنترل  به  کمک  راستای  در  هم 
به  کمک  و  کرونا  بیماری  شیوع 
داروخانه های  و  شده  انجام  مردم 
تا  کشور  سراسر  در  هلال احمر 
استان ها  برخی  در  یا   ۲۲ ساعت 
هستند.  فعال   ۲۴ ساعت  تا 
هلال احمر  نورافشار  بیمارستان 
بار  داروخانه ها،  همچون  نیز 
بیماران  به  خدمت  در  مضاعفی 
عملکرد  و  داشته  بردوش  کرونا 
داشته  زمینه  این  در  هم  مثبتی 

است.
علی)ع(  امام  بیمارستان 
آماده  نجف  در  هلال احمر 

بهره برداری است
بیمارستان  فعالیت  گفت:  همتی 
هلال احمر  جمعیت  علی)ع(  امام 
در شهر نجف هم بعد از پنج سال 
آغاز  جمعیت  اهداف  راستای  در 
شده است، این بیمارستان در ایام 
خدمات  ها  زمان  سایر  و  اربعین 
انتقال  کند.  ارائه  می تواند  خوبی 
پرسنل و امکانات محدود در کنار 
بیمارستان  تجهیزات  راه اندازی 

بسیار کمک کننده خواهد بود.
خوشبختانه  کرد:  تاکید  وی 
بدون  عمومی  روابط  اداره کل 
حاشیه توانسته است با هماهنگی 
فعالیت های  با رسانه های مختلف 
جمعیت را به خوبی منعکس کند.

برای خروج کامل کشور از بحران کرونا
 ۱۸۰ میلیون دز واکسن نیاز است

 معاون اجتماعی ناجا گفت: با توجه 
کرونا،  ویروس  پاندمی  وضعیت  به 
ماموریت  راستای  در  نیرو  این 
تامین  بر  علاوه  خود،  ذاتی  های 
مبارزه  ضمن  شهروندان،  امنیت 
نظام  اخلالگران  و  سوداگران  با 
سلامت  امنیت  تامین  سلامت، 
جامعه را نیز در اولویت امور خود 

قرار داده است.
اعلام  حاجیان  مهدی  سردار   
با  مقابله  قرارگاه  راه اندازی 
در  بهداشتی  و  دارویی  محتکران 
ای  عده  افزود:  انتظامی  نیروی 
احتکار  با  سودجو و فرصت طلب، 
راه  و  بهداشتی  و  دارویی  اقلام 
اندازی بازار سیاه، سلامت جامعه  و 
شهروندان را هدف قرار داده اند که 
اقدامات مجرمانه این قبیل افراد در 

رصد نیروی انتظامی قرار دارد.
انتظامی  نیروی  داد:  ادامه  وی  

مقابله  میدانی  اقدامات  علاوه 
و  دارویی  نظام  سودجویان  با 
و  بهداشت  بهداشتی کشور، حوزه 
خدمات  ارائه  برای  را  خود  درمان 
درمانی به عموم مردم بسیج کرده 
و مشارکت و همکاری تنگاتنگی با 
نظام سلامت کشور در امر مبارزه با 

ویروس منحوس کرونا دارد.
ناجا  و سخنگوی  اجتماعی  معاون 
فرمانده  تدابیر  به  اشاره  ضمن 
امکانات  بسیج همه  بر  مبنی  ناجا 
ناجا  درمانی  و  بهداشتی  اجرایی، 
فرماندهی  فرمان  اجرای  برای 
با  مبارزه  امر  در  قوا  کل  معظم 
ویروس کرونا گفت: حوزه بهداشت 
و درمان ناجا آمادگی خود را برای 
واکسیناسیون  امر  در  مشارکت 
عمومی در بیش از ۱۰۰ شهرستان 
پایگاه  اکنون  و  کرده  اعلام  کشور 
در  ناجا  واکسیناسیون  های 

شهرستانهای قم، یزد و تهران فعال 
بوده است.

سردار حاجیان با اشاره به فعالیت 
مراکز واکسیناسیون خودرویی ناجا 
در تهران نیز خاطر نشان کرد: در 
این کلان شهر دو مرکز خودرویی 
بوستان  در  ناجا  واکسیناسیون 
عبدالعظیم  و حرم حضرت  ولایت 
حسنی در همه ایام هفته مشغول 
خدمات رسانی به مردم بوده و در 
حدود  روزانه  مراکز  این  از  هریک 
تزریق  کرونا  واکسن  دوز   ۲۵۰۰

می شود.
از سخنان  دیگری  بخش  در  وی   
خود با اشاره به  صیانت و حراست 
ایران  اسلامی  جمهوری  مرزبانی 
از  کیلومتر   ۷۵۵ و  هزار  هشت  از 
مرزهای کشور اضافه کرد: به همت 
انتظامی،  نیروی  غیور  مرزبانان 
کنترل و اشراف مطلوبی بر مرزهای 

کشور حاکم است و در بحث تردد 
اتباع بیگانه به نظر می رسد، وزارت 
را  نیروهایش  باید حضور  بهداشت 
در مرزها به ویژه )مبادی ورودی( 
تقویت کند تا کنترل های بهداشتی 

بیشتری صورت بگیرد.
خواست  مردم  از  ناجا  سخنگوی 
به  مربوط  اخبار  گزارش  برای 
اخلال  هرگونه  و  احتکار  قاچاق، 
سامانه  طریق  از  سلامت  نظام  در 
تلفنی ۱۱۰ اقدام کنند و افزود:  از 
آنجا که یکی از ماموریت های مهم 
مردم  جان  حفظ  انتظامی  نیروی 
اقدام  هرگونه  با  رو  این  از  است 
غیرقانونی از قبیل احتکار و قاچاق 
هرگونه  و  بهداشتی  دارویی،  اقلام 
اقدام دیگری که با تهدید سلامت 
جامعه، جان شهروندان را به خطر 
اغماض  بدون  و  قاطعانه  بیاندازد 

برخورد جدی خواهد کرد.

خط و نشان قاطع پلیس 
برای اخلالگران بازار 

اقلام دارویی و بهداشتی

خبر

نقش آفرینی بیش از ۲۹۰ هزار نفر از 
کارکنان پلیس پیشگیری

 رئیس پلیس پیشگیری ناجا با تاکید بر اینکه تعهد اجتماعی 
فاصله  در  پلیس  خدمات  و  زحمات  کننده  تکمیل  مردم، 
گذاری اجتماعی است از نقش آفرینی بیش از ۲۹۰ هزار نفر 

از کارکنان پلیس پیشگیری در این طرح خبر داد.
به نقل   از پایگاه خبری پلیس سردار مهدی معصوم بیگی  در 
خصوص اقدامات پلیس پیشگیری در خصوص مهار ویروس 
اجتماعی  گذاری  فاصله  طرح  اجرای  در  مشارکت  و  کرونا 
فاصله گذاری  اجرایی شدن طرح  با  داشت: همزمان  اظهار 
اجتماعی به عنوان راهبرد محوری ستاد ملی مبارزه با کرونا از 
فروردین سال ۹۹ ، مدافعان امنیت در کلانتری ها، پاسگاه ها، 
بازرسی و پلیس های فرودگاه  ایستگاه های  امداد،  یگان های 
این طرح حضور  با مدافعان سلامت در  راه آهن، همگام  و 

فعال داشتند.
این مقام ارشد انتظامی با بیان اینکه تمامی کارکنان پلیس 
پیشگیری با قبول خطر ناشی از شیوع این ویروس، با عزمی 
راسخ در خدمت رسانی به آحاد مردم دوشادوش کادر درمانی 
ایثارگونه نقش آفرینی کرده اند، افزود: بیش از ۲۹۰ هزار نفر 
از کارکنان حوزه پلیس پیشگیری از آغازین روزهای اجرای 
در  فعال  حضور  با  کنون  تا  اجتماعی  گذاری  فاصله  طرح 
مدخل های ورودی و خروجی شهرها، ایستگاه های بازرسی 

درون و برون شهری به ایفای نقش پرداخته اند.
وی ادامه داد: در این بازه زمانی به منظور انتظام بخشی و 
همکاری در اجرای طرح فاصله گذاری اجتماعی اعلامی از 
سوی ستاد ملی مقابله با کرونا به فراخور نیاز بیش از ۲۶ هزار 
ایستگاه بازرسی مقطعی با هدف پیشگیری از شیوع بیماری 

کرونا در مناطق مورد نیاز راه اندازی شده است. 
اینکه  به  اشاره  با  کشور  پیشگیری  پلیس  مقام  ارشدترین 
سلامتی  و  امنیت  با  مرتبط  مناسبت های  همه  در  پلیس 
مردم از کارنامه عملکرد قابل قبولی در بین مردم و مسئولان 
برخوردار بوده است، گفت: تمام کارکنان نیروی انتظامی در 
دلسوزی  و  همت  بالا،  مسئولیت  احساس  با  کشور  سراسر 
مضاعف برای ارتقاء سطح سلامت خانواده ها جانفشانی می 
کنند لکن تعهد اجتماعی مردم و احترام و عمل به قوانین 
بیماری  بحران  همچون  اضطراری  شرایط  در  کشور  جاری 
کرونا و پایداری این تعلق اجتماعی در قطع زنجیره انتقال 

کرونا بسیار موثر خواهد بود. 
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وزیر بهداشت: همه تلاش دولت واکسیناسیون حداکثری است
با  پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزیر   
بیان اینکه دولت با همه توان در حال تلاش 
تصریح  است،  حداکثری  واکسیناسیون  برای 
گسترده  توزیع  شاهد  آینده  هفته  از  کرد: 

واکسن در استان ها خواهیم بود.
 بهرام عین اللهی  در جمع روسای دانشگاه ها 
ی علوم پزشکی با بیان اینکه هیچ بیمار کرونا 
نباید از بیمارستان بدون درمان خارج شود و 
باید همه امکانات برای مدیریت بیماری بسیج 
سرکشی  پزشکی  علوم  روسای  گفت:  شوند، 
برنامه های خود قرار  از بیمارستان ها را در 
و  هستیم  مردم  خدمتگزاری  ما  همه  دهند. 
باید این مسله توسط مردم در عرصه مشاهده 

شود.
وی اظهار داست: مردم عزیز پای کار هستند، 
حماسه های دفاع مقدس و حرکت ها نشان 
اداره  زیرا  برای کمک مردم است  آمادگی  از 
بهداشت  وزارت  برای  فقط  کرونا  بیماری 
نیست بلکه باید از همه امکانات استفاده کرد.

عین اللهی تاکید کرد: دولت با همه توان در 
حداکثری  واکسیناسیون  برای  تلاش  حال 
این  برای  کنیم  می  خواهش  مردم  از  است؛ 

موضوع کمک و همراهی کنند.
تولید  و  ورود  افزایش  با  همزمان  افزود:  وی 
واکسیناسیون  سرعت  کشور  در  واکنس 
کنیم  می  تلاش  و  کرد  خواهد  پیدا  افزایش 

مراکز مربوط به این بخش گسترش پیدا کنند.
وزیر بهداشت گفت: از هفته آینده شاهد توزیع 

گسترده واکسن در استان ها خواهیم بود.
عین اللهی تصریح کرد: دارو باید به موقع و به 
مقدار لازم تجویز شود و کمیته هایی در این 

خصوص تشکیل و برنامه ریزی خواهند کرد.
ها  استان  در  علمی  های  کمیته  گفت:  وی 
و  بررسی  را  میرها  و  مرگ  افزایش  چرایی 
ما  اولویت  اولویت  و  قرار دهند  آمایش  مورد 
توجه  و  است  بهداشت  بهداشت،  وزارت  در 
به شبکه های بهداشت در سطح روستایی و 
مورد  باید  که  است  مهمی  مسائل  از  شهری 

توجه قرار گیرد.
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اخبار

افتتاح طرح های هفته دولت در 
اهر، کلیبر و هریس

همزمان با هفته دولت چندین طرح عمرانی، خدماتی 
در شهرستان های اهر، کلیبر و هریس افتتاح شد.

سه  اهر،  شهرستان  و  استانی  مسئولان  حضور  با 
مرمت  و  سنگ  موزه  ورنی،  خانه  گردشگری  طرح 
کاروانسرای تاریخی اوچ دکانلار افتتاح و کلنگ زنی 

شد. 
خانه ورنی در دو طبقه که طبقه اول آن نمایشگاهی 
دائمی و طبقه دوم نیز مراحل تهیه و بافت صفر تا صد 
ورنی است، به نمایش در آمده و موزه سنگ نیز در 
محوطه خانه تاریخی قاسم خان اهری برای نمایش 
سنگ نگاره های جمع آوری شده از مناطق مختلف 

منطقه ارسباران افتتاح شد.
کاروانسرای  احیا  و  هم چنین کلنگ عملیات مرمت 
در  نیز  اهر  بازار  مجموعه  در  دکانلار  اوچ  تاریخی 
بخش  سوی  از  مترمربع  مساحت ۱۱۰۰  به  زمینی 
خصوصی با هدف راه اندازی نمایشگاه عرضه، فروش 
و ورکشاپ زنده تهیه و تولید ورنی، مرمت و احیا به 

زمین زده شد.
واحد   ۳۰ احداث  کلنگ  نیز  کلیبر  شهرستان  در 
مسکونی طرح اقدام ملی با تسهیلات ۲۵۰ میلیون 
تومان، طرح ممیزی ساختمان های تجاری مسکونی 
تومان،  میلیون   ۵۰۰ اعتبار  با  شهری  خدماتی  و 
امام  بیمارستان  ساز  اکسیژن  دستگاه  اندازی  راه 
احداث  و  ریال  میلیارد   ۳۲ اعتبار  با  )ره(  خمینی 
دکل مخابراتی ۵۴ متری )آرخاشان(، ارتقای پنهانی 
 LX, و  نور  ی  تپه  هواشناسی،   BTS سایت  باند 
علیا  و  روستاهای جغناب سفلی   DLC IB، نصب 
 BTS از مرکز کلی قوزی ارتقای پهنای باند سایت
افتتاح  ریال  میلیارد  اعتبار ۴۰  با   LX احمد  آبش 
و به بهره برداری رسید. گفتنی است در شهرستان 
از  بیش  اعتبار  با  رسانی  برق  پنج طرح  نیز  هریس 
 ۲۰ خط  یک  فاز  احداث  شامل  ریال  میلیارد   ۳۳
کیلوولت هوایی جهت اصلاح ضعف ولتاژ روستاهای 
بخش خواجه، تعمیرات خطوط شبکه برق و اصلاح 
و جابجایی پست هوایی روستای گمند وفی دربندی 
مجدد، برق رسانی به معدن سوناجیل و احداث شبکه 

فشار ضعیف روستایی و شهری افتتاح شد.

دفتر توسعه تجارت و صادرات بیجار با حضور 
فرماندار و امام جمعه شهرستان بیجار افتتاح 

شد.
علی اکبر ورمقانی فرماندار بیجار  در حاشیه 
صادرات  و  تجارت  توسعه  دفتر  افتتاحیه 

بیجار، اظهار کرد: خلأ بازرگانی و صادرات در 
شهرستان بیجار به نسبت سایر شهرستان های 
استان وجود داشت و ۱۰ شرکت دغدغه مند 
توانستند با همکاری با هم مبحث صادرات و 

بازرگانی را آغاز کنند.

تولید  بخش های  تمامی  در  افزود:  وی 
زنجیره ای وجود دارد که در نهایت به بازاریابی 
پایانی  بخش  اگر  و  می شود  ختم  صادرات  و 
این زنجیره به درستی اجرایی نشود، شرکت ها 
در فروش محصول و بازاریابی با مشکل مواجه 

می شوند.
ورمقانی به اهمیت مراودات با اقلیم کردستان 
استان های  از  بسیاری  افرود:  و  کرد  اشاره 
خوبی  تجاری  مراودات  اقلیم  این  با  کشور 
دارند و انتظار می رود با توجه به همسایگی و 
هم مرز بودن با اقلیم کردستان نقش استان ما 
در صادرات بیشتر شود و با توجه به تلاشگری 
افرادی که در شرکت های بانی این دفتر حضور 
و  امیدوار هستم   این موضوع  به  بسیار  دارند 
تمامی مسئولان شهرستان مکلف  هستند که 

با این شرکت همکاری داشته باشند.
توسعه  دفتر  مدیرعامل  اسفندیاری  فرشید 
تجارت و صادرات بیجار با اشاره به حوزه های 
هولدینگ  کرد:  عنوان  شرکت،  این  فعال 
تجارت گستران گروس مشتمل بر ۱۰ شرکت 
صنعتی  و  دستی  غذایی،  صنایع  حوزه  در 
است؛ این دفتر با آورده ی مالی این شرکت ها 

در هفته دولت افتتاح شد.
تامین   شرکت  این  مهم  اهداف  افزود:  وی 
و  اجتماعی  اقتصادی،  مشترک  نیازهای 
فروش  زمینه  در  فعالیت  اعضا،  فرهنگی 

رساندن  حداقل  به  خدمات،  و  محصولات 
فاصله بین تولید تا مصرف و حذف واسطه با 

محوریت صادرات است.
شرکت ها  فعالیت  تشریح  به  اسفندیاری 
پرداخت و عنوان کرد: شرکت هایی در حوزه 
تولید نان با آرد کامل، قند و نبات، حلواسوهانی 
و  حبوبات،غلات  فرآوری  و  بندی  بسته  و 
غذایی  صنایع  موضوع  در  دارویی  گیاهان 
فعالیت دارند؛ شرکت های دیگری در حوزه 
تولید کابل کنترلی خودرو و وایر شمع، تولید 
کاتد مس، فیلترهای صنعتی، خودرو و صنایع 
در  فنس  تولید  پالایشگاهی،  و  بیمارستانی 

حوزه صنایع فعالیت دارند.
وی در پایان عنوان کرد: شرکت های دیگری 
نیز  چرم  و  دستبافت  فرش  تولید  حوزه  در 
بنا  و  دارند  حضور  دستی  صنایع  حوزه  در 
سبزی  جمله  از  جدیدی  شرکت های  داریم 

خشک کنی و تولید عسل جذب دفتر شوند.
لازم به ذکر است این دفتر به همت و تلاش 
با  اشتغال  کارگزار  و  فرماندار  عمرانی  معاون 
پانصد  و  میلیارد  یک  بر  بالغ  اعتباری  جذب 
هزار ریال از سازمان مدیریت و برنامه ریزی 
استان، به بهره برداری رسید. این مبلغ توسط 
در  استان  تجارت  و  معدن  صنعت،  سازمان 
پیدا  اختصاص  دفتر  این  به  تجهیزات  قالب 

کرد.

دفتر توسعه تجارت و صادرات بیجار 
افتتاح شد

اخبار

تمام تلاش دادگستری آذربایجان شرقی 
حل دغدغه ها و مشکلات مردم است

رئیس کل دادگستری آذربایجان شرقی گفت: طی سال های 
کنار  در  حضور  استان،  دادگستری  تلاش  تمامی  گذشته 
دولتمردان برای حل بخشی از دغدغه ها و مشکلات مردم بوده 
پیدا  دست  خوبی  توفیقات  به  خداوند  عنایت  با  امیدواریم  و 

کنیم.
موسی خلیل الهی در دیدار با استاندار آذربایجان شرقی، ضمن 
گرامی داشت یاد و خاطره شهدای دولت و تبریک هفته دولت، 
اظهار کرد: طی یکسال گذشته با درایت و مدیریت استانداری، 
اقدامات و تلاش های خوبی برای  فضای مناسبی حاکم شده 

حل مشکلات انجام شده که قابل قدردانی است.
با وجود فضای خاصی که به دلیل شیوع بیماری  افزود:  وی 
کرونا در استان به وجود آمده و موجب مضاعف شدن مشکلات 
و  استان  دادگستری  کنار  در  استانداری  همراهی  با  اما  شد، 
با حمایت  رابطه  استان در  فقیه در  نماینده ولی  با محوریت 
اشتغال  و  گذاری  سرمایه  امنیت  تامین  و  گذاری  سرمایه  از 

اقدامات خوبی انجام شده است.
وی با بیان این که استانداری در کنار دستگاه قضایی بوده و این 
قابل قدردانی است،  ادامه داد: با توجه به استقرار دولت جدید 
و شروع کار آن، تلاش ها تداوم خواهد یافت و تلاش خواهیم 
کرد راهی پیدا کنیم تا دغدغه های مردم را رفع کرده و توسعه 
مدنظر رهبری محقق شود تا خدمتی بی منت و در شان مردم 

ارائه شود.
با  الهی  خلیل  استان،  دادگستری  عمومی  روابط  از  نقل  به   
اشاره تحویل ساختمان جدید به دادگستری استان طبق توافق 
نامه ای با استانداری، گفت: تلاش دادگستری این بوده تا بخشی 
از مشکلات فیزیکی دادگستری استان را رفع کرده و در فضایی 

مناسب و متناسب با شان و جایگاه مردم خدمات ارائه شود.
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رسانه ی ملی باید به فرهنگ و تاریخ 
آذربایجان شرقی بیشتر توجه کند

استاندار آذربایجان شرقی با اشاره به فرهنگ غنی تبریز و 
آذربایجان و نقش برجسته آن در تاریخ ایران گفت: رسانه ی 
ملی باید به زبان، صنایع دستی، فرهنگ و تاریخ این خطه 

توجه بیشتری داشته باشد.
محمدرضا پورمحمدی در آیین افتتاح ۱۴۱ طرح فنی و 
عمرانی صداوسیمای مرکز آذربایجان شرقی اظهار داشت: 
از  را  توصیف  بهترین  انقلاب  معظم  رهبر  بنده  زعم  به 
آذربایجان داشته و آن را سر ایران معرفی کردند؛ به گواه 
تاریخ، این خطه از جایگاه والایی برخوردار بوده و همواره 

جریان ساز و نخبه پرور بوده است.
وی افزود: در ایران، از آذربایجانی ها وجود ندارد و تاریخ این 
موضوع را ثابت کرده که مردمان این دیار همواره در خط 

مقدم دفاع از ایران و توسعه ی کشور بوده اند.
پورمحمدی یادآور شد: در مقبرة الشعرای تبریز، ۴۰۰ شاعر 
و عارف آرمیده اند و تحولات سیاسی،فرهنگی و تاریخ از 
با  ارتباط  این استان نشات گرفته و آذربایجان شرقی در 

کشورهای همسایه همواره نقش پررنگی داشته است.
قومیت ها  از  رنگارنگی  تابلوی  ما،  کشور  کرد:  بیان  وی 
است که همه ی فرهنگ ها و قومیت ها به این تابلو زیبایی 

بخشیده اند.
زبان،  به  ملی  رسانه ی  در  باید  کرد:  تأکید  پورمحمدی 
هنری  و  فرهنگی  بخش های  همه ی  و  دستی  صنایع 

آذربایجان توجه بیشتری شود.
استاندار آذربایجان شرقی درخصوص راه اندازی واحد سیار 
تلویزیونی در صداوسیمای مرکز آذربایجان شرقی نیز گفت: 
طبق قولی که به مردم استان بویژه هواداران تیم تراکتور 
داده بودیم، با تأمین ۵۰ درصد هزینه از منابع استان و ۵۰ 
راه اندازی  واحد  این  اعتبارات صداوسیما  از  مابقی  درصد 

شد.
وی افزود: اگرچه تحریم ها و گران شدن تجهیزات، مقداری 
بینندگان  پس،  این  از  اما  انداخت  تأخیر  به  را  کار  روند 
شبکه ی سهند، تصاویر پوششی سیار را با بهترین کیفیت 

دریافت خواهند کرد.
صداوسیمای  سازمان  رئیس  حضور  با  که  آیین  این  در 
و  فنی  پروژه   ۱۴۱ شد،  برگزار  ایران  اسلامی  جمهوری 
عمرانی صداوسیمای مرکز آذربایجان شرقی با هزینه ۱۱۰ 

میلیارد تومان به بهره برداری رسید.
تلویزیونی  سیار  واحد  نخستین  طرح ها  این  مهم ترین 
فول اچ دی ۱۰ دوربین تولید ملی بوده که فناوری طراحی و 

ساخت این واحد در اختیار چهار کشور دنیا است.
و مشارکت سازمان  با همکاری  پیشرفته  واحد سیار  این 
صداوسیما، مرکز آذربایجان شرقی، استانداری آذربایجان 
شرقی و بخش خصوصی استان تولید شده است تا ایران را 

به پنجمین دارنده ی این فناوری تبدیل کند.
شرقی،  آذربایجان  استانداری  عمومی  روابط  از  نقل  به 
یکی از مزیت های این سیستم نسبت به نمونه ی خارجی، 
برخورداری از بدنه ی یکپارچه بوده که در قالب ۱۱ در سه 

متر و از کامپوزیت ۹ لایه ساخته شده است.

مرحله استانی مسابقات قرآن اوقاف 

در آذربایجان شرقی برگزار می شود

آذربایجان شرقی  خیریه  امور  و  اوقاف  مدیرکل 
دوره  چهارمین  و  چهل  استانی  مرحله  گفت: 
فاصله گذاری  رعایت  با  اوقاف  قرآن  مسابقات 
اجتماعی و تمامی پروتکل های بهداشتی در تبریز 

برگزار می شود.
شهاب الدین  سید  والمسلمین  الاسلام  حجت  
حسینی  افزود: در مرحله استانی این مسابقات، 
دو  مدت  به  بانوان  و  آقایان  از  نفر   ۱۵۵ تعداد 
با  روز طی روزهای ۱۱ و ۱۲ شهریورماه جاری 

یکدیگر به رقابت خواهند پرداخت.
وی اظهار کرد: مسابقات قرآن بخش بانوان روز 
روز  آقایان  بخش  و  شهریورماه   ۱۱ پنجشنبه، 
جمعه ۱۲ شهریورماه، در محل تالار قرآنی اداره 
کل اوقاف و امور خیریه آذربایجان شرقی برگزار 

می شود.
پروتکل های  تمامی  رعایت  بر  تاکید  با  وی 
بهداشتی در جریان برگزاری این مسابقات، گفت: 
قرآن کریم  منتخبان دوره شهرستانی مسابقات 
کل،  حفظ  ترتیل،  قرائت،  رشته های  در  استان 
حفظ ۲۰ جزء، حفظ ۱۰ جزء، حفظ پنج جزء 

و اذان، به رقابت می پردازند.
در  مسابقات  داد:  ادامه  حسینی  الاسلام  حجت 
رشته های دعاخوانی و تواشیح نیز به صورت ضبط 
آثار برگزار شده و این آثار جهت داوری به سازمان 

مرکزی اوقاف در تهران ارسال می شود.
استانی  مرحله  اختتامیه  مراسم  داد:  ادامه  وی 
در  شهریورماه   ۱۳ شنبه،  روز  قرآن  مسابقات 
مسئولان  حضور  با  اوقاف  کل  اداره  باز  محوطه 

استانی برگزاری می شود.
این  ویژه در  به حضور مهمان  اشاره  با  حسینی 
دوره از مسابقات و مراسم اختتامیه، افزود: استاد 
قرآنی  امور  مرکز  رئیس  شیخلو،  قره  مهدی 
سازمان اوقاف و امور خیریه در جریان برگزاری 
مسابقات حضور داشته و با انجام بازدید میدانی از 
مؤسسات قرآنی استان، جلساتی را نیز با اساتید، 
پیشکسوتان و مدیران تعدادی از مؤسسات برگزار 

خواهد کرد.

فرماندار میانه با اشاره به آغاز عملیات آسفالت 
مسیر ترکمانچای–ورزقان که از روزهای گذشته 
با مشارکت ۱.۳ میلیارد ریالی اهالی همراه بود، 
گفت: آسفات این مسیر به طول هفت کیلومتر 
از محل  ریالی  میلیارد  اعتبار ۸.۸  با تخصیص 

اعتبارات سال ۹۹ و ۱۴۰۰ تکمیل شده است.
محمدرضا مشایخی در گفت وگو با خبرنگاران، 
انجام  ریزی های  برنامه  به  توجه  با  کرد:  اظهار 
گرفته در قالب برنامه های کمیته برنامه ریزی 
به  توجه  با  عمرانی  بخش  اولویت  شهرستان، 
نیاز شهرستان به بخش های راه و آب اختصاص 
شهرستانی  اعتبارات  توزیع  براساس  لذا  یافته، 
که  اجرایی  دستگاه های  به  استانی  مصوب  و 
مهمترین آن ها بهسازی و آسفالت محور میانه 
–فیروز آباد با اعتبار ۶۴ میلیارد ریال در مرحله 

مناقصه بود، به زودی عملیاتی می شود.
وی هم چنین از شروع بهسازی و آسفالت مسیر 
طوین–تجرق با اعتبار ۵۰ میلیارد ریال از هفته 
دوم شهریورماه خبر داد و افزود: با تامین مبلغ 
قوریچای،  پل  تکمیل  ریال جهت  میلیارد   ۴۰
مراحل تکمیلی این پروژه نیز جهت تسهیل در 
آسفالت  و  انجام خواهد شد  آمد مردم  و  رفت 
روکش جاده ترانزیت میانه به تبریز تا کیلومتر 
۲۰ به صورت منقطع و آسفالت راه مابین جاده 
به  اندیشه  به  زنجان  ورودی  از سمت  ترانزیت 
طول ۲.۱ کیلومتر به عرض ۱۲ متر نیز همزمان 

با اعتبارات ابلاغی اجرا خواهد شد.

وی خاطرنشان کرد: اعتبارات این پروژه ها غالبا 
از اعتبارات سال ۱۴۰۰ است که موافقت نامه 

آن بین سازمان برنامه و بودجه و دستگاه های 
اجرایی در اسرع وقت با پیگیری های انجام یافته 

از موعد  به سال های گذشته زودتر  که نسبت 
مقرر تخصیص اعتبار این فرایند انجام می گیرد.

فرماندار میانه خبر داد : تکمیل ۷ کیلومتر از آسفالت مسیر 
ترکمانچای-ورزقان

استان  انقلاب اسلامی  بنیاد مسکن  مدیرکل 
طرح  به  پرداختی  وام  امسال  گفت:  اردبیل 
مقاوم سازی مساکن روستایی تا دو برابر نسبت 

به سال های گذشته افزایش یافته است.
جریان  در  شهریورماه  نهم  سبحانی  فرهاد 
بازدید از طرح های توسعه مقاوم سازی مساکن 
اظهار کرد: در سال ۹۹  اردبیل  روستایی در 
بیش از چهار هزار و ۲۰۰ واحد مسکن از محل 
اعتبارات اختصاص یافته در روستاهای استان 
مقاوم سازی شده و این روند امسال نیز ادامه 

دارد.
وی تصریح کرد: دو هزار و ۵۰۰ واحد از این 
و  محرومان  به  مربوط  مسکونی  واحدهای 
مضاعف  تلاشی  با  که  بوده  بی بضاعت  اقشار 
با پرداخت ۳۰ میلیون  تا  سعی بر این است 
تومان کمک بلاعوض این واحدها تکمیل و به 

بهره برداری برسد.
استان  انقلاب اسلامی  بنیاد مسکن  مدیرکل 
مقاوم سازی  و  بهسازی  برای  گفت:  اردبیل 
چهار هزار و ۲۰۰ واحد مسکن روستایی بیش 
از ۲۱۰ میلیارد تومان تسهیلات پرداخت شده 
که قدردان همکاری خوب بانک های عامل در 

پرداخت این تسهیلات هستیم.
سبحانی به پرداخت کمک های بلاعوض ۷۵ 
واحدهای  این  ساخت  برای  تومانی  میلیارد 
روند  امسال  افزود:  و  کرد  اشاره  مسکونی 
ساخت مساکن روستایی در قالب مقاوم سازی 
هزار  پنج  سهمیه  که  دارد  ادامه  بهسازی  و 

واحدی برای استان ابلاغ شده است.
مقاوم سازی  وام  برابری  دو  افزایش  از  وی 
مسکن روستایی خبر داد و خاطر نشان کرد: 
۵۰ میلیون تومان تسهیلات پرداختی در این 

بخش به ۱۰۰ میلیون تومان افزایش یافته که 
امسال قرار است از طریق بانک های عامل و با 
تضامین سفته زنجیره ای این پرداختی ها انجام 
در  را  مشارکت  بیشترین  روستاییان  تا  شود 

ساخت واحدهای مسکونی داشته باشند.
هادی  طرح   ۲۵ شدن  عملیاتی  به  سبحانی 
روستایی اشاره کرد و ادامه داد: با ۴۰ میلیارد 
تومان منابع تأمین شده،  این طرح ها اجرایی 
شاهد  دولت  هفته  در  تا  شده  عملیاتی  و 

بهره برداری از این طرح ها باشیم.
اضافه  از سخنان خود  وی در بخش دیگری 
آنها  در  بازنگری  و  هادی  طرح  اجرای  کرد: 
تمام  و  گرفته  قرار  برنامه ریزی ها  اولویت  در 
ملی،  اعتبارات  از  تا  است  این  بر  تلاشمان 
همچنین  و  دهیاری ها  مشارکت  و  استانی 
سرانجام  به  طرح ها  این  رایگان  قیر  تأمین 

برسد.
 ۴۰ در  هادی  طرح  بازنگری  از  سبحانی 
کرد: چهار  اظهار  و  داد  استان خبر  روستای 
نظر  در  زمینه  این  در  منابع  تومان  میلیارد 
گرفته شده تا در هفته دولت کار مطالعات و 

صدور دفترچه برای آنها آغاز شود.
استان  انقلاب اسلامی  بنیاد مسکن  مدیرکل 
استان  در  تاکنون  کرد:  تصریح  اردبیل 
مزایای  و  هادی  طرح  از  روستا  اردبیل ۴۷۰ 
آن بهره مند شدند که امیدواریم با ادامه این 
فرآیند بخش عظیمی از روستاها به عمران و 

آبادانی مطلوب دست پیدا کنند.
وی گفت: در نیمه دوم سال در بیش از ۳۵ 
تا  که  دارد  ادامه  هادی  طرح  اجرای  روستا 
پایان سال شاهد بهره برداری از این طرح ها در 

جای جای استان اردبیل خواهیم بود.

مدیرکل بنیاد مسکن اردبیل خبرداد:

افزایش دوبرابری وام مقاوم سازی مساکن روستایی در اردبیل

   استاندار سمنان بر ضرورت تکمیل و پیگیری پروژه 
های انتقال آب این استان تاکید کرد و گفت: توسعه 

استان منوط به تامین منابع آبی است.
در  فقیه  ولی  نماینده  با  دیدار  در  آشناگر  علیرضا 
استان و امام جمعه سمنان از افزایش اعتبارات پروژه 
های عمرانی استان با وجود مشکلات اعتباری خبر 
داد و اظهار کرد: خوشبختانه در هفته دولت امسال 
پروژه های هفته دولت سال گذشته  با  در مقایسه 
استان  عمرانی  اعتبارات  درصدی   ۸۵ رشد  شاهد 

بودیم.
بخش  از  دولت  حمایت  به  اجرایی  ارشد  مقام  این 
از محل  افزود: در سال گذشته و  و  تولید پرداخت 
تومان  میلیارد   ۱۴۰۰ بر  بالغ  دولتی  اعتباری 

تسهیلات به بخش خصوصی پرداخت شد. 
استاندار سمنان با بیان اینکه اهمیت بخش خصوصی 
در کشور بر هیچ کس پوشیده نیست تصریح کرد: 
در جهت  بزرگ  ظرفیت  این  از  تا  کرد  تلاش  باید 

توسعه و عمران استان نهایت بهره مندی را داشت. 
وی اضافه کرد: تعدادی از پروژه های بزرگ استان 
 - دامغان  محور  یا  و  حرم  تا  حرم  پروژه  همچون 
محسوب  ملی  های  پروژه  عنوان  به   ... و  معلمان 
اما آنچه  اعتباری ملی هستند  شده و دارای ردیف 
پروژه  از  برداری  بهره  برای  باید  آنکه  دارد  اهمیت 
های اقتصادی مطرح استان از توان بخش خصوصی 

استفاده کرد. 
استاندار سمنان خاطرنشان کرد: اگر اعتبارات بخش 
بی  گیرد،  قرار  عمرانی  در خدمت بخش  خصوصی 
شک منجر به آثار و تاثیرات بسیار بزرگ برای استان 

و کشور خواهد شد. 
وی افزود: در بحث ابر پروژه ی انتقال آب از دریای 
خزر به فلات مرکزی ایران که آثار و برکات این  پروژه 
شد،  خواهد  استان  های  شهرستان  تمامی  نصیب 
زیست  مجوزهای  همچون کسب  بزرگی  های  قدم 
محیطی و انجام فراخوان شرکت پروژه توسط وزارت 

نیرو به انجام رسیده و انشالله با استقرار کامل دولت 
جدید مابقی امور تا حصول نتیجه دنبال خواهد شد. 

آشناگر با بیان اینکه خوشبختانه نظر مدیران وزارت 
نیرو نسبت به انجام طرح انتقال آب از دریای خزر 
به فلات مرکزی موافق است خاطرنشان کرد: بدون 
تردید توسعه استان سمنان بدون تامین منابع آبی 

جدید غیر ممکن است.
در  تمام  نیمه  آبرسانی  های  طرح  به  اشاره  با  وی 
شرق استان افزود: بخش وسیعی از  پروژه انتقال آب 
چشمه سارهای قطری به شاهرود به انجام رسیده 
که متاسفانه به خاطر برخی مشکلات قضایی نا تمام 

مانده است. 
مردم  رضایت  اهمیت  به  اشاره  با  سمنان  استاندار 
می  خدمتگزاری  شان  را  خود  شان  دولت  گفت: 
 داند و امید که راه و منش شهیدان رجایی و باهنر 

سرلوحه ی همه ی ما قرار گیرد.
ولی  نماینده  مطیعی  الاسلام  حجت  همچنین 

فقیه در استان و امام جمعه سمنان ضمن تبریک 
اسوه   ، باهنر  و  رجایی  گفت: شهیدان  دولت  هفته 
خدمتگزاری برای مردم است و امید که همه ی ما 

رهرو راه  این عزیزان باشیم.
وی اظهار کرد: از ویژگی های بارز شهید رجایی که 
تاکید  آنها  به  انقلاب  معظم  رهبر  کلام  در  همواره 
شده است می توان به اخلاص ، استقامت و روحیه 
ی بالای خدمت به مردم اشاره کرد.  شهید رجایی و 
شهید باهنر در طی دوران کوتاه مسئولیت ، خدمات  

ماندگاری را برای مردم و نظام به انجام رساندند. 
وی با اشاره به سفر خود به شاهرود افزود: در سفر 
به شهرستان شاهرود جمعی از مردم دغدغه مندی 
این  معادن  از  برداری  بهره  با  ارتباط  در  های خود 
عنوان  را  زیست  محیط  حفظ  لزوم  و  شهرستان 
تخصصی  بصورت  نگرانی  این  است  لازم  که  کرده 
و کارشناسی و از طریق مراجع ذی صلاح برطرف 

گردد. 

توسعه سمنان در گرو تکمیل پروژه های انتقال آب استان
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ناظم الشریعه: امیدوارم پیروزی های 

تیم ملی فوتسال ادامه داشته باشد

سرمربی تیم ملی فوتسال از انگیزه بالای بازیکنان تیم خبر 
داد و  گفت: دیدارهای دوستانه کمک بسزایی برای کسب 
تجربه، محک خوردن بازیکنان و پی بردن به نقاط ضعف 
و قوت تیم می کند و امیدوارم پیروزی های تیم ملی ادامه 

داشته باشد.
به  نقل از فدراسیون فوتبال، »سیدمحمد ناظم الشریعه« 
پس از پیروزی تیمش در اولین دیدار دوستانه برابر بلاروس 
گفت:  تیم بلاروس قابل احترام است. فارغ از نتیجه ای که 
به دست آمد باید بگویم بچه ها بازی خوبی را به نمایش 
گذاشتند، آنها با انگیزه هستند و خیلی خوب بازی کردند.

سرمربی تیم ملی فوتسال ادامه داد: از آنها تشکر می کنم 
به  خوبی  به  بازی  زمین  در  را  فنی  کادر  برنامه های  که 
کسب  از  فارغ  دوستانه  دیدارهای  در  گذاشتند.  نمایش 
را  خود  هماهنگی  که  هستیم  این  دنبال  بیشتر  نتیجه، 
افزایش دهیم، بازیکنان تجربه کسب کنند و کادر فنی به 

نقاط ضعف و قوت تیم پی ببرد.
وی افزود: دیگر زمان نداریم و تا جام جهانی لیتوانی فرصت 
کمی باقی مانده است. سعی کردیم از تمام بازیکنان در این 
دیدار دوستانه استفاده کنیم ضمن اینکه باید مراقب هم 
باشیم که مصدومیت نداشته باشیم. در واقع دیدار دوستانه 
برابر بلاروس آخرین لحظه و مهلت محک خوردن بازیکنان 

است و باید بهترین بهره را از این شرایط ببریم.
ناظم الشریعه در پایان گفت: این پیروزی تقدیم به مردم 
عزیز کشورم و امیدوارم بردهای ما همچنان ادامه دار باشد 

و بهترین نتایج را در مسابقات مهم پیش رو رقم بزنیم.
با حضور  تا ۱۱ مهر  از ۲۳ شهریور  فوتسال  جام جهانی 
با  ایران  تیم  برگزار می شود.  لیتوانی  میزبانی  به  تیم   ۲۴
آرژانتین، صربستان و ایالت متحده آمریکا در گروه ششم 

این مسابقات قرار گرفت. 
این رقابت ها در ابتدا قرار بود در سال ۲۰۲۰ برگزار شود 
اما شیوع کرونا در جهان باعث شد تا این بازی ها نیز مانند 
بسیاری از رقابت های دیگر جهان به تعویق بیافتد. اولین 
دیدار تیم ملی در جام جهانی فوتسال ۲۳ شهریور مقابل 
صربستان است. در دیدار دوم ۲۶ شهریور به مصاف آمریکا 
خواهد رفت و سومین دیدار تیم فوتسال کشورمان هم روز 

۲۹ شهریور مقابل آرژانتین برگزار می شود.

ورزش  مسوولان  گفت:  کشتی،  فدراسیون  رییس 
در سالن کشتی سینه خود را سپر می کنند اما به 

مشکلات مالی این رشته توجه نمی شود.
علیرضا دبیر در نشست خبری فدراسیون کشتی، 
درباره اینکه برخی پیشکسوتان به خانه کشتی لقب 
»پادگان« داده اند، گفت: کار بدی کردیم که اینجا را 
بازسازی کردیم؟ کمپ تیم های ملی و خانه کشتی 
والیبال،  از  را  خانه کشتی  است.  از هم جدا شده 
بسکتبال و وزنه برداری جدا کردیم. الان نزدیک به 
۲۰ هزار متر فضا مانند یک پارک برای خانه کشتی 
مهیا شده است. رستوران هم ساخته خواهد شد. در 
بیرون.  بیایند  ورزشکاران  نبود که  فضایی  گذشته 
هفته بعد کمپ تیم های ملی افتتاح خواهد شد که 
با نام حاج قاسم سلیمانی نامگذاری شده است. این 
المپیک  دارنده مدال طلای  با حضور چهار  کمپ 

افتتاح خواهد شد.
بگیرد  کرونا  کشتی گیران  از  یکی  اگر  افزود:  وی 
کرونایی  شرایط  گرفته؟  کرونا  چرا  که  نمی گویید 
خروج  و  ورود  رشته ها  سایر  اردوی  در  آیا  است. 

بدون ضابطه است؟
پیش  سال   ۲ از  گفت:  کشتی  فدراسیون  رییس 
خیلی گفتم که در بودجه کمک کنید. اگر قرار است 
اتفاقی در المپیک پاریس رخ دهد الان وقت کمک 
است. الان جوانان را به مسابقات مختلف بلاروس 
این  ما  ورزش  ایراد  می کنیم.  اعزام  صربستان  و 
است که سیاسیون می آیند که البته آدم های بدی 
ورزش  به  المپیک  به  منتهی  سال  در  اما  نیستند 
رسیدگی می کنند در حالی که از چهار سال قبل 

باید برنامه ریزی کرد.
وی ادامه داد: الاان از وزارت ورزش و کمیته ملی 
به  مانده  ماه   ۳ یا   ۲ می خواهیم.  کمک  المپیک 
المپیک برای ما فایده ندارد. دغدغه من این است 
به  بیاوریم. بودجه ای که  بالا  را  که جایگاه کشتی 
که  تیم جوانان  است.  ناچیز  میگیرد  تعلق  کشتی 
به پیکارهای جهانی روسیه رفت پنج میلیارد تومان 

هزینه داشت.
دبیر گفت: کشتی درآمدزا نیست اما در المپیک کار 

در می آورد. مسوولان در سالن کشتی در سینه خود 
را سپر می کنند. ظرفیت کشتی آزاد و فرنگی خیلی 
بالاست. برای المپیک پاریس وقت زیادی داریم. ۲ 
سال برای کسب سهمیه فرصت است. کرونا اجازه 
نمی دهد برخی برنامه ها را اجرا کنیم. قصد داریم 

برای نونهالان مسابقه بگذاریم اما کرونا نمی گذارد.
وی خاطرنشان کرد: برای المپیک برای همه وزن ها 
انتخابی گذاشتیم. به انتخابی تیم ملی که به صورت 
یک روزه برگزار می شود اعتقاد ندارم. کشتی گیر 
است  این چرخه ای  داشت.  نظر  زیر  ماه  باید ۶  را 
از کشور و هم داخل  که کشتی گیر هم در خارج 
مسابقه می دهد و هم در اردو حضور داشته باشد. 
زمان خودم  در  دارم  را سراغ  زیادی  کشتی گیران 
عمکرد  آنجا  در  بود  انتخابی  مسابقه  خرداد  که 
و  کشوری  قهرمانی  تختی،  جام  نداشت.  خوبی 
انتخابی  چرخه  از  جزئی  بین المللی  تورنمنت های 

تیم ملی است.
درآمدزا  کشتی  گفت:  کشتی  فدراسیون  رییس 
بلکه  نیست  این هزینه  که  بداند  دولت  اما  نیست 
بالا  کشورمان  پرچم  که  چرا  است  سرمایه گذاری 

می رود.
بنا  محمد  که  می گفتند  داشت:  اظهار  وی 
شاهد  من  که  حالی  در  نیست  مشورت پذیر 
بحث  که  بودم  سوریان  حمید  و  بنا  مشورت های 
در  که  نیست  درستی  حرف  این  می کردند.  فنی 
مورد بنا می گویند. پژمان درستکار هم که روحیات 
خاص خودش را دارد آرام و وقت گذار است. آدمی 
که برای کارش وقت می گذارد موفق است و خدا 

جواب می دهد.
 ۲ به  نزدیک  المپیک  ملی  کمیته  از  گفت:  دبیر 
میلیارد تومان طلب داریم. از ۱۶۶ میلیارد تومان 
تومان  بودجه فدراسیون کشتی ۶ میلیارد  هزینه، 

 ۴۰ به  نزدیک  هم  جوانان  و  ورزش  وزارت  است. 
با حمید  درصد بودجه ما را داده و منتظر جلسه 
هیچ  نمی کنم  فکر  هستیم.  جدید  وزیر  سجادی 
بدهد.  پول  مسابقات  در  شرکت  بابت  فدراسیونی 
برای ثبت نام در مسابقات باید پول پرداخت کنیم. 
تومان شاید کشتی  میلیارد  یا ۱۵۰  با ۱۴۰  واقعا 
برای  اما  و  است  اردوها  برای  فقط  این  و  بچرخد 
فدراسیون ها تاکنون توانستیم ۶۵۰ میلیون تومان 

در مجموع بدهیم.
مازندران که  و  فارس  استان  وی خاطرنشان کرد: 
در المپیک طلا می گیرند باید ۱۰۰ یا ۲۰۰ میلیون 
تومان بودجه دریافت کنند. عدالت این نیست که 
همه به مساوی بودجه بگیرند در حالی که هر کسی 
این  بگیرد.  بودجه  باید  توانایی  و  آورده  براساس 
موضوع را از وزات ورزش پیگیری میکنیم. سجادی 
خودش ورزشی است و درک بالایی از ورزش دارد.

دبیر: بودجه کشتی ناچیز است؛ به 
مشکلات مالی فدراسیون توجه نمی شود

خبر
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عنوان  به  کشورمان  خواننده  افتخاری«  »علیرضا 
سفیر انگیزه و سلامت فدراسیون دوچرخه سواری 

معرفی شد.
و  رییس  رشیدی  محمود  حضور  با  مراسمی  در   
کشورمان،  دوچرخه سواری  فدارسیون  مسوولان 
پیشکسوتان و قهرمانان، علیرضا افتخاری خواننده 

کشورمان به عنوان سفیر این رشته معرفی شد.
استاد افتخاری که از مفاخر موسیقی و هنر ایران 
اول  گفت:   خصوص  این  در  می شود،  محسوب 
فدراسیون  مسوولان  زحمات  و  تلاش ها  از  باید 
عضو  حکم  اهدای  و  کنم  تشکر  دوچرخه سواری 
جدید خانواده بزرگ رشته دوچرخه سواری را مایه 

افتخار و غرور خود می دانم.
را  دوچرخه سواری  بتوانیم  امیدوارم  افزود:  وی 
از سطح  از پیش توسعه دهیم و آلودگی را  بیش 
از  استفاده  فرهنگ  کنیم.  پاک  خود  شهرهای 
دوچرخه باید در تمام خانواده ها و شهرهای کشور 
ترویج پیدا کند و من نیز تمام تلاشم را می کنم تا 

سهم کوچکی در این مهم ایفا کنم.
رییس  رشیدی  محمود  مراسم،  این  ادامه  در 
فدراسیون دوچرخه سواری نیز گفت: حضور استاد 
دوچرخه سواری  خانواده  اعضای  بین  در  افتخاری 
هنر  و  ورزش  است،  غرورآفرین  و  بزرگ  اتفاقی 
تاثیرگذار در جامعه  می توانند به عنوان دو بخش 
داشته  بسزایی  سهم  مردم  شادابی  و  سلامتی  در 
باشند و بر همین اساس امروز شاهد حضور یکی 
ایران در جمع خودمان  از مفاخر هنر و موسیقی 

هستیم.
وی تصریح کرد: این اتفاق را به فال نیک می گیریم 
و تلاش خواهیم کرد تا سوای قهرمانی به توسعه 
فرهنگی رشته دوچرخه سواری  و  بخش همگانی 
با حضور  امیدواریم  و  بدهیم  بیشتری  اهمیت  نیز 
حضور  شاهد   ، هرم  این  راس  در  افتخاری  استاد 
بزرگ  خانواده  در  بسیاری  برجسته  های  چهره 

دوچرخه سواری سراسر کشورمان باشیم.

 دبیرکل کمیته ملی المپیک گفت: 
سجادی  حمید  انتخاب  با  دولت 
جوانان  و  ورزش  وزارت  راس  در 
نشان داد که برای ورزش و ایجاد 
شور و نشاط در جامعه ارزش فوق 

العاده ای قائل است.
انتخاب  درباره  سعیدی  کیکاووس 
وزارت  راس  در  سجادی  حمیدی 
رئیس  گفت:  جوانان  و  ورزش 
جمهوری در این مسیر هوشمندی 
به خرج داد و با شجاعت به مدیری 
این  از  انتخابش  که  کرد  اعتماد 
است.  شکنی  سنت  نوعی  حیث 
بردوش  سنگین  باری  سجادی 
گرفته و انتظارات از وی به مراتب 
در  که  است  وزیرانی  از  بیشتر 
و  آمدند  ورزش  وزارت  به  گذشته 
رفتند. اکنون شرایط بسیار متفاوت 
افق های  و  است  شده  گذشته  از 

روشن تری دیده می شود.
انتظارات  رفتن  بالا  داد:  ادامه  وی 
از وزیر جدید ورزش و جوانان دو 
توقعات  نخست  دارد؛  عمده  منشا 
انتظار  دوم  و  ورزش  خانواده 
با  باید  که  است  جامعه  و  مجلس 
شدن  برآورده  برای  وجود  تمام 

با  و دقیق  انتظارات، سنجیده  این 
اگر  و  کند  حرکت  قوی  تیم  یک 
نیروهای کارآمد و دلسوز و  بتواند 
نوآور  اندیشه سالم و  دارای فکر و 
را در بخش های مختلف مدیریتی 

استفاده کند، موفق خواهد شد.
المپیک  ملی  کمیته  سخنگوی 
در  روشن  آینده ای  می گوید: 
چون  است،  ایران  ورزش  انتظار 
و  پیشکسوتان  و  بزرگان  تمام 
انسجام  به  ورزش  کارشناسان 
تاکنون  که  رسیده اند  اتحادی  و 
همگانی  اتحاد  چنین  شاهد  کمتر 

بوده ایم.
کشور  ورزش  افزود:  سعیدی 
ناشی  سخت  شرایط  وجود  با 
به  رو  حرکت  کرونا  پاندمی  از 
باید  همه  و  کرده  آغاز  را  رشدی 
بازی های  برای  تا  کنیم  کمک 
کشورمان  کاروان   ۲۰۲۲ آسیایی 
شود  حاضر  گذشته  از  درخشان تر 
ریل  موفقیت  این  زمینه های  و 
گذاری شده است و فدراسیون های 
موجود  شرایط  با  را  خود  ورزشی 

وفق داده اند.
همدلی  طرفی  از  کرد:  اضافه  وی 

با  المپیک  ملی  کمیته  همراهی  و 
وزارت  و  فدراسیون ها  مجموعه 
ورزش در بهترین سطح خود قرار 
دارد و دولت هم با انتخاب سجادی 
نشان داد که برای ورزش و جوانان 
جامعه  در  نشاط  و  شور  ایجاد  و 
است.  قایل  العاده ای  فوق  ارزش 
بنابراین جایی برای نگرانی نیست.

المپیک  ملی  کمیته  دبیرکل 
اتفاقات  این  مجموع  کرد:  تاکید 
و  ورزش  جامعه  همدلی  و  خوب 

و  المپیک  ملی  کمیته  هماهنگی 
از  آینده ای روشن تر  وزارت ورزش 
گذشته را ترسیم کرده است و باید 
به وزیر جدید فرصت داد تا وی با 
مطالعه و شناخت از فضای موجود 
باشد؛  داشته  را  انتخاب ها  بهترین 
با شناختی که وی به عنوان فرزند 
این خانواده از فضای ورزش ایران و 
جهان دارد شاهد سرعت بخشیدن 
ورزش  قطار  جلو  به  رو  به حرکت 

خواهیم بود.

سعیدی: حضور سجادی در راس ورزش بیانگر توجه دولت 
به نشاط جامعه است

دیدار  در  جوانان  و  ورزش  وزیر   
مسابقات  به  اعزامی  زن  اولین  با 
با  گفت:  موتورکراس،  جهانی 
را  زنان  جدیت؛ خودکفایی ورزش 
بهتری  شرایط  تا  می کنیم  دنبال 
جامعه  از  قشر  این  پیشرفت  برای 

بوجود آید.
با  دیدار  در  سجادی  سیدحمید   
موتورسواری  فدراسیون  مسئولان 
و اتومبیلرانی و فهیمه نعمت اللهی 
در  ایرانی  زن  اولین  به عنوان  که 
جهانی  مسابقات  به  اعزام  آستانه 
ترکیه   WMX کراس  موتور 
اعتقاد   : داشت  اظهار  دارد،  قرار 

و  زنان دارای ظرفیت  دارم ورزش 
بر  علاوه  و  است  بالایی  پتانسیل 
در  مختلف  های  رشته  قهرمانان 
زمینه مربیگری، داوری و مدیریت 
برخوردارند  پتانسیل خوبی  از  هم 
به همین دلیل یکی از اهدافی که با 
جدیت دنبال می کنم، خودکفایی 
ورزش زنان است تا از درون جامعه 
بانوان افراد متخصص و با تجربه و 
متعهد برای این قشر انتخاب شوند 
و  رشد  برای  بهتری  ی  زمینه  و 

تعالی ورزش بانوان بوجود آید.
عملکرد  جوانان  و  ورزش  وزیر 
و  ستایش  را  اللهی  نعمت  فهیمه 

برای این ورزشکار در آستانه اعزام 
به مسابقات جهانی آرزوی موفقیت 

کرد.
نعمت اللهی بانوی موتور سوار ایران 
مسابقات  به  اعزام  آستانه  در  که 
جهانی موتور کراس WMX قرار 
حضور  از  خرسندی  ابراز  با  دارد 
ورزش  وزیر  به عنوان  سجادی 
باعث  را  انتخاب  این  جوانان  و 
جامعه  خرسندی  و  خشنودی 

ورزش کشور دانست.
روزهای  ندارم  شک  گفت:  وی 
برای  کننده ای  امیدوار  و  روشن 
ورزش زنان ایران رقم خواهد خورد 

و بدون شک این حضور زمینه ساز 
بروز توانمندی های بانوان ایران در 

رشته موتورسواری باشد.
ناظمی  مازیار  دیدار  این  در 
موتورسواری  فدراسیون  رییس 
از  اجمالی  گزارش  اتومبیلرانی  و 
و  فدراسیون  این  های  فعالیت 
ورزشکار  این  سازی  آماده  فرایند 
به  اعزامی  بانوی  اولین  عنوان  به 
مسابقات جهانی موتورسواری ارائه 

داد.
مسئولین فدراسیون موتور سواری 
دیدار  این  در  هم  اتومبیلرانی  و 

حضور داشتند.

سجادی: خودکفایی ورزش زنان یکی از اهداف مهم وزارت ورزش  است

در  من  گفت:  فرنگی  کشتی  ملی  تیم  سرمربی 
بحث انتخابی تیم ملی سالهاست شرایط خودم را 
دارم که مطمئنا عدالت نیز در این موضوع رعایت 

خواهد شد.
تیم های  بنا در نشست خبری سرمربیان   محمد 
ملی کشتی آزاد و فرنگی که  در محل فدراسیون 
کشتی برگزار شد در جمع خبرنگاران به انتقادات 
در خصوص انتخاب ملی پوشان اعزامی به جهانی 
نروژ واکنش نشان داد و گفت: دو مسئله مطرح 
نتیجه  پاسخگوی  باید  من  اینکه  یکی  هست. 
المپیک باشم و دیگری فرآیند انتخاب ملی پوشان 
در جهانی ۲۰۲۱. المپیک که گذشت و سال های 
انتخابی  فرایند  مسئله  امروز  گذشت؛  هم  قبل 
و  است  خادم  رسول  دوره  از  فرایند  یک  است. 
دیگری چرخه از دوره علیرضا دبیر، اما سال هاست 
انتخابی  با  ارتباط  در  را  من شرایط خاص خودم 
و  است  شکل  یک  خادم  رسول  فرآیند  داشتم. 
من شرایط  و  دبیر هم یک شکل  علیرضا  چرخه 
شده  رعایت  عدالت  صددرصد  و  دارم  را  خودم 

است.
کرونا  اگر  اما  نیست،  بهانه  کرونا  کرد:  تاکید  وی 
گرچه  می شد.  برگزار  کشوری  مسابقات  نبود 
دست  از  را  مسابقه  چند  نیم  و  سال  دو  این  در 
دادیم اما دو جام تختی برگزار کردیم و مسابقات 
دو  ما  شد.  برگزار  انتخابی ها  و  قزاقستان  جهانی 
تیم المپیکی و جهانی داشتیم، باید مسابقه برگزار 
می کردیم تا تیم جهانی نیز مشخص شود. مرحله 
جام  نروژ،  جهانی  رقابتهای  برای  ما  انتخابی  اول 
تختی بود که به هر استانی که سهمیه خواست، 
دادیم. حتی نفرات سوم هم کشتی گذاشتیم. ۱۰ 
نفر اول شدند و قبل از این هم مسابقات آسیایی 
قزاقستان را داشتیم که مدال آورانش کنار ماندند. 
جام  در  کشتی گیری  هر  بودیم  گفته  هم  قبلًا 
مسابقات  در  حضور  شانس  نکند  شرکت  تختی 
جهانی را از دست می دهد و همین اتفاق هم افتاد. 
در همه اوزان کشتی گیران در چرخه انتخابی تیم 
ملی حضور داشتند و یا مسابقه رودررو برگزار شد.

اینکه  مورد  در  فرنگی  کشتی  ملی  تیم  سرمربی 
چرا تصمیماتش در خصوص چرخه انتخابی اطلاع 
عمومی  روابط  کوتاهی  کرد:  تاکید  نشد،  رسانی 
قبلًا  می دهم.  انجام  را  کارم  من  بوده،  فدراسیون 
شرکت  تختی  جام  در  کسی  هر  بود  شده  گفته 

نکند، نمی تواند وارد تیم ملی شود.
صربستان  به  کیلو   ۶٧ در  نجاتی  داد:  ادامه  بنا 
شاید  کنم  صحبت  المپیک  از  بعد  اگر  می رود. 
از  قبل  روز   ۱۵ او  بگویم  باید  اما  باشد  توجیه 
کرد  عفونت  اش  لنفاوی  غدد  المپیک،  به  اعزام 
ساسان  دکتر  نظر  با  کند.  تمرین  نتوانست  و 
پنی سیلین تزریق شد و خیلی ها این موضوع را 
نمی دانستند. گرجستان با آن همه هزینه فقط یک 
مدال با خوش شانسی در سنگین وزن می گیرد، یا 

ترکیه یک مدال می گیرد. خود روسیه مگر موفق 
بود. اتحادیه جهانی امتیازها را اعلام کرد و ما دوم 
شدیم. چه کسی می گوید این تیم المپیک لندن 
است، چرا با تیم المپیک پکن مقایسه نمی کنید؟

بنا گفت: در ۹٧ کیلوگرم ساروی در المپیک مدال 
گرفته و کشتی رو در رو بالی را برده بنابراین او 
انتخابی  ادعای  فلاح  اگر  است.  وزن  این  بهترین 
ثابت  ساروی  طرفی  از  است،  جلوتر  بالی  داشت 
آن  میرزازاده  اگر  وزن  سنگین  در  است.  شده 
طرف جدول بود قطعاً فینالیست می شد. ما هنوز 
از  ما  وزن های  سنگین  که  نرسیدیم  توان  آن  به 
کایالپ عبور کنند. از طرفی ما در این وزن علی 
که  بدهیم  دست  از  نمی خواهیم  را  یوسفی  اکبر 
برای من عزت  است.  دیده  آسیب  پایش هم  مچ 

کشورم از همه چیز مهمتر است.
مسئول  من  که  زمانی  تا  کرد:  نشان  خاطر  وی 
به  محکوم  ما  و  جلوست  به  رو  نگاهم  باشم  فنی 
سه  ما  هستند،  پیر  اینها  از  یک  کدام  نتیجه ایم. 
طلای المپیک گرفتیم و هر المپیک باید تن مان 
بلرزد که چند مدال پیش بینی می کنند. ما یک 
المپیک  در  پنجمی  عنوان  دو  و  برنز  یک  طلا، 
داشتیم. خیلی از کشتی فرنگی پرتوقع شده اید. 
پنجم المپیک مگر بد است؟ در ایران در چند وزن 
نتیجه بگیری و در یک وزن نتیجه نگیری انتقاد 
امیدوارم  و  هستند  جوان  ما  بچه های  می شود. 
تا  بچه ها  می دهیم  قول  بگیریم.  مطلوب  نتیجه 
برگزار شده  المپیک  بجنگند. چون  نفس  آخرین 
باید ببینیم تیم های مختلف چه ارنج هایی دارند. 
جوانان  فرنگی  و  آزاد  نتایج  باید  اینجا  در  من 
نشان  این  می گویم.  تبریک  جهانی  مسابقات  در 

می دهد موفقیت ها هیچ وقت فروکش نمی کند.
بنا در ادامه گفت: توقع مان از علی گرایی بیشتر 
آمد.  پیش  خودش  خاص  شرایط  حالا  که  بود، 
ولی در کشتی با ژاپن باید برنده می شد، عملکرد 

فرنگی را به من نسبت ندهید که بعد بگویید بد 
و  عدالت  مثل  چیزها  همه  است.  خوب  یا  است 

جوانگرایی که می گوئید انجام شده است.
سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی با اشاره به انتقادات 
سعید عبدولی نیز گفت: عبدولی ورزشکار خوبی 
است. او آن موقع که تهران بود گفتم بیا تمرین 
کن و گفت می آیم، اما بعد از آن به خانه می روم. 
به او گفتم نمی توانی چون قرنطینه است و حتی 
با  من  نمی دیدم.  را  آفتاب  هفته  به  هفته  خودم 
هیچ کسی مسئله ای ندارم اما وظیفه من توجه به 

کشتی فرنگی است.
بنا در ادامه به انتخاب درستکار به عنوان سرمربی 
تیم ملی کشتی آزاد اشاره و تصریح کرد: درستکار 
در مقطع حساسی آمده و همه باید کمک کنیم. 
برخی اوقات حرف هایی می شنوم که این مسائل 
در  بحث ها  این  می گذارد.  بچه ها  روی  منفی  اثر 
بلکه  نمی کند  کمک  تنها  نه  مجازی  صفحات 
بچه ها را تخریب می کند. ما برای تیم ملی کیسه 
اینجا  اگر  ایم و رزومه ما مشخص است.  ندوخته 
هستیم به خواست رئیس فدراسیون است نه بحث 
است ٧٧  با درستکار. ۳۵ سال  مثلًا  دبیر  رفاقت 
انجام  می کشیم،  زجر  ندیدم،  را  خودم  کیلوگرم 
وظیفه است اما شما حمایت کنید. تیم ملی مگر 
می تواند ۵۰۰ مربی و سرمربی داشته باشد؟ قبل 
و بعد از المپیک همه نظرسنجی می گذارند که چه 

کسی باشد چه کسی نباشد.
وزیر  عنوان  به  انتخاب حمید سجادی  درباره  بنا 
ورزش جدید و خواسته های او گفت: من به وزیر 
جدید تبریک می گویم، اما ما زمانی دغدغه داریم 
کند.  کاری  ما  برای  نتواند  فدراسیون  رئیس  که 
من بی دغدغه ترین زمان مربیگری ام این زمان 
بود. ما هیچ خواسته ای از وزیر ورزش نداریم چون 
یک انسان والا داریم. وزارت ورزش خودش از ما 

بودجه می خواهد!

محمد بنا: سالهاست شرایط خودم را برای انتخاب تیم ملی دارم
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استان تهران
گزارش

با حضور استاندار تهران، افتتاح پروژه های شهرستان رباط 
کریم در شهرستان رباط کریم/ ملکشاهی: ۹۸ میلیارد تومان 
اعتبار پروژه های ارزش افزوده/ بندپی: در سال آتی، مترو 

به پرند خواهد رسید

فرماندار رباط کریم در معیت استاندار تهران از اهم پروژه های قابل 
در شهرستان  ریالی  میلیارد  اعتباری ۶۰۰۰۰  با  افتتاح شهرستان 

رباط کریم بازدید نمود. 
اعتباری  با  پروژه   ۸۲ دولت  هفته  چهلمین  از  روز  هشتمین  در   
بالغ شش هزار میلیارد تومانی با حضور نظام ملکشاهی، انوشیروان 
محسنی بندپی و دیگر مسئولان شهرستان پس از ادای احترام به 
خانواده شهدا از پروژه های قابل افتتاح شهر رباط کریم و نصیرشهر 

به بهره برداری رسید.
افتتاح طرح ها و پروژه های عمرانی و  به  با اشاره  مقام عالی دولت 
زیرساختی در هفته دولت در شهرستان رباط کریم گفت: با اقدامات 
و پیگیری  های صوت گرفته، در سال جاری توانستیم از تعداد پروژه 
های مذکور، ۴۰ پروژه عمرانی با اعتباری سه هزار و ۴۰۰ میلیارد 
تومانی افتتاح و مابقی عملیات اجرایی آن با اعتبار دو هزار و ۶۰۰ 
تومانی آغاز شد. هم چنین هزار میلیارد تومان در زمینه  میلیارد 
اشتغالزایی، تولیدی، تولید ماشین آلات و ادوات تجهیزات سنگین، 
صنایع فلزی، تزیینی و دکور بوده است. هزار و ۵۰۰ میلیارد تومان 
در بخش مسکن و زیر ساخت ها، هزار میلیارد تومان برای مترو، 
و  ایثارگران  مسکن  افتتاح  زمینه  در  تومان  میلیارد   ۳۰۰ و  هزار 
ایجاد زمینه اشتغالزایی و هزار و ۲۰۰ میلیارد تومان دیگر در زمینه 
فرهنگی، اجتماعی، ورزشی، مذهبی، عمران و آبادانی هزینه شده 

است.
ملکشاهی در خصوص سالن چند منظوره کیکاور، تکمیلی و اولیه 
که از محل اعتبارات ارزش افزوده فرمانداری به بهره برداری رسید، 
روستاهای  افزوده  ارزش  اعتبارات  محل  از  پروژه   ۱۰ کرد:  عنوان 
منفصل با اعتباری ۹۸۰ میلیارد ریالی به بهره برداری خواهد رسید 
که سالن چند منظور کیکاور یکی از این پروزه ها است که کلنگ 
آغاز عملیات اجرایی آن در سال گذشته بر زمین زده شد و در هفته 
دولت ۱۴۰۰، این سوله ورزشی با اعتباری  ۹۸  هزار و ۸۴۶ میلیون 
ریالی از محل اعتبارات ارزش افزوده روستاهای فاقد دهیاری با فراهم 

نمودن بستر اشتغالزایی برای ۱۵ نفر افتتاح شد.
قدرت،  نماد  مقدمه سلامتی،  ورزش  که  این  بیان  با  ادامه  در  وی 
همت، صلابت، ایستادگی و ارزش  های والای انسان است که بی شک 
نقش مهمی در توسعه و تعالی جامعه دارد، ضمن تبریک به مناسبت 
کسب مدال نقره مسابقات وزنه برداری پارالمپیک توکیو ۲۰۲۰ در 
سالن  والیبال،  خانه  های  نام  به  ورزشی  سوله  سه  افتتاح  حاشیه 
فوتسال و ژیمناستیک شهید حاج قاسم سلیمانی در شهر نصیرشهر 
افزود: در راستای خدمت به ورزش و افزایش سرانه ورزشی، سه سوله 
ورزشی در شهر نصیرشهر ۸۰ ملیارد ریال به بهره برداری رسید. هم 
چنین سردخانه۱۵۰۰۰تنی دو مداره با اعتبار ۳۰۰ میلیارد تومان 
در آزادراه ساوه نیز افتتاح شد که زمینه اشتغالزایی ۳۵ نفر به صورت 
مستقیم، بسته بندی تا ۲۰۰ نفر و غیر مستقیم بیش از  ۱۵۰۰ نفر 

را فراهم می نماید.
انوشیروان محسن بندپی، استاندار تهران نیز در خصوص افتتاح مترو 
شهر پرند گفت: با توجه به تفاهم نامه منعقد شده با شهرداری تهران 
در راستای پیگیری ها و زحمات فرماندار ساعی و جهادی شهرستان 
رباط کریم،  مترو پرند در هفته دولت سال آینده با اعتباری بالغ 
بر یک هزار میلیارد تومان و شرط جریمه دیر کرد توسط پیمانکار 

افتتاح خواهد شد.

به  اشاره  با  شهریار  فرماندار  طاهری 
پروژه های  از  بهره برداری  و  افتتاح 
متنوع عمرانی در حوزه های مختلف 
با اعتبار حدود ۲ هزار میلیارد تومانی 
نفری   ۱۹۰۰ از  بیش  اشتغالزایی  و 
در هفته دولت امسال در شهرستان 
 ۸۰ حدود  امروز  گفت:  شهریار، 
صنعتی  شهرک  در  صنعتی  واحد 
در  شهریار  سلیمانی  شهید  سردار 
حال احداث بوده و بیش از ۱۰ هزار 
میلیارد تومان سرمایه گذاری در این 

شهرک انجام شده است. 
در  شهریار  فرماندار  طاهری  نوراله   
نماز  خطبه های  از  پیش  سخنرانی 
هفته  تبریک  ضمن  شهریار  جمعه 
خاطره  و  یاد  گرامیداشت  و  دولت 
در  کرد:  اظهار  دولت،  شهدای 
سال های اخیر وضعیت کشور با وجود 
این ویروس منحوس کرونا دگرگون 
شده و تمامی فکرها به این معطوف 
شود  مدیریت  موضوع  این  که  شده 
که طی یک سال و نیم گذشته تمام 
کنترل  برای  مردم  آحاد  و  مسئولان 

بیماری در تلاش هستند.
و  درمانی  کادر  از  تقدیر  ضمن  وی 
افزود:  شهریار  شهرستان  بهداشتی 
درمانی  خدمات  ارائه  در  شهریار 
طور  به  و  است  محوری  شهرستانی 
نشیب های  و  فراز  تمام  به  کلی 
همکاری  با  مختلف،  پیک های 
مردم، تلاش کادر درمان و مدیریت 
مدیریت  و  کنترل  بیماری  مسئولان 

شد.
به وضعیت  اشاره  با  فرماندار شهریار 
هشدار قرمز حاد کرونایی در شهریار، 
تخت   ۲۴۰ حدود  امروز  کرد:  بیان 
به صورت  بیمارستانی در شهرستان 
بیماران  بستری  درگیر  مستمر 
کرونایی هستند و رعایت پروتکل های 
واجبات  اوجب  از  امروز  بهداشتی 

است.
و  چالش ها  به  اشاره  با  طاهری 
اخیر  سال های  طی  مدیریتی  موانع 
این  با  گفت:  شهریار،  سطح  در 
سطح  در  مردم  خدمتگذاران  وجود 
شهرستان از پا نیاستادند و اقدامات 
بسیار و خوب ارزشمندی در شهریار 
آغاز شده و هر روز مشکلات جدیدی 
آن  برای  باید  که  می آید  وجود  به 

برنامه ریزی کرد.
وی با اشاره به پروژه های هفته دولت، 
مراکز  شامل  پروژه ها  این  داد:  ادامه 
درمانی، آموزشی که طی چند سال 
سالانه  مدرسه   ۱۳ از  بیش  گذشته 
در  که  شده  شده  تحویل  و  احداث 
هفته دولت جاری ۱۰ مدرسه آماده 

افتتاح است.
به  اشاره  با  شهریار  فرماندار 
در  مدرسه سازی  نهضت  شکل گیری 
پروژه   ۴ کرد:  خاطرنشان  شهریار، 
در  و  است  افتتاح  آماده  ورزشی 
بخش کشاورزی ۱۵۰ هکتار آبیاری 

قطره ای و ۱۰ هزار مترمربع گلخانه 
وضعیت  تا  است  بهره برداری  آماده 
بهبود  در شهرستان  آب  بهره برداری 

یابد.
طاهری با اشاره به عدم تعطیلی هیچ 
واحد صنعتی و تولیدی طی ۴ سال 
واحد   ۵ گفت:  شهریار،  در  گذشته 
صنعتی در سطح شهرستان، ۲۴ مورد 
پروژه خدماتی و ۹ واحد صنعتی در 
شهرک صنعتی شهید سلیمانی آماده 
افتتاح است که مجموعا حدود ۲ هزار 
میلیارد تومان ارزش ریالی و ۱۹۱۰ 

نفر اشتغالزایی داشته است.
وی ادامه داد: پروژه اتصال آب سطحی 
باغستان،  سمت  از  الغدیر  خط  از 
در  صباشهر  و  فردوسیه  شاهدشهر، 
پیگیری های  با  و  است  انجام  حال 
هستند  سرفصل  دارای  شده  انجام 
مشکل  موضوع  این  تحقق  با  که 

شهرستان رفع خواهد شد.
فرماندار شهریار با اشاره به استفاده از 
پساب های تصفیه خانه ها برای آبیاری 

خصوص  در  کرد:  اضافه  کشاورزی 
شهریار  فتح-  غیرهمسطح  تقاطع 
امروز  مردم  دیرین  عنوان مطالبه  به 
پیشرفت  درصد   ۷۰ حدود  اول  فاز 
اول آن در  فاز  و قطعا  دارد  فیزیکی 

سال جاری به بهره برداری می رسد.
تکمیل  دستور  گفت:  طاهری 
شهریار  خمینی)ره(  امام  بیمارستان 
برای  میلیاردی   ۲۰۰ بودجه  اخذ  و 
دولت  سوی  از  بیمارستان  تکمیل 
در  نیز  عزیز  و خیرین  دریافت شده 
قسمت های  و  پلی کلینیک  خصوص 
و  هستند  تلاش  حال  در  مختلف 
بیمارستان در پیشرفت ۹۶ درصدی 

قرار دارد.
برای  مجوز  صدور  به  اشاره  با  وی 
۱۵۰ واحد صنعتی و در حال احداث 
صنعتی  شهرک  در  واحد   ۸۰ بودن 
ادامه داد: در حال حاضر ۹  شهریار، 
واحد صنعتی با اعتبار ۴۵۰ میلیارد 
تومان و اشتغالزایی ۲۵۰ نفری قابل 

افتتاح است.

فرماندار شهریار : افتتاح ۲ هزار میلیاد تومان 
پروژه های عمرانی در هفته دولت

گزارش

فرماندار بهارستان : اولین مرکز بستری بیماران 

کرونایی استان تهران در بهارستان افتتاح می شود 

فرماندار شهرستان بهارستان گفت: اولین مرکز بستری بیماران کرونایی 
استان تهران با ۹۰ تخت در بهارستان افتتاح می شود. 

هادی تمهیدی فرماندار بهارستان در جلسه ستاد مدیریت و مقابله 
با بیماری کرونا استان تهران اظهار داشت: با توجه به ظرفیت بسیار 
محدود بیمارستان امام حسین )ع( شهرستان بهارستان و به منظور رفاه 
حال شهروندان راه اندازی بخش مجهز کرونا در مجاورت بیمارستان در 

دستور کار قرار گرفت.
وی افزود: با همکاری شهرداری گلستان سالن ورزشی انقلاب که از 
لحاظ موقعیت مکانی نزدیک به بیمارستان امام حسین )ع( بود برای 

ایجاد بخش کرونا انتخاب و تجهیز گردید.
فرماندار بهارستان اذعان داشت: دکتر جان بابایی معاون وزیر بهداشت 
در  تا  داد  قول  و  بازدید  سالن  این  از  تاسوعای حسینی  روز  در  نیز 
صورت آماده سازی و تجهیز سالن توسط مسئولین شهرستان، لوازم 
بیمارستانی شامل ۲۰ تخت icu با تمام متعلقات و ۷۰ تخت بستری 
ساز  اکسیژن  دستگاه  و  ثابت  ونتیلاتور  دستگاه   ۲۰ و  بیمارستانی 
به بخش آی سی یو در  مرکزی و دستگاه های و تجهیزات مربوط 

اختیار این سالن قرار گیرد.
تمهیدی اظهار داشت: خوشبختانه با  تلاش های صورت گرفته تجهیز 

این سالن پایان یافته است و آماده دریافت تجهیزات هستیم.
رئیس ستاد مدیریت و مقابله با بیماری کرونا بهارستان گفت: امیدواریم 
هرچه زودتر این تجهیزات تحویل گردد تا بتوانیم بخشی از مشکلات 

را مرتفع نماییم.
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بازدید و تحسین امام جمعه بخش گلستان از 

فضای معنوی نمازخانه شهرداری صالحیه
الاسلام  حجت  میزبان  صالحیه  شهردار  مند  آگاهی  محمد 
والمسلمین نورپور امام جمعه بخش گلستان بود. در این دیدار 
که با همراهی سرهنگ آقایی جانشین تیپ ۲۰ مکانیزه رمضان 
و  از حسینیه  بازدید  امام جمعه محبوب ضمن  گرفت،  صورت 
نمازخانه شهید همت ساختمان شهرداری که به تازگی بازسازی 
گردیده از فضای معنوی اجرا شده در آن ابراز خشنودی نموده و 
سبک و سلیقه شهردار صالحیه را با توجه به روحیه هیئتی ایشان 
تحسین برانگیز خواند و اظهار امیدواری نمود تا سایر ادارات به 
مقوله ایجاد فضای روحانی حسینیه ها و نمازخانه های خود به 
اهتمام  و  اهمیت  آن  در  نماز  اقامه  به  کارکنان  ترغیب  منظور 

ورزند.

۴۲۰۰ واحد مسکونی و تجاری برای ایثار 
گران در شهرستان رباط کریم کلنگ زنی شد

طی آیین کلنگ زنی به مناسبت هفته دولت کلنگ احداث چهار هزار و ۲۰۰ 
واحد مسکونی و تجاری برای ایثارگران با حضور سعید اوحدی؛ معاون رییس 
جمهوری و رییس بنیاد شهید و امور ایثارگران، فزماندار شهرستان باط کریم و 
جمعی از مسئولان استانی و محلی در شهرستان رباط کریم بر زمین زده شد. 
رییس  معاون  اوحدی،  سعید  با حضور  که  مراسم  این  در  ملکشاهی  نظام   
جمهوری و رییس بنیاد شهید و امور ایثارگران و تدادی از مسئولان برگزار 
شد ضمن تبریک و گرامیداشت هفته دولت بیان کرد: ایثارگران از آزادی و 
زندگی خود و خانواده هایشان گذشتند که آزادی و عزت را برای ملت و کشور 

به ارمغان آورند و از همین رو، درس مقاومت و ایثار را باید از آنان آموخت.
نماینده عالی دولت در مراسم آیین کلنگ زنی عنوان کرد: در گرامیداشت 
هفته دولت هشتصدو بیست و یک هزار و ۴۰۰ طرح عمرانی و آبادانی شهری 
و روستایی، اقتصادی، اشتغالزایی، مسکن، ورزشی و فرهنگی با اعتباری بالغ بر 

شش هزار میلیارد تومان افتتاح و یا عملیات اجرایی آن آغاز شد.
فرماندار رباط کریم در ادامه افزود: کلنگ چهار هزار و ۲۰۰ واحد مسکونی و 
تجاری در شهرک صنعتی زواره ای و نصیر شهر به زمین زده شد که ۷۴ چهار 
قطعه صنعتی و کارگاهی ویژه اشتغالزایی ایثارگران که ۸۰ سوله هزار متری 
در هشت هکتار زمین در شهرک صنعتی زواره ای است  و همچنین هزار و 
۷۰۰واحد مسکونی مخصوص احداث پروژه های سازمان اموال و املاک کوثر 

برای ایثارگران این شهرستان است.
ملکشاهی در این آیین، با بیان اینکه: پروانه این مجموعه های مسکونی اخذ 
شده و مشاوران قرارگاه سازندگی خاتم انبیا نیز نقشه این واحدها را طراحی 
کرده اندو با تامین اعتبار در نظر گرفته شده  امید است شاهد ساخت هر چه 

سریع تر این واحدها باشیم.
در ادامه این آیین سعید اوحدی، معاون رییس جمهوری و رییس بنیاد شهید 
و امور ایثارگران با اشاره به اینکه تسهیلات مسکن ۲۰ ساله است، افزود: با 
توجه به تسهیلات خوب به طور متوسط ۲۲۰ تا ۲۵۰ درصد تسهیلات قرضه 

الحسنه نسبت به سال گذشته برای این واحدها افزایش یافته است.
وی اذعان داشت: با همت مسئولان بسیار امیدوارم عملیات اجرایی ساخت این 

واحدها از هفته های آینده در رباط کریم آغاز شود.
اوحدی با بیان اینکه زمین های در نظر گرفته شده برای این مجتمع مسکونی 
مسطح است و گاز، برق و آب برای زمین ها نیز فراهم شده است، گفت: پیش 
بینی می شود ظرف یکسال و نیم عملیات اجرایی ساخت این واحدها به اتمام 

برسد و زمینه اسکان جامعه ایثارگری فراهم شود.
معاون رییس جمهوری و رییس بنیاد شهید و امور ایثارگران بیان کرد: کلنگ 
ایثارگران که چهار هزار و ۲۰۰  برای  زنی ساخت پنج هزار واحد مسکونی 
یک سال  است ظرف  پرند  در  واحد  و ۸۰۰  کریم  رباط  به  مربوط  واحدآن 

گذشته بی سابقه بوده است.

به مناسبت هفته دولت از فرماندار شهرستان 

شهریار تقدیر شد
حسین حق وردی نمایده مردم شریف شهرستان های شهریار قدس و ملارد 
در مجلس شورای اسلامی، به مناسبت آغاز هفته دولت از فرماندار شهرستان 

شهریار با اهدای لوح سپاس تقدیر کرد.
شریف  مردم  نمایده  وردی  حق  حسین  دولت  هفته  از  روز  چهارمین  در   
شهرستان های شهریار قدس و ملارد در مجلس شورای اسلامی  با حضور در 
دفتر نماینده عالی دولت در شهرستان شهریار ضمن عرض تبریک با اهدای 

لوح سپاس از طاهری، فرماندار شهرستان تقدیر به عمل آورد.
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اگهی فقدان سند مالکیت پلاک 4056 فرعی از 155 اصلی 
حوزه ثبتی رباط کریم 

نظر به اینکه خانم ها: 1 – مهربانو سوادکوهی فرزند رضا 
فرزند  نظری  مریم   –  2   1128924951 ملی  شماره  با 
اسماعیل با شماره ملی 1150117931 ضمن ارائه 4 برگ 
استشهادیه تایید شده توسط دفتر اسناد رسمی شماره 29 
به  بوارده  المثنی  سندمالکیت  صدور  متقاضی  کریم  رباط 
شماره 6768 مورخ 1400/5/24 اعلام نموده اند که اسناد 
مسکونی  آپارتمان  یکدستگاه  ششدانگ  مشاعی  مالکیت 
ثبتی 4056 فرعی  متر مربع تحت پلاک  بمساحت 83/26 
حوزه  آباد  اصغر  در  واقع  تفکیکی   6 قطعه  اصلی   155 از 
ثبتی شهرستان رباط کریم با شماره سریال های 742113 و 
742114 بنام مشارالیهم هر یک نسبت به سه دانگ مشاع  
ثبت و سند مالکیت صادر و تسلیم که به علت جابجایی مفقود 
گردیده است.  لذا مراتب در اجرای تبصره ذیل ماده 120 
قانون ثبت در یک نوبت منتشر می گردد تا چنانچه شخص یا 
اشخاصی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم  یا وجود 
سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ انتشاربه مدت ده 
ارائه  اعتراض خود را ضمن  آگهی  این  انتشار  از  روز پس 
اصل سند مالکیت فوق و مدارک لازم  به این اداره ارائه 
وفق  ثبت  اداره  اینصورت  غیر  در  نماید  دریافت  رسید  و 
مقررات اقدام خواهد نمود وفقط اعتراض ایشان در مراجع 

قضائی قابل رسیدگی می باشد.
احمد رحیمی شورمستی

رئیس اداره ثبت اسناد واملاک شهرستان املاک رباط کریم 

آگهی ماده3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 

1400/5/10هیات  مورخ   140060301022001330
رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد واملاک 
وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر  کریم  رباط 
بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  های  ساختمان  و  اراضی  ثبتی 
عبداله  متقاضی   مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید 
از  عجملو  فرزند ربعلی  به شماره شناسنامه 433 صادره 
زنجان نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی 
از پلاک  به مساحت 98/34 مترمربع مفروز و مجزی شده 
از 115 اصلی  از قطعه --- تفکیکی  1047 فرعی مفروز 
واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
محمد قاسمی محرزگردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه 
شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اولین  انتشار  تاریخ  از  میتوانند  باشند  داشته  اعتراضی 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
رسید اخذ نمایند تا به دادگاه صالحه احاله و اقدامات موکول 
صورت  در  است  بدیهی  گردد  دادگاه  قطعی  حکم  ارائه  به 
مقررات  اعتراض طبق  و عدم وصول  انقضای مدت مذکور 
حال صدور سند  هر  در  و  خواهد شد  مالکیت صادر  سند 
مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.

تارخ انتشار اولین آگهی: 1400/6/9
تاریخ انتشار دومین آگهی: 1400/6/24

احمد رحیمی
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 

مورخ  های  اخطاریه  پیرو  احتراما  فرهادی  احمد   آقای 
9 / 4 / 1400 و 1400/4/28 که از جنابعالی دعوت شده 
لذا طلاق خلع  بود جهت ثبت طلاق متاسفانه حاضر نشدید 

بشماره  دادنامه  طبق   1400/5/24 تاریخ   1400 بشماره 
 1400/1/24  –  140091390000466373 تاریخ   و 
شعبه 4 دادگاه عمومی بهارستان در این دفتر ثبت و صیغه 

طلاق جاری شد. لذا علقه زوجیت فی مابین ساقط گردید.

 سردفتر ازدواج و طلاق شماره 17 و 16 بهارستان –
 موسی عباداللهی

اخطاریه دفترخانه
نام و نام خانوادگی مخاطب: ابوالفضل محبی شام اسبی

شغل: آزاد
اقامتگاه و آدرس: مجهول المکان

سیده  خانم  شما  همسر  اسبی  شام  محبی  ابوالفضل  آقای 
ثریا میرصالحی ترکی از دادگاه شهرستان بهارستان شعبه 5 
درخواست طلاق غیابی نموده و رای طلاق به شماره دادنامه 
به  شده  صادره   1400/3/30 مورخه  در   1400-970
تاکید  دلیل عدم حضور شما در جلسات دادگاه و اصرار و 
همسرتان برای اجرا و ثبت صیغه طلاق  پس از سپری شدن 
مهلت اعتراض رای فوق الذکر قطعی شده و لازم الاجرا می 
باشد لذا بدینوسیله به جنابعالی اخطار داده می شود  ظرف 
مدت 10 روز پس از انتشار این آگهی در روزنامه  جهت ثبت 
– خیابان  به آدرس ذیل: نسیم شهر  اجرای صیغه طلاق  و 
امام خمینی – خیابان شهید خان احمدلو نبش کوچه شهید 
 4 و  طلاق16  و  ازدواج  دفتر  ششم  طبقه  پ49  شیرودی 
صورت  در  است  ذکر  به  فرمایید.لازم  مراجعه  شهر  نسیم 
با حضور  عدم حضور شما طلاق بصورت یکطرفه و غیابی و 

نماینده دادگاه محترم انجام خواهد شد.

سردفتر ازدواج و طلاق 4 نسیم شهر – مرسل طیبی نیا 

نیکخواه  احمد  حضور  با  مراسمی  طی   
افراشته  الهام   ، شهرداری  سرپرست 
اسلامیشهر  شورای  اعضای  و  رئیس 
اندیشه بمناسب فرارسیدن روزکارمند ، از 
پرسنل و کارمندان خدوم این شهرداری 

تجلیل شد 
نکات  رعایت  با  که  مراسم  این  در 
برگزار  ابلاغی  های  پروتکل  و  بهداشتی 
شورای  رئیس  افراشته  الهام   ، گردید 
اسلامی شهر اندیشه ضمن تبریک هفته 
دولت و روز کارمند به همه خدمتگزاران 
در مجموعه مدیریتی شهر اندیشه گفت 
سوی  از  تنها  مردم  به  خدمت  نعمت   :
کارمندان  که  می شود  محقق  پروردگار 

اندیشه  شهراری  صدیق  و  رحمتکش 
همیشه و با دقت در حال خدمت رسانی 

به شهروندان هستند 
وی یادآور شد : امروز به واسطه مسایل 
آمده  به وجود  برای کشور  اقتصادی که 
است، مردم انتظار بیشتری از ما برای ارئه 
خدمات دارند و تلاش و صبوری بیشتر 
برای رفع مطالبات مردم مهمترین وظیفه 
در  ما  همکارن  شک  بی  که   ، است  ما 
اهتمام  این موضوع  به  نسبت  شهرداری 
از  دانم  اند که لازم می  داشته  ای  ویژه 
و  شهرداری  کارکنان  و  کارمندان  همه 
قدردانی  اندیشه  شهر  اسلامی  شورای 

نمایم.

نیکخواه  احمد  مراسم  این  ادامه  در 
اظهار  نیز  اندیشه  شهرداری  سرپرست 
که  کنیم  می  افتخار  امروز  ما   : داشت 
برگردانمان  خدمت  و  کارمندی  مدال 
علیرغم  معتقدم  و  است  بسته  نقش 
مشکلاتی که در سر راه وجود دارد ، برای 
رشد و توسعه شهر از پتانسیل های بالایی 
نیروی انسانی برخورداریم که امیدوارم با 
این  مضاعف  تلاش  و  همه  بلند  همت 
شاهد  زودی  به   ، زحمتکش  نیروهای 
اتفاقات خوبی برای پیشرفت شهر باشیم

و  امور  صحیح  انجام  اینکه  بیان  با  وی 
مسئولیت های محوله قانونی و استواری 
و پایداری در راه حق را از وظایف اصلی 

نشان  ،خاطر  دانست  کارمندان  همه 
همکارانم  مهم،  ویژگیهای  از  ساخت: 
کاری  وجدان  داشتن  اندیشه  شهر  در 
که  است  وظایفشان  انجام  به  اهتمام  و 
ضمن شناخت و آگاهی کافی نسبت به 
حوزه کاری خود ، اگر مسئولیتی را قبول 
می کنند با تمام توان برای تکریم ارباب 
لازم  که  سازند  می  عملی  را  آن  رجوع 
میدانم از همه زحمات و تلاشهای ارزنده 

این عزیزان تقدیر نمایم 
با  مراسم  این  درپایان  است  گفتنی 
لوح  اهدا  ،طی  شهری  مسئولین  حضور 
وتقدیرنامه از کارمندان نمونه شهرداری 

اندیشه تجلیل شد .

تجلیل از کارمندان شهرداری اندیشه بمناسبت روز کارمند

پروژه زیرگذر شهید تولایی شهرك دانش 

شهرستان قدس افتتاح شد
مراسم افتتاح پروژه زیرگذر شهید تولایی شهرک دانش با حضور محسنی 
بندپی استاندار تهران، حق وردی نماینده مجلس، واثقی فرماندار، بهرامی 
چراغعلی  شهرقدس،  اسلامی  شورای  رئیس  مقدم  شهرداری،  سرپرست 
معاون امور هماهنگی و صحرایی مدیرکل دفتر فنی، امور عمرانی، حمل 
مسئولان شهرستان  از  دیگر  برخی  و  تهران  استانداری  ترافیک  و  نقل  و 

قدس برگزار شد.
پروژه زیرگذر شهید تولایی شهرک دانش با حضور محسنی بندپی استاندار 
سرپرست  بهرامی  فرماندار،  واثقی  مجلس،  نماینده  حق وردی  تهران، 
امور  معاون  چراغعلی  شهر،  اسلامی  شورای  رئیس  مقدم  شهرداری، 
هماهنگی و صحرایی مدیرکل دفتر فنی، امور عمرانی، حمل و نقل و ترافیک 

استانداری تهران و برخی دیگر از مسئولان شهرستان قدس افتتاح شد.
شایان ذکر است، پروژه تعریض زیرگذر شهید تولایی پاییز سال گذشته 
کلید خورد و توسط بخشداری در مدت زمان کمتر از یک سال با اعتبار ۸۵ 

میلیارد ریال اجرایی شده است.
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در  داوطلب  مصطفی  کارگردانی  به  »سایکو« 
اسپانیا  »ریورائو«  کوتاه  فیلم  بین المللی  جشنواره 

به نمایش گذاشته می شود.
 فیلم کوتاه سایکو به کارگردانی مصطفی داوطلب 
آثار کوتاه داستانی دهمین دوره  به بخش رسمی 
در  »ریورائو«  کوتاه  فیلم  بین المللی  جشنواره 

اسپانیا راه یافت.
Ri� »ریورائو«  کوتاه  فیلم  بین المللی  )جشنواره 

بین المللی  رویدادی   )urau Film Festival
»مدرسه  غیرانتفاعی  انجمن  همت  به  که  است 
 ۱۳۹۱ سال  در   )ECRR( ریورائو«  سینمایی 
برگزاری  از  هدف  شد.  تاسیس  میلادی(   ۲۰۱۲(
ایجاد  »ریورائو«  کوتاه  فیلم  بین المللی  جشنواره 
فضایی مناسب برای ملاقات فیلمسازان، رقابت آثار 
فرهنگی  توسعه  و  نشر  و  جهان  سراسر  از  هنری 

است.
برگزار می شود  این جشنواره در پنج بخش اصلی 
کوتاه  آثار  مسابقه  به  می توان  آنها  میان  از  که 
آثار  و  اجتماعی  مضمون  با  کوتاه  آثار  داستانی، 

محیط  زیستی اشاره کرد.
 ،»Psycho«فیلم کوتاه »سایکو« با نام بین المللی
بیست شهریورماه برابر با ۱۱ سپتامبر میلادی در 
آثار کوتاه جشنواره بین المللی فیلم  بخش رقابتی 
کوتاه »ریورائو« به نمایش در می آید و برای جوایز 

اصلی جشنواره در این بخش به رقابت می پردازد.

زن  داوطلب،  مصطفی  کارگردانی  به  سایکو  در 
جوانی با بازی رویا حسینی، همسر خود سایکو را 
که از بیماری حاد روحی رنج می برد به آسایشگاه 
و  سایکو  میان  لفظی  درگیری  با  می برد.  روانی 

راننده، اما، اتفاق دیگری رقم می خورد.
مسابقه   بخش  در  سایکو  جهانی  حضور  نخستین 
»جانز  فیلم  جشنواره  دوره  چهارمین  و  بیست 
بخش  در  تازگی  به   و  بود  آمریکا  در  هاپکینز« 
دوره  سیزدهمین  داستانی  کوتاه  آثار  مسابقه 
به  فروم«  سینه  »ایسلانتیا  بین المللی  جشنواره 

نمایش درآمد.
جشنواره های  و  رویدادها  در  همچنین  سایکو 
کوتاه  فیلم  بین المللی  جشنواره  جمله  از  داخلی 
و  نهال  دانشجویی  بین المللی  جشنواره  تهران، 
جشنواره فیلم و عکس »امید« حضور داشته است.

جشنواره  دوره  هفتمین  و  سی  در  فیلم  این 
جایزه  دریافت  نامزد  تهران  کوتاه  فیلم   بین المللی 
بهترین فیلمنامه توسط مصطفی داوطلب شد، در 
دانشجویی  بین المللی  جشنواره  دوره  هفدهمین 
تدوین  بهترین  به کسب جایزه  موفق  نیز  »نهال« 
بهترین  افتخار  دیپلم  و  داوطلب  مصطفی  توسط 

بازیگر برای محمد نریمانی شد.
رضا عموزاد در نقش سایکو، رویا حسینی در نقش 
راننده  نقش  در  نریمانی  محمد  و  سایکو  همسر 

بازیگران این فیلم کوتاه هستند.

جشنواره فیلم کوتاه »ریورائو« میزبان 
»سایکو« ایرانی

انتشارات   رئیس موسسه فرهنگی، هنری و 
موازی کاری های  الهدی،  المللی  بین 
را  فرهنگ  سازمان  با  فرهنگی  دستگاه های 
هدر  و  ملی  سرمایه  اتلاف  دلیل  بزرگترین 
و  دانست  کشور  فرهنگی  بودجه های  رفت 
درخواست  اسلامی  ارشاد  و  وزیرفرهنگ  از 
میان  تخصصی  فعالیت های  تقسیم  کرد 

دستگاه های فرهنگی در اولویت قرار گیرد.
محمد  المسلمین  و  الاسلام  حجت 
با  وگو  گفت  در  شنبه  سه  روز  اسدی موحد 
توفیق  آرزوی  ضمن  ایرنا  فرهنگی  خبرنگار 
ابراهیم رییسی و دولتی  برای آیت الله سید 
راستای  در  برداشتن  گام  برای  وی  مردمی 
اهداف انقلاب، نظام مقدس جمهوری اسلامی 
ایران، تعالیم قرآنی و فرهنگ ایرانی - اسلامی 
و تبریک هفته دولت به تمامی دولتمردان و 
انتصاب  همچنین تبریک اخذ رای اعتماد و 
وزیر  سمت  به  اسماعیلی  مهدی  محمد 
فرهنگ و ارشاد اسلامی، وی را جوانی فعال، 
انقلابی و از نخبگان فرهنگی و دارای کارنامه 
موفق در امور فرهنگی و پژوهشی عنوان کرد 
و گفت: موسسات و مراکز فرهنگی و هنری 
دولت  و  وی  به  امیدهایی  و  انتظارات  یقینا 

سیزدهم خواهند داشت.
این پژوهشگر فرهنگی در عرصه بین المللی 
اظهار داشت: اگر بخواهیم در جبهه فرهنگی 
تاثیرگذار  و  موفق  بین الملل  عرصه  در  و 
و  عمومی  دیپلماسی  است  لازم  ابتدا  باشیم 
دیپلماسی فرهنگی و جوانب و دامنه نفوذ آن 

ها را بخوبی بشناسیم.
المللی  بین  عرصه  در  دولتی  وی،  گفته  به 
موفق خواهد بود که نسبت به سرمایه گذاری 
در  افزاری  سخت  و  افزاری  نرم  هوشمند 
دنیای کنونی اقدام مناسب کرده باشد. رئیس 
بین  انتشارات  و  هنری  فرهنگی،  موسسه 
ارتباطات  و  فرهنگ  سازمان  الهدی  المللی 
اسلامی افزود: چنانچه تمایزات و نسبت میان 
این دو مقوله )دیپلماسی عمومی و فرهنگی( 
را مطالعه و بررسی کنیم، متوجه خواهیم شد 
که در مقوله فرهنگ بین الملل کشوری که 

به  نسبت  کرده  را  گذاری  سرمایه  بیشترین 
رو  این  از  بود.  دیگر کشورها موفق تر خواهد 
شایسته است، وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 
اهتمام ویژه ای به این دو مقوله داشته باشند. 
به  تاکید  با  موحد  اسدی  الاسلام  حجت 
به  نسبت  کسانیکه  و  فعالان  مندی  دغدغه 
معرفی فرهنگ اسلام ناب محمدی و گفتمان 
انقلاب اسلامی امام )ره( و در تبیین مفاهیم 
گام دوم انقلاب اسلامی اهتمام دارند، گفت: 
انتظار دغدغه مندان از دولت مردمی و وزیر 
فرهنگ و ارشاد اسلامی توجه ویژه به موضوع 
نهضت ترجمه و ترجمه معکوس، ترجمه آثار 
فاخر ایرانی و دستاوردهای انقلاب اسلامی در 
وی،  گفته  است.به  انقلاب  دوم  گام  راستای 
موضوع نهضت ترجمه همواره مورد عنایت و 
تاکید رهبر معظم انقلاب اسلامی بوده است؛ 
لذا آنطور که شایسته است شاهد سرمایه گذاری 
در این عرصه نبوده ایم و امید است که وزیر 
فرهنگ و ارشاد اسلامی در این زمینه توجه 
ویژه را مبذول دارند. این پژوهشگر فرهنگی 
در عرصه بین المللی، کسب »اقتدار فرهنگی« 
برای هر ملتی در جهان را در گرو معرفی و 
تبیین صحیح و به موقع ارزش های فرهنگی 
و تاریخ و تمدن غنی آن کشور با استفاده از 
رسانه ای  و  هنری  نوین  روش های  و  ابزارها 
عنوان کرد و گفت: در این راستا با توجه به 
اینکه سازمان فرهنگ و ارتباطات اسلامی در 
نظام  اقتدار  گذشته طلایه دار  دهه  سه  طول 
جمهوری اسلامی ایران در عرصه فرهنگی و 
بین المللی بوده و دراین راستا دارای کارنامه 
انجام  با  توانسته  همواره  که  است  درخشانی 
برنامه های فرهنگی، هنری، علمی و مبادلات 
میان نخبگان کشورهای مختلف از ارزش های 
کرده  دفاع  ایران  اسلامی  جمهوری  فرهنگی 
بیش  باید  کند،  معرفی  جهانیان  به  را  آن  و 
از گذشته مورد توجه وزیر قرار گیرد. وی در 
ادامه به وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی پیشنهاد 
داد تا برای مشاوره خود در عرصه بین الملل 
از رایزنی های فرهنگی این سازمان در اقصی 

نقاط جهان بهره ببرد.

 رئیس موسسه فرهنگی بین المللی الهدی:

وزیر فرهنگ مانع موازی کاری دستگاه های 
فرهنگی و اتلاف سرمایه ملی شود

نوشتارنوشتار

سفیر سابق ایران در افغانستان:

راه برون رفت افغانستان از وضعیت موجود تشکیل 
دولت فراگیر است

نوشتار

افغانستان  در  ایران  پیشین  سفیر 
راه برون رفت افغانستان از وضعیت 
با  فراگیر  دولت  تشکیل  موجود 
گفت:  است،  اقوام  همه  مشارکت 
برای  برنامه روشنی  و  طالبان طرح 
و  است  نکرده  ارائه  افغانستان  اداره 
همچنان تفوق ایدئولوژیک و قومی 

را در دستور کار دارد.
به  اشاره  با  ظهره وند«   »ابوالفضل 
حکومت  گفت:  افغانستان،  تحولات 
نگرفته  شکل  افغانستان  در  طالبان 
و این کشور در نوعی التهاب به سر 
چیز  همه  صحنه  این  در  و  می برد 

قابل اتفاق است.
با  افغانستان  در  ایران  سابق  سفیر 
توجه به حوادث اخیر فرودگاه کابل 
خاطرنشان کرد: آمریکا این وضعیت 
را به سرمایه سیاسی برای بازیگری 
افغانستان  صحنه  در  خود  آینده 

تبدیل کرده است.
افغانستان  مسائل  ارشد  کارشناس 
طرح  هیچ  طالبان  اینکه  بیان  با 
ارائه  افغانستان  اداره  برای  روشنی 
سیاسی  ساختار  گفت:  نکرده اند، 
امارت اسلامی مشخص نیست و نوع 
داخل  محیط  در  تفکر  این  برخورد 

مبهم است.
طالبان  اینکه  کرد:  اضافه  وی 
می خواهد کماکان تفوق ایدئولوژیک 
و قومی را در دستور کار داشته باشد 
از  مختلف  طوایف  و  اقوام  سهم  و 
طالبان  نظر  مد  سیاسی  ساختار 
ازبک ها  حال  هر  به  نیست.  روشن 
اصلی  قومیت های  از  که  هزاره ها  و 
قدرت  در  نقشی  افغانستان هستند 
»دره  در  هم  تاجیک ها  و  ندارند 
قرار  مقاومت  موضع  در  پنجشیر« 
رجال  این  بر  علاوه  اند.  گرفته 
»عبدالله  همانند  معروف  سیاسی 
عبدالله« هم تحت الحفظ در منزل 

به سر می برند.
جدید  دور  برای  آمریکا  سناریوی   

بحران در افغانستان
ظهره وند ادامه داد: نکته مهم دیگر 
در مورد تحولات افغانستان این است 
سناریویی  چه  با  آمریکایی ها  که 

می خواهند دور جدیدی از بحران در 
افغانستان را مدیریت کند، قطعاً در 
نخواهند  نظامی  حضور  مرحله  این 
داشت، اما می توانند پشتیبانی مالی، 
اطلاعاتی و ساماندهی نیروهایی که 
در داخل این کشور باقی مانده اند را 
از  ۱۸هزار  بیش  زیرا  دهند،  انجام 
نیروی آموزش دیده افغان در زمان 
با  حضور آمریکایی ها در این کشور 
ارتش آمریکا و ناتو همکاری کردند.

افغانستان  در  ایران  پیشین  سفیر   
از  آمریکا  نظامی  نیروهای  خروج 
این  نظامی  شکست  را  افغانستان 
در  گفت:  و  کرد  ارزیابی  کشور 
متوجه  عمومی  افکار  که  شرایطی 
نقش مخرب آمریکا در ویران سازی 
آمریکایی ها  است،  بوده  افغانستان 
می خواهند شکست نظامی خود در 
افغانستان را به نوعی بازسازی کنند، 
اما نکته ای مهم این است که در این 
آمریکا  آلترناتیو و جایگزین  شرایط 

وجود ندارد.
افغانستان  مسائل  کارشناس  این 
پیروزی برق آسای طالبان را نتیجه 
طرح و برنامه اطلاعاتی آمریکا عنوان 
»زلمی  شده  شنیده  گفت:  و  کرد 
در  آمریکا  ویژه  نماینده  خلیلزاد« 
افغانستان به برخی مقامات امنیتی 
و نظامی در استان های مهم همانند 
که  داده  پیام  کابل  و  هرات  بلخ، 
مقاومت نکنند و این نشان می دهد 
که آمریکا طرح جدیدی برای جبران 
شکست نظامی خود و ادامه بازیگری 
اجرا  چین  و  روسیه  ایران،  علیه 
مسئله  فصل  و  حل  عدم  می کند. 
است  ظرفیتی  هم  پنجشیر  دره 
که آمریکایی ها متوجه آن هستند و 
بازی  و  شرایط  اوصاف  این  تمام  با 
افغانستان وارد مرحله جدیدی می 

شود.
ظهره وند بابیان اینکه پنجشیر یک 
برای  امید  نقطه  تنها  و  پتانسیل 
ملت افغانستان در مقابله با هژمونی 
گفت:  است،  پاکستان  و  طالبان 
طالبان  علیه  پنجشیر  مقاومت  اگر 
اعتراضات  قطعا  باشد  نتیجه بخش 

یابد.  گسترش  طالبان  علیه  قیام  و 
سرکوب نیروهای احمد مسعود هم 
گیری  به شکل  منجر  است  ممکن 
این  در  طالبان  با  جدیدی  تقابل 
مقابله  صورت  هر  در  شود.  کشور 
طالبان  ضرر  به  پنجشیر  با  طالبان 

تمام خواهد شد.
از  معمولا  طالبان  کرد:  اضافه  وی   
حضور در قدرت صحبت می کنند در 
حالی که حضور در دولت و ساخت 
قدرت و مشارکت در اداره حکومت 
و سهم اقوام در قدرت بحث دیگری 
در  حضور  بحث  صرفا  اگر  است. 
قدرت باشد، مردم حاضر به پذیرش 

آن نیستند.
مسائل  ارشد  کارشناس  این 
پیش  انداز  چشم  درباره  افغانستان 
که  شیوه ای  گفت:  طالبان  روی 
نهایت  در  گرفتند  پیش  در  طالبان 
هم با مخالفت مردم افغانستان روبه 
رو خواهد شد و هم با داعش درگیر 

می شوند.
اره  همانند  داعش  یادآورشد:  وی   
درگیر  طالبان  با  یا  است  دوسر 
می کند،  ائتلاف  آن  با  یا  و  می شود 
یعنی  کند  ائتلاف  داعش  با  اگر 
همان جریان تکفیری و این مصیبت 
بزرگی برای کل منطقه است و اگر 
باآنها درگیر شوند، داعش در نهایت 
با پشتیبانی آمریکا و اسرائیل صحنه 
پیچیده تر  را  افغانستان  تحولات 

می کند.
افغانستان  مسائل  کارشناس  این 
انقلاب  رهبر  سخنان  به  اشاره  با 
گفت:  افغانستان  مورد  در  اسلامی 
همانطور که رهبر انقلاب فرمودند ما 
حامی ملت افغانستان هستیم، برای 
ما بیشتر از هر چیز ملت افغانستان 
و یکپارچگی این کشور اهمیت دارد.

ظهره وند گفت: افغان ها باشندگان 
همیشگی منطقه هستند و مولفه ای 
اصلی ملت، مورد توجه ایران است. 
از این زاویه اگر مردم پذیرای طالبان 
احترام  آنها  نظر  به  ایران  شوند 
در  بخواهند  هم  اگر  و  می گذارد 
به  ایران  کنند  مقاومت  آن  مقابل 

به  بستگی  این  و  توجه می کند  آن 
تصمیمات مردم افغانستان دارد.

این کارشناس مسائل منطقه با بیان 
فرجام  طالبان  با  افغانستان  اینکه 
ندارد، در تبیین دلیل این امر گفت: 
دولت افغانستان و طالبان در۱۸ ماه 
نتوانستند  قطر  دوحه  در  مذاکره 
مذاکرات  آغاز  برای  مشترکی  نقطه 
که  است  این  واقعیت  کنند.  پیدا 
نقطه  شروع طالبان برای دولت نقطه 
پایان بود و بالعکس. وقتی دو طرف 
نقطه مشترکی برای نشستن بر میز 
بپذیریم  باید  چگونه  ندارند  مذاکره 

که  شیوه طالبان تغییر کرده است.
افغانستان  در  ایران  سابق  سفیر 
افغانستان  مردم  کرد:  خاطرنشان 
بیگانه ستیز هستند. مسئله طالبان 
افغانستان  مردم  که  است  این 
بلکه  افغانی،  نه  طالبان  می گویند 
دیگر  سوی  از  هستند.  پنجابی 
در  پاکستان  به  نسبت  حساسیت 
است  بالا  بسیار  افغانستان  جامعه 
که  است  دلیل  همین  به  واتفاقا 
افغانستان  تحولات  در  پاکستان 

چراغ خاموش کار می کند.
ظهره وند با اشاره به سیل مهاجرت 
به سمت مرزهای ایران گفت: جامعه 
کامل  فروریختگی  دچار  افغانستان 
شده است و نتیجه اش مهاجرت و 
آوارگی بسیار نگران کننده مردم این 
مهاجرین  برای  باید  و  است  کشور 
باشیم  داشته  را  تمهیداتی  افغان 
تا آنها در مرز استقرار پیدا کنند و 
خود  وظایف  به  هم  جهانی  جامعه 

عمل کند.
در  وضعیت  اینکه  بیان  با  وی 
تغییر  سریع  خیلی  افغانستان 
وضعیت  توجه  با  گفت:  می کند، 
اداره  در  طالبان  بودجه  و  مالی 
کشور مشکلات جدی خواهد داشت 
وارد  این کشور  رسد  می  نظر  به  و 
دور جدیدی از بحران شده است و 
بحران  راه حل  تنها  این شرایط  در 
افغانستان تشکیل دولت مشارکتی و 
فراگیر و حل و فصل مسئله پنجشیر 

است.

نیروهای  کل  ستاد  رئیس 
جنایت  آخرین  گفت:  مسلح 
آمریکا اتفاقات افغانستان است 
هزینه  میلیارد  هزار   ۲ با  که 
هنگفت، ارتش افغانستان را به 
ارتشی بی خاصیت تبدیل کرد.

 سرلشکر محمد باقری رئیس 
در  مسلح  نیروهای  کل  ستاد 
امیر  امیر سرتیپ  آئین تکریم 
امیر  معارفه  مراسم  و  حاتمی 
آشتیانی  قرائی  محمدرضا 
پشتیبانی  و  دفاع  جدید  وزیر 
نیروهای مسلح که صبح امروز 
در مرکز همایش های امام علی 
امام خمینی )ره(  )ع( شهرک 
با  سخنانی  طی  شد،  برگزار 
گرامیداشت یاد و خاطره شهدا، 
قدرت  توسعه  داشت:  اظهار 
به  اسلامی  نظام  برای  دفاعی 
وظیفه  یک  گوناگون  دلایل 

قطعی و اجتناب ناپذیر است.
قرآن  آیات  به  اشاره  با  وی 
دفاعی،  قوای  تقویت  درباره 
قرآن،  آیات  بر  بنا  کرد:  تاکید 
اسلامی  جامعه  مسئولان 
موظف هستند که توان دفاعی 

افزایش  بازدارندگی  برای  را 
دهند. همچنین همواره تقویت 
فرمانده  تاکید  مورد  توان  این 
کل قوا قرار دارد. نظام اسلامی 
نقطه  حساس ترین  در  ما 
دارد  قرار  جهان  جغرافیای 
همواره  اخیر  سال های  در  که 
اتفاقات و ناآرامی های متعددی 
رخ داده و آینده نیز دستخوش 

این تهدیدات است.
نیروهای  کل  ستاد  رئیس 
جنایات  به  اشاره  با  مسلح 
لشکرکشی های  و  آمریکا 
آسیا،  غرب  منطقه  به  متعدد 
آمریکا  جنایت  آخرین  افزود: 
با  که  است  افغانستان  اتفاقات 
دو هزار میلیارد هزینه هنگفت، 
ارتشی  به  را  افغانستان  ارتش 
که  کرد  تبدیل  خاصیت  بی 
کرد.  مقاومت  روز  یازده  تنها 
جای-جای  در  توطئه ها  سایر 
ادامه  و  است  مشهود  منطقه 
دارد در چنین شرایطی حفظ 
امری  توان دفاعی و پیشرفت، 
توان  بدون  که  است  ضروری 
محقق  کارآمد  و  بومی  دفاعی 

نخواهد شد.
به  اشاره  با  باقری  سرلشکر 
گفت:  جنگ ها،  شکل  تغیر 
آینده  و  امروز  جنگ های 
شباهت اندکی با گذشته دارد 
در  گذشته  سال  که  جنگی  و 
قره باغ اتفاق افتاد با جنگ های 
نداشت  شباهتی  هیچ  گذشته 
از فناوری های  و در آن جنگ 
نوین استفاده شد. پس وزارت 
قدرت  تولید  وظیفه  دفاع 
و  جدید  تغییرات  با  متناسب 
برعهده  را  آینده  جنگ های 
تا تجهیزات و تسلیحاتی  دارد 
متناسب با جنگ های آینده را 

تولید کند.
وی با بیان اینکه وظیفه وزارت 
در  پیشرفته  تحقیقات  دفاع، 
لبه فناوری جهانی است، اظهار 
داشت: همچنین توسعه کمی 
با  متناسب  تجهیزات  کیفی  و 
صنایع جهانی و تولید تجهیزات 
و تسلیحات وظیفه وزارت دفاع 
دفاعی  قدرت  توسعه  است؛ 
برای نظام اسلامی یک وظیفه 

قطعی و اجتناب ناپذیر است.
نیروهای  کل  ستاد  رئیس 
مسلح اضافه کرد: در کنار این 
بازنشستگان  اداره  مسئولیت، 
وظایف  از  نیز  مسلح  نیروهای 
اساسی وزارت دفاع است. سایر 
پشتیبانی ها از نیروهای مسلح 
و نمایندگی نیروهای مسلح در 
دولت نیز از وظایف سنگین این 

وزارتخانه است.
اینکه  بیان  با  باقری  سرلشکر 
در  را  اندکی  بسیار  بودجه 
در  کشورها  سایر  با  مقایسه 

قرار  مسلح  نیروهای  اختیار 
دادیم، تاکید کرد: اما خروجی 
مسلح  نیروهای  کار  نتیجه  و 
سایر  با  قیاس  قابل  هم  ما 
در  اتفاقاتی  نیست.  کشورها 
که  است  افتاده  وزارتخانه  این 
ما خودمان هم باور نمی کردیم. 
موشکی  زنی  نقطه  مثلًا 
»بالستیک« کار آسانی نیست. 
 ۳۰۰ که  »اسکندر«  موشک 
زن  نقطه  و  دارد  برُد  کیلومتر 
نشدند  حاضر  روس ها  است، 
شکل و شمایل آن را در اختیار 
ما  این حال  با  اما  بگذارند،  ما 
به فناوری نقطه زنی دست پیدا 

کردیم.
با بیان اینکه امیر حاتمی  وی 
عملکرد خوبی در وزارت دفاع 
توجه  با  کرد:  تصریح  داشت، 
در  برنامه ها  ارتقا  میزان  به 
اختیار  در  بودجه  با  مقایسه 
عملکرد  که  داشت  اذعان  باید 
و  است  بوده  خوب  بسیار  او 
بازنشستگان هم وی  در حوزه 
داد.  انجام  چشمگیری  تلاش 
در همه  دفاع  وزارت  در  امروز 
هستیم  رشد  شاهد  حوزه ها 
و  سلامتی  آرزوی  وی  برای  و 

موفقیت دارم.
رئیس ستاد کل نیروهای مسلح 
بیشترین  کسب  داشت:  اظهار 
آشتیانی  امیر  به  اعتماد  رای 
ملت  نمایندگان  اعتماد  نشانه 
به او است و در این مسئولیت 
هم خواهند درخشید و مسیر 
دفاعی  صنعت  ارتقا  و  رشد 
بخوبی  را  ماموریت ها  سایر  و 

پیش خواهند برد.

سرلشکر باقری:  آمریکا، ارتش افغانستان را 
بی خاصیت کرد نوشتار
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عضو کمیسیون انرژی مجلس:

اسلامی تجربه و توان موفقیت در سازمان انرژی اتمی را دارد
نوشتار

مجلس  انرژی  کمیسیون  عضو   
جدید  رییس  اسلامی،  شورای 
فردی  را  اتمی  انرژی  سازمان 
بین  معاهدات  به  آشنا  و  باتجربه 
موفقیت  توانایی  که  دانست  المللی 
زمان  در  و  دارد  را  حوزه  این  در 
تسلط  سازمان  امورات  به  کوتاهی 

خواهد یافت.
درباره  دوانی  عباسی  فریدون 
انتخاب »محمد اسلامی« به عنوان 
اتمی  انرژی  سازمان  جدید  رییس 
توجه  با  اسلامی  کشور گفت: دکتر 
به سابقه ای که در حوزه های مختلف 
المللی  بین  مجامع  در  و  داشتند 
مختلف  قراردادهای  امضای  برای 
مشاوره هایی  و  کردند  شرکت 
و  دانشگاه ها  از  زمینه  دراین  که 
می توانند  اتمی  انرژی  کارشناسان 
بگیرند، مشکل خاصی در این زمینه 

نخواهند داشت.
اتمی  انرژی  سازمان  اسبق  رییس 
تجاربی  به  توجه  با  اسلامی  افزود: 
پرتو  بحث های  زمینه  در  دارد،  که 
بین  آژانس  مقررات  با  آشنایی  و 
کوتاه  زمان  در  اتمی،  انرژی  المللی 
را  مختلف  موارد  به  تسلط  توانایی 
وی  معاونان  و  کارشناسان  و  دارد 
می توانند سرویس لازم را به ایشان 

بدهند.
 دو اولویت سازمان انرژی اتمی در 

دوره جدید
نیروگاه های  توسط  برق  تولید   وی 
هسته ای و کاربرد پرتوها در زندگی 
صنعت  اصلی  بخش  دو  را  مردم 
این  گفت:  و  کرد  عنوان  هسته ای 
اولویت های  و  برنامه   در  عنوان  دو 
اتمی  انرژی  سازمان  جدید  رییس 
قرار می گیرد و سایر موارد زیر این 

دو عنوان خواهند بود.
مجلس  انرژی  کمیسیون  عضو 
گفت: اولویت نخست رییس سازمان 
از  فنی  پشتیبانی  باید  اتمی  انرژی 
جمله  از  بوشهر،  نیروگاه  یک  واحد 
یدکی  قطعات  و  تجهیزات  تامین 
این  تا  باشد  دوره ای  بازبینی های  و 

ایمن  کارکرد  و  بماند  نیروگاه سرپا 
و مستمری داشته باشد.

ساخت  تکمیل  کرد:  اضافه  عباسی 
هشت  در  بوشهر  دیگر  واحد  دو 
را  لازم  پیشرفت  گذشته  سال 
لازم  هماهنگی های  باید  و  نداشته 
را با سازمان برنامه و بودجه کشور، 
و  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
برای پرداخت  سایر وزیران صنعتی 
بدهی به شرکت روسی انجام دهند.  
در  لازم  بودجه  باید  همچنین 
سال های آینده برای تکمیل نیروگاه 
شبکه  به  نیروگاه  دو  و  شود  دیده 

وصل شوند.
ادامه داد: مورد سوم این است  وی 
بر حسب  را  جدید  نیروگاه های  که 
مدار  وارد  نیرو  وزارت  سفارش 
کنند. اینکه چند هزار مگاوات برق 
یا۱۴۲۰   ۱۴۱۰ سال  در  هسته ای، 
و  باشیم  داشته  شبکه  در  باید 
قرارداد  انعقاد  برای  ریزی  برنامه 
در  ساخت  و  خارجی  طرف های  با 

داخل نیز باید انجام شود.
در زمینه رادیودارو باید هاب منطقه 

شویم
اتمی  انرژی  پیشین سازمان  رییس 
با اشاره به کاربرد متنوع پرتوها در 
کاربرد  مورد  در  کرد:  اظهار  کشور 
پرتوها باید در جهت گیری کشور در 
بازبینی هایی  و  تغییرات  زمینه  این 
یا در  رادیوداروها  انجام داد. کاربرد 
بخش تشخیص یا در بخش درمان 
نیاز کشور خود  باید هم  است و ما 
که  را  همسو  کشورهای  نیاز  هم  و 
ممکن است بقیه کشورها در اختیار 
آنها نگذارند، تامین کنیم و ایران را 

به هاب منطقه تبدیل کنیم.
کاربرد  زمینه  در  کرد:  اضافه  وی 
پرتو در بخش های مختلف پزشکی، 
شتاب  به  باید  کشاورزی  و  صنعت 
جدی  توجه  ذرات  دهنده های 
دهنده های  شتاب  بخصوص  کنیم. 
داخل  ساخت  توان  که  الکترون 
کرد:  تاکید  عباسی  دارد.  وجود  آن 
باید  اتمی  انرژی  سازمان  رییس 

خصوصی  شرکت های  از  حمایت 
برنامه  در  را  دولتی  مجموعه های  و 
صادرات  به  را  بنا  و  باشد  داشته 
همچنین  بگذاریم.  دهنده  شتاب 
حرفی  زمینه  این  در  اینکه  برای 
انقلابی  باید  دهیم،   ارائه  درآینده 
خود  دانشمندان  از  و  کرده  ترعمل 

بیشتر پشتیبانی کنیم.
کاربردهای دانش هسته ای کشاورزی 

باید به مزارع و باغات منتقل شود
مجلس  در  کازرون  مردم  نماینده 
هسته ای  دانش  کاربرد  به  اشاره  با 
است  لازم  کرد:  اظهار  کشاورزی  در 
بخش  از  فعالیت ها  زمینه  این  در 
آزمایشگاهی به بخش میدانی منتقل 
در  میدانی  فعالیت های  باید  شود. 
زیست  محیط  در  و  باغات  و  مزارع 
دانش  از  و  گرفته  عملیاتی  صورت 
دنیا  تجربیات  و  کشور  در  موجود 
برای بهبود کشاورزی داخلی استفاده 

کنیم.
این نماینده مجلس همچنین درباره 
کشور  سازی  غنی  ظرفیت  رساندن 
سازمان  برنامه  و  سو  هزار   ۱۹۰ به 
گفت:  زمینه  این  در  دوره جدید  در 
بستگی  نظام  راهبرد  به  موضوع  این 
فرمودند،  آقا  آنچه حضرت  اگر  دارد. 
سقف  حتی  باید  باشد،  نظام  راهبرد 
دهیم.  قرار  نظر  مد  را  این  از  بیشتر 
البته از آنجا که به مواد بیشتری نیاز 
داریم در این صورت حتما باید سهم 
خود را در معادن دنیا بیشتر کنیم و 
در معادن مشارکت و سرمایه گذاری 

این  بر  علاوه  داد:  ادامه  وی  کنیم. 
باید صادرات خدمات تخصصی برای 
کشور  از  خارج  در  زرد  کیک  تولید 
داشته باشیم و همه اینها بستگی به 

راهبرد نظام دارد.
اتمی  انرژی  سازمان  پیشین  رییس 
و  صنعت  کیفیت  ارتقای  و  توسعه 
دانش هسته ای را دستور کار دائمی و 
مستمر سازمان انرژی اتمی ذکر کرد 
باید  همواره  کیفیت  بحث  گفت:  و 
دستاوردهایی  باید  باشد.  ما  نظر  مد 
به  گذشته  سال   ۳۰ تا   ۲۰ در  که 
را  دستاوردها  این  رسیدیم،   آن 
بهینه سازی کرده و به استانداردهای 
جهانی نزدیک شویم تا از نظر هزینه 

معقول تر شود.
سازمان  جدید  رییس  از  عباسی 
انرژی اتمی خواست به نیروی انسانی 
بها دهد و گفت:  موجود در سازمان 
بیشتر  شکوفایی  برای  میدان  باید 
باز  هسته ای  انرژی  در  استعدادها 
شود و کرامت افراد بیشتر از گذشته 
حفظ شده و اجازه دهند دیگر افراد 
کنند. کمک  آنها  به  هم  متخصص 

جدید  رییس  کرد:  خاطرنشان  وی 
دانشگاه ها  به  اتمی  انرژی  سازمان 
نیز توجه ویژه داشته باشند و رکودی 
که در هشت سال گذشته در بخش 
دانشگاه ها  در  تحقیقات  و  آموزش 
پروژه و کمک  دادن  با  وجود داشت 
این  در  بویژه  شود.  برطرف  مالی 
زمینه باید به گروه ها و دانشکده های 

مهندسی هسته ای توجه ویژه شود.
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